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هفته نامه اقتصاد                                          ی، سیاسی و اجتماعی

البته  کردند.  نویسی  نام  به مجلس  ورود  برای  نامزد  هزار  از 5  بیش 
ثبت نام 7 روزه 98/9/16 پایان می یابد. اما چرا برای ورود به خانه مقدس 
)پارلمان کشوری(  به قول شهید مدرس» سیاست ما عین دیانت ماست 
و دیانت ما عین سیاست ما« این همه هزینه غیر متعارف می کنند که 
چه بکنند آیا واقعا جوابگوی وجدان خود هستند البته ورود به انتخابات 
شوراهای اسلامی شهر هزینه های عجیب و غریب آن باید گفت پارلمان 
شهری نردبان ورودی به پارلمان کشوری می شوند؟! جل الخالق ، امید 
است طرح شفافیت هزینه کرد آنها بیش از پیش منتشر گردد . در پگاه 
پیدایش شوراهای اسلامی شهرها، بذر امید در پهن دشت آرزوهای 
مردم افشانده شد تا در آینده شاهد بهروزی خویش و گشوده شدن 
فوق های روشن به روی آینده این مرز و بوم باشند ، لیک دیری نپایید 
که خزان زود رس به جان این پهن دشت فتاد و اندک ، اندک نه تنها این 
نهادهای مردمی که می توانستند اسباب شکوفایی و اعتلای همه جانبۀ 
کشور را فراهم سازند و تحقق بخش آرمانهای انقلاب اسلامی و نظام 
مقدس جمهوری اسلامی ایران در پیشبرد اهداف عالیه ، عدالت گستری 

و رفع محرومیت در شهرها و روستاها شوند.
ادامه در صفحه آخر

سرمقاله
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رییس ســازمان بورس و اوراق بهادار با بیان اینکه بــورس کالای ایران 
آمادگی خود را برای واگذاری اموال مازاد بانک ها اعلام کرده است، گفت: 
این واگذاری  کمکی در راســتای به گردش در آوردن منابع قفل شــده و 
غیرفعال بانک ها محسوب می شود.  رییس سازمان بورس و اوراق بهادار 
با بیان اینکه بورس کالای ایران آمادگی خود را برای واگذاری اموال مازاد 
بانک ها اعلام کرده است، گفت: این واگذاری  کمکی در راستای به گردش 
در آوردن منابع قفل شــده و غیرفعال بانک ها محسوب می شود. با توجه 
به اینکه خــروج بانک ها از بنگاه داری از تاکیــدات رهبر معظم انقلاب و 

رییس جمهوری است، این طرح در ماه های گذشته با شتاب بیشتری دنبال می شود و...
 صفحه10صفحه2

ريیس سازمان بورس مطرح کرد؛ در ديدار ريیس جمهوری با جمعی از معلولان کشور مطرح شد؛
کمکبهاشتغالوتولیدباواگذاریاموالمازادبانکها حرکتتوسعهکندشدهاست

رییس جمهــوری، کار و خدمت به افراد دارای معلولیــت را موجب افتخار 
دانســت و تاکید کرد: وظیفه ما مهارت آموزی و توانمندسازی افراد دارای 
معلولیت، ایجاد فرصت برابر برای آنان و مهیا کردن فضایی اســت که این 
عزیزان بــدون دغدغه و با آرامش به زندگــی و فعالیت های اجتماعی خود 
ادامه دهند. حجت الاسلام والسملین حسن روحانی  همزمان با روز جهانی 
افراد دارای معلولیت در دیدار صمیمی با جمعــی از افراد دارای معلولیت، 
نخبگان معلول و نمایندگان تشکل های فعال در حوزه معلولان، این دیدار را 
فرصتی ارزشمند توصیف کرد و اظهارداشت: مهمترین مسئله در این زمینه 

نگاه مردم و مسئولان به این قشر از جامعه است.  وی با بیان اینکه ...

 بر اساس اهداف برنامه ششم توسعه کشور، ضریب نفود بیمه تا سال 1400 باید به 7 درصد برسد. بیمه مرکزی در راستای تحقق این 
هدف، اقدامات متعددی انجام داده اســت. گزارش ها نشان می دهد در طول یک دهه گذشته ضریب نفوذ بیمه از حدود 1.۲ به ۲.۳۸ 
در سال 1۳۹7 رسیده که رشد ســالانه حدود ۸ درصدی را نشــان می دهد؛ این موضوع بیانگر عملکرد خوب بخش بیمه در اقتصاد 
کشور بوده است. البته مقایســه ضریب نفوذ بیمه کشور با میانگین جهانی که حدود ۶ درصد است و یا مقایسه آن با کشورهایی مانند 

کره جنوبی که حدود 1۲ درصد است نشان می دهد همچنان با اهداف تعیین شده...
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از تکمیل طرح شهید خرازی )نورد گرم شماره 2( 
با قدرت حمایت خواهیم کرد
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گواهینامۀ استانداردهای  فولاد مبارکه 
کرد کسب  مدیریتی را 

2

2

2

کیفی تختال های افزایش سطح 
فولاد مبارکه

گرامیداشت هفتۀ بسیج
 در فولاد مبارکه

دیدار جمعی از مدیران و
بسیجیان فولاد مبارکه با جانبازان 

آسایشگاه شهید مطهری اصفهان

معاون طرح و برنامه وزارت صنعت، معدن و تجارت:

Email: ceo@msc.ir                                                                                   :سامانه ارتباط مستقیم با مدیر عامل 

شماره سامانه پیامک :                                                                                                                                                                                         30003222

رادیو فولاد - موج FM، فرکانس 88-ساعت 9 تا 11  -   12/30 تا  14/30 و 20 تا 22

www.msc.ir                                                                                      : نتی ینتر یت ا بسا و

Aparat.com/msc.ir                                                                                  Instagram.com/msc.ir 

ک خبرنامه فولاد می توانند درخواست خود را به پست الکترونیکی webmaster@msc.ir ارسال نمایند.     اشخاص حقوقی و شرکت ها به منظور اشترا

انتصاب

گهی آ

طی حکمی از سـوی مهندس عظیمیان ، مدیرعامل فولاد مبارکه ، آقای ایاز اسـماعیلی به سـمت مدیر ارشـد تولید  
منصوب شد.

طـی حکمـی از سـوی مهنـدس عظیمیـان ، مدیرعامـل فـولاد مبارکه ، آقای سـید امیر طباطبائیان به سـمت مدیر 
انرژی و سـیالات  منصوب شـد.

طـی حکمـی از سـوی مهنـدس عظیمیـان ، مدیرعامـل فـولاد مبارکـه ، آقـای بهـزاد بهادرانی به سـمت مدیر ناحیه نورد سـرد  
منصوب شـد.

در متن این حکم آمده است: 
به موجــب ایــن حکــم بــه ســمت مدیــر ارشــد تولیــد  منصــوب می گردیــد تــا بــا حفــظ ارزش هــای 
کاری  کرامــت انســانی، ایجــاد نظــم و انضبــاط اجتماعــی و رعایــت وجــدان  اســامی، احتــرام بــه 

کــه از اصــول مدیریــت در فــولاد مبارکــه اســت انجــام وظیفــه نماییــد.
کارشناسی ارشد مهندسی صنایع است . گفتنی است آقای ایاز اسماعیلی دارای مدرک 

در متن این حکم آمده است: 
گردیــد تــا بــا حفــظ  بــه موجــب ایــن حکــم بــه ســمت مدیــر انــرژی و ســیالات  منصــوب مــی 

کرامــت انســانی، ایجــاد نظــم و انضبــاط اجتماعــی و رعایــت  ارزش هــای اســامی، احتــرام بــه 
کــه از اصــول مدیریــت در فــولاد مبارکــه اســت انجــام وظیفــه نماییــد. کاری  وجــدان 

کارشناســی مهندســی مکانیــک  مــدرک  امیــر طباطبائیــان دارای  آقــای ســید  اســت  گفتنــی 
اســت. ســیالات 

در متن این حکم آمده است: 
گردیــد تــا بــا حفــظ ارزش هــای  بــه موجــب ایــن حکــم بــه ســمت مدیــر ناحیــه نــورد ســرد  منصــوب مــی 
کــه از  کاری  کرامــت انســانی، ایجــاد نظــم و انضبــاط اجتماعــی و رعایــت وجــدان  اســامی، احتــرام بــه 

اصــول مدیریــت در فــولاد مبارکــه اســت انجــام وظیفــه نماییــد.
کارشناسی ارشد مهندسی مکانیک است. گفتنی است آقای بهزاد بهادرانی دارای مدرک 

طـی حکمـی از سـوی مهنـدس عظیمیـان ، مدیرعامـل فـولاد مبارکـه ، آقـای محمـد یاسـر طیـب نیـا بـه سـمت 
معـاون امـور معـادن  منصـوب شـد.

در متن این حکم آمده است: 
بــا حفــظ تــا  گردیــد  مــی  امــور معــادن  منصــوب  بــه ســمت معــاون  ایــن حکــم   بــه موجــب 

کرامــت انســانی، ایجــاد نظــم و انضبــاط اجتماعــی و رعایــت  ارزش هــای اســامی، احتــرام بــه 
کــه از اصــول مدیریــت در فــولاد مبارکــه اســت انجــام وظیفــه نماییــد. کاری  وجــدان 

کارشناســی مهندســی معــدن و  نیــا دارای مــدرک   آقــای محمــد یاســر طیــب  گفتنــی اســت 
. اســت  کار  و  کســب  دکتــرای مدیریــت 

گهیمزایدهفروشمجتمعنگیننقشجهان 4آ

2 مدیرعامل فولاد مبارکه در برنامه پایش شبکه 1 سیما:

کشورازوارداتورقهایخاص بینیازی
گرم۲( باتکمیلطرحشهیدخرازی)نورد

بیمحابابرایانتخاباتمجلس
اسمنویسینکنید

رهبر معظم انقلاب اسلامی:
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 سازمان بازرسی مامور نظارت بر عملکرد دستگاه ها 
در خصوص آلودگی هواست

انهدامباندپولشوییبا۳۰۰عضو
دراستانگلستان

برانکو سرمربی تیم ملی ایران می شود؟!

شورایاقتصادیسرانسهقوهموقتیاست

تضمینتولیدروزانه2هزاردستگاه
خودرويبدونكسري

 از تکمیل طرح شهید خرازی با قدرت حمایت می کنیم

ملاک پرداخت یارانه بنزین ثروت باشد نه درآمد

2

3

 مطالبات معوقه بانک ها حدود
 ۱7۰ هزار میلیارد تومان است

عناوینخبرها

رئیسجمهوردرهمایشبیمهوتوسعه:
ماهیتبیمهامنیتبخشیبهجامعهاست

نیره پیروزبخت  رئیس سازمان ملي استاندارد ایران:

صفحه 5

صفحه 2

 بنزین تولیدي کشور 
عامل  آلودگي هوا نیست
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بررسيهفتهنامهاقتصادیایران

طرحاحياي
جهاد
سازندگي

رهبرمعظمانقلابازطرحاحیاينهادمردميجهادسازندگياستقبالکردندوعلاقمندبهگسترشاينکارهستند،البتهتأکیدکردندکهتشکیلاتدولتيدراينطرحافزايشنیابدوازظرفیتهايمردمياستفادهشود.
پیمانفلسفيمديرکلحوزهنمايندگيوليفقیهوزارتجهادکشاورزيدرگفتگوبااقتصاديتسنیمدرارتباطباآخرينوضعیتاحیاينهادمردميجهادسازندگياظهارداشت:طرحاحیايجهادسازندگيتوسطنماينده
وليفقیهدروزارتجهادکشاورزيمطرحوحدوديکسالبرايآنبرنامهريزيوجلساتکارشناسيبرگزارشد.ويافزود:حدود40نفرازپیشکسوتانحوزهجهادسازندگيدراينبارهنظردادندونتیجهآنطرحيبراي
احیاينهادمردميجهادسازندگيشد،ايننهادبامحوريتمردمشکلميگیردورويکردجهاديداردواقدامبهخدمترسانيبهمناطقروستاييومناطقمحروموحتيمردمنیازمندمناطقشهريميکند.مديرکلحوزه
نمايندگيوليفقیهوزارتجهادکشاورزيادامهداد:بهموجباجراياينطرح،نیروهايجهاديدرلايههايمختلفعملیاتيدرمناطقمحرومومستعدشهريوروستاييشکلميگیرد.دراينطرحهردستگاهيکهدر
حالحاضرمتوليفعالیتجهاديدرکشوراستبهکارخودادامهميدهدوباتشکیلايننهاد،نظاميمنسجمباهدفگذاريوخروجيهايمشخصوقابلارزيابيايجادميشود.ويابرازکرد:اينطرحبهمحضرمقاممعظم
رهبريارائهشدوايشانهمدستوراتيبرروياينطرحدادندواکنوندرمعاونتبررسيدفترمقاممعظمرهبريموردبررسيقراردارد.فلسفيگفت:مادرراستايفرمايشاترهبرمعظمانقلاب،طرحاحیاينهاد
مردميجهادسازندگيرادنبالميکنیموبراياجراونهاييکردناينطرحمنتظرابلاغازسويدفتررهبرمعظمانقلابدرزمانصلاحديدهستیم.وياظهارداشت:اجراياينطرحبههیچوجهبهبودجهدولتيمتکينیست

وبهدنبالآنهستیمکهباامکاناتمردمياجراشوداماکمکدستگاههاياجراييکنارکمکهايمردميجذبميشود؛ازطريقاجرايکارمشترکبادستگاههاهمميتوانمنابعيراجذبکرد.

سازمانبازرسیمامورنظارتبرعملکرد
دستگاههادرخصوصآلودگیهواست

رئیــس قوه قضاییه بــا تاکید بر 
ضرورت شنیدن خواست و انتقاد 
مردم و همچنین برخورد عادلانه 
و قانونی با اشرار و مخلان امنیت 
در جریان حــوادث اخیر، گفت: 
نسبت به همه کسانی که در این 
اتفاقات دچار خساراتی شده اند 
باید جبران خسارت صورت گیرد 
و اطمینان داشته باشند که مورد 

حمایت قانون قرار دارند.
به گزارش اعتبار به نقل اط  اداره کل روابط عمومی قوه قضاییه، 
آیت الله سیدابراهیم رئیسی در جلسه شورای عالی قوه قضاییه با 
اشاره به حوادث پس از اجرای طرح مدیریت مصرف سوخت در 
کشور تصریح کرد: نســبت به اجرای طرح اشکالات و انتقاداتی 
وجود دارد که از جمله آن، عدم اقناع افکار عمومی و ایجاد اجماع 
نخبگانی اســت. این ایرادات، موجب اعتراض مردم شد که این 

اعتراض و خواست را باید شنید.
رئیس قوه قضاییه ادامه داد: اشــرار و دشــمنان خارجی بر موج 
انتقادات و اعتراضات بحق مردم ســوار شــدند و تصور کردند با 
سوءاستفاده از این فضا می توانند به اهداف خود نائل شوند. بر این 
اساس اقدام به شــرارت، ناامنی، ایجاد نگرانی برای مردم و وارد 
آوردن خسارتهایی به اموال عمومی و خصوصی کردند که البته 
بحمدالله با حضور معنادار و به موقع مردم تحت رهنمودهای زمان 
شناسانه مقام معظم رهبری، توطئه های آنها خنثی و امنیت کشور 

تضمین شد.
آیت الله رئیسی با تاکید بر ضرورت شنیدن سخن مردم در مقام 
عمل و اجرا، به موضوع نظارت بر بازار و قیمت ها اشاره کرد و افزود: 
مساله بازار و قیمت کالاها و خدمات بویژه برای اقشار کم در آمد 
از مسائل بسیار مهم است. بر همین اساس، نظارت سازمان ها و 
دستگاههای مسئول بر بازار و قیمتها ضروری است و باید بازار را 

از دست سوداگران و سودجویان حفظ کرد.
رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه امروز مســاله معیشت مردم در 
اولویت قــرار دارد، موضوع اقناع افــکار عمومی در اجرای طرح 
مدیریت مصرف سوخت را مورد اشاره قرار داد و اظهار کرد: گرچه 
این اقدام باید پیش از اجرای طرح صورت می گرفت اما همچنان 
ضرورت آن باقی است و موضوع باید توسط کارشناسان، نخبگان 

و صاحبنظران به درستی تبیین شود.
آیت الله رئیسی در ادامه با اشاره به برخورد دستگاه قضایی با اشرار، 
مخلان امنیت و تخریبگران اموال عمومی و خصوصی، خاطرنشان 
کرد: پرونده افراد اعم از اشرار و افراد وابسته به بیگانگان که توسط 
نیروی انتطامی، وزارت اطلاعات، سپاه و سایر ضابطان به دستگاه 
قضایی تحویل داده شــده اند، عادلانه و قانونی در دست بررسی 
است و ان شاءالله به زودی مردم در جریان رسیدگی به این پرونده 

ها قرار خواهند گرفت.
رئیس قوه قضاییه درباره خسارت دیدگان این حوادث نیز تاکید 
کرد: از خســارت های جانی و مالی خسارت دیدگان نمی توان 
گذشــت. ما معتقدیم از نظر حقوقی باید نسبت به این خسارات 
مدعی بود و درخواســت ما از مسئولان بویژه دولت این است که 
نسبت به جبران خسارتها فکر و اقدام کنند. همکاران ما نیز این 
موضوع را دنبال کنند زیرا نسبت به حقوق مردم باید حساسیت 
وجود داشته باشد و خســارت دیدگان مطمئن باشند که مورد 

حمایت قانون قرار دارند.
آیت الله رئیسی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به آلودگی 
هوا در روزهای اخیر، هوای پاک و سالم را از وعده های همیشگی 
دولتها، شهرداران و شوراها به مردم دانست و تصریح کرد: متاسفانه 
امروز هوای پاک و سالم در بعضی ایام، وضعیت نامناسبی دارد و 
زندگی و سلامت مردم با آلاینده ها تهدید می شود. در این زمینه، 
قانون کم نداریم. یکی از این قوانین، قانون مصوب سال 74 است 
که قانون خوبی است. قانون دیگر مصوب سال 97 است که در آن 
وظیفه سازمان حفاظت محیط زیست، وزارتخانه های نفت، کشور، 
نیرو و صنعت، معدن و تجارت، نیروی انتظامی و سایر دستگاهها 
بــرای جلوگیری از آلودگی هوا و تامین هوای پاک به طور کامل 
احصا شده است. رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه گزارش عملکرد 
دستگاه ها در این زمینه باید به مردم ارائه شود، سازمان بازرسی 
کل کشور را مامور نظارت بر عملکرد دستگاه ها دانست و یادآور 
شد: هوای پاک و سالم از حقوق عامه است و آلودگی هوا، تضییع 
این حقوق به شمار می آید. برخی اقدامات نظیر تعطیلی مدارس 
و محدودیت های تردد، موقت است و باید برای جلوگیری از آسیب 
دیدن مردم، ان شاءالله اقداماتی شایسته و اساسی در این زمینه 
صورت گیرد. آیت الله رئیســی در بخش دیگری از این جلسه، بر 
لزوم پیگیری بودجه از مجاری قانونی و شفافیت در اقدامات بودجه 
ای تاکید کرد. سایر مسئولان قضایی نیز نکاتی را بویژه در خصوص 
مســائل بودجه ای قوه قضاییه و اجرای مــاده 477 قانون آیین 
دادرســی کیفری مطرح کردند که این نکات مورد بحث و تبادل 

نظر قرار گرفت.
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اگر توان مدیریتی ندارید مسئولیت نپذیرید
حضرت آیت الله العظمی خامنه ای رهبر انقلاب 
اسلامی پیش از آغاز جلسه درس خارج فقه، با 
شرح روایتی درباره توصیه پیامبر اعظم)ص( 
خطاب به جناب ابوذر، ضمن انتقاد به ثبت نام 
بی محابــای برخی افراد در انتخابات مجلس، 
تاکید کردند: هر مســئولیّتی، هر سِمَتی، هر 
توانایی ای، در کنارش یک مســئولیّتی دارد، 
یــک تعهّدی وجــود دارد. باید دیــد که آیا 
می توانیــد آن تعهّد را انجام بدهید یا نه؟ این 

خیلی درسِ بزرگی است.
پایگاه اطلاع رســانی دفتر حفظ و نشــر آثار 
حضــرت آیت الله العظمی خامنه ای متن این 

سخنان را به شرح زیر منتشر کرده است.
بسم الله الرّحمن الرّحیم

الحمدلله ربّ العالمین و الصّلاهًْ و السّلام علی 
ســیّدنا محمّد و آله الطّاهرین و لعنهًْ الله علی 

اعدائهم
اجمعین.

عَن ابَی ذَرٍّ )سَلامُ الله عَلیَهِ( انََّ النَّبیَّ )صَلیَّ الله 
عَلیَــهِ وَ آلهِِ( قالَ یا ابَا ذَرٍّ انِیّ احُِبُّ لکََ ما احُِبُّ 
رَنَّ عَلی اثِنَینِ  لنَِفسی انِیّ ارَاکَ ضَعیفاً فَلا تؤَُمَّ

وَ لا توََلیََّنَّ مالَ یتَیم.)۱(
قالَ یا ابَا ذَرٍّ انِیّ احُِبُّ لکََ ما احُِبُّ لنَِفسی

خود جناب ابــی ذر این توصیــه  پیغمبر به 
خودش را ذکــر می کند؛ برای ماها هم درس 
است، درس بسیار بزرگی است. حضرت به او 
فرمود من هر چه برای خودم دوست می دارم، 
برای تو هم دوست می دارم؛ یعنی آن چیزی 
که میخواهم به تو بگویم، از روی کمال محبّت 
است؛ چون انسان به خودش کمال محبّت را 

دارد. خــب حــالا آن حرفــی کــه حضرت 
می خواهد به ابی ذر بزند چیست؟

انِیّ ارَاکَ ضَعیفا
من جنابعالی را در مدیریتّ، ضعیف می بینم. 
خیلی آدم خوبی هستی، مجاهد فی سبیل الله، 
رُک گو، و آســمان بر راســت گوتر از او سایه 
نیفکنده، زمین راســت گوتر از او را بر خودش 
حمل نکرده؛ اینها همه به جای خود محفوظ، 

امّا شما آدم ضعیفی هستی.
رَنَّ عَلی اثِنَین فَلا تؤَُمَّ

حالا که آدم ضعیفی هستی، مواظب باش بر 
دو نفر هم ریاســت نکنی! یعنی پیدا است آن 
ضعفــی هم که حضــرت فرمودند، ضعف در 
مدیریتّ اســت؛ یعنی تو آدمی هســتی که 
مدیریتّ نداری؛ اگر چنانچه بر دو نفر یا بیشتر 

ریاســت پیدا کردی، نمی توانی کار آنها را به 
سامان برسانی. این، درس برای ماها است. ما 
-حــالا همه  ما نــه؛ بعضی مــان این جوری 
هســتیم- به مجرّد اینکه یک مسندی، یک 
جایی، یا خالی می شود یا ممکن است خالی 
بشود، فوراً چشم می دوزیم که برویم آنجا! خب 
شما اوّل نگاه کن ببین می توانی یا نمی توانی. 
حالا بحث اسم نویسی برای انتخابات مجلس 
است، گفتند شــروع شده، همین طور بدون 
محابا می روند! خب شما که می خواهی بروی 
آنجا، آنجا سؤال دارد؛ این توانایی ای که خدا به 
من و شما می دهد، کنارش مسئولیّت هست. 
این ]مطلبی[ که عرض می کنم، در مورد خود 
این حقیر از همه بیشتر است. شما هم همین 
جور؛ یعنی آن کســانی که مسئولیّتی دارند، 

همین جور. هر مســئولیّتی، هر سِمَتی، هر 
توانایی ای، در کنارش یک مســئولیّتی دارد، 
یک تعهّدی وجود دارد. می توانید آن تعهّد را 
انجام بدهید یا نه؟ ایــن خیلی درسِ بزرگی 

است.
وَ لا توََلیََّنَّ مالَ یتَیم

هیچ مال یتیمی را هم شما به عهده نگیر. نه 
از باب اینکه احتمال این وجود دارد که خدای 
نکرده مثلًا ایشان دست درازی می کند به مال 
یتیــم. خب مقام ابی ذر خیلــی بالاتر از این 
حرفها است، نزدیک مقام عصمت است مقام 
او؛ پس این احتمال در او نیست. علتّ اینکه 
میگویند تولیّت مال یتیم را قبول نکن، این 
اســت که نمیتوانی حقّ یتیم را به او بدهی؛ 
دیگــران می آیند دســت درازی می کنند، 
جنابعالی هم آدم ضعیفی هستی، تدبیر لازم 
را نداری و نمیتوانی. برجســتگی های نظام 
اسلامی و نظام ارزش های اسلامی اینها است؛ 
یعنی در درجــه اوّل، من و شــما خودمان 
مسئولیم که ببینیم این کار را قبول بکنیم؟ 
نکنیم؟ می توانیم؟ نمی توانیم؟ این بســیار 

مسئله  مهمّی است.
ـــــــــــــــــــــــــــــ

۱( امالی طوسی، مجلس سیزدهم، ص ۳۸4؛ 
»از ابوذر روایت است که رسول خدا )صلیّ الّله 
علیه و آله( فرمود: ای ابوذر! من آنچه برای خود 
دوســت میدارم برای تو نیز دوست می دارم؛ 
همانا تو را ناتوان می بینم، پس هیچ گاه به دو 
نفر امر نکن و به هیچ وجه عهده دار مال یتیم 

مباش«.

حجت الاســلام و المســلمین دکتر حسن 
روحانی روز چهارشنبه در بیست و ششمین 
همایش بیمه و توســعه با موضوع “افزایش 
ضریــب نفوذ بیمه؛ چالش ها و راهکارها”،  با 
بیــان اینکه همــه تلاش دولــت یازدهم و 
دوازدهم بر این امر متمرکز بود که ریسک را 
به حداقل کاهش دهد، صنعت بیمه با برجام 

رونق یافت.
دکتر روحانی در این همایش که همزمان با 
روز ملی بیمه در مرکز همایش های برج بزرگ 
میلاد برگزار شــد، با تبریک این روز به همه 
دست اندرکاران، مسئولین، مدیران شرکت ها 
و اساتید، پژوهشگران و کارشناسان صنعت 
بیمه کشور، اظهار امیدواری کرد ۱۳ آذر که 
روز تجلیل از روز صنعت بیمه کشــور است، 
بتواند روحیه جدیدی برای دست اندرکاران 
جهت خدمت بیشتر به مردم عزیز کشورمان 

بوجود آورد.
رئیس جمهور با بیان اینکه ظاهر صنعت بیمه 
بیشتر در قالب اقتصادی و جزو بازارهای مالی 
گنجانده می شود و در کنار بازار سرمایه و پول 
اســت، افزود: واقعیت این است که ماهیت 
بیمه در حقیقت امنیت بخشی به جامعه بوده 

و باید ریل تأمین اجتماعی تعریف شود.
دکتر روحانی اظهار داشت: بیمه می خواهد 
در روزهای ســختی به مــردم جامعه اعم از 
تولیدگر، کشــاورز، صنعتگر و کارآفرین یا 
کســی که دارای کارگاه و فروشگاه بوده و یا 
مردم عــادی که زندگــی روزمــره دارند، 

اطمینان یاری دهد.
رئیــس جمهور خاطر نشــان کــرد: بیمه 
می خواهد به مردم بگوید که در روز خسارت 
و مشــکلات تنها نیستید و یار و یاوری به نام 
صنعت بیمه در اختیار دارید و شرکت بیمه 

برای یاری شما آماده است.
دکتر روحانی افزود: عملکرد صنعت بیمه و 
شرکت های مربوط به آن باید به گونه ای باشد 
که مردم احساس آرامش کنند و اگر خدای 
ناکرده تصادف یا حادثه ای پیش آمد بدانند 
که در زمان کوتاهی مشکل آنان حل می شود.

رئیس جمهور با اشاره به ضرورت سرعت عمل 
در جبران خسارات مردم، گفت: سرعت عمل 
و از بیــن بردن بروکراســی در زمینه تأمین 
خسارت، کارشناسی فوری تعیین و پرداخت 
خســارت در واقع اصل تأمین است و تأمین 
اجتماعی به معنای دادن امنیت و آرامش به 

مردم است.
دکتر روحانی با بیان اینکه در شــرایط امروز 
صنعت بیمه برای ما اهمیت خاص و ویژه ای 
دارد، افــزود: ایران، کشــوری اســت که در 
معرض ریســک های خاص خود قرار دارد و 
طی 4۱ ســال گذشــته تحت فشــارهای 
تحریمی بوده ایم، بویژه در 2 ســال اخیر که 
شدیدترین فشار تحریمی بر کشور وارد شده 

است.
رئیس جمهور با اشاره به اینکه رئیس کل بیمه 
در جریان بازدید از مناطق ســیل زده استان 
گلستان در گزارشی امیدوارکننده اعلام کرد، 
تمام خانه هایی که بیمه بودند در مدت زمان 
کوتاهی خســارات خود را دریافت کرده اند، 
اظهار داشت: این اقدام بسیار ارزشمند است 
و باید در جامعه تبلیغ شود و صدا و سیما این 
موضــوع را برای مردم تبییــن کند تا مردم 

تشویق به بیمه گزاری شوند.

دکتر روحانی با اشــاره به اینکه باید فرهنگ 
بیمه به ویژه در زمینه بیمه های عمر و زندگی 
به کمک مردم بیاید، افزود: قانون اساســی 
می گوید باید کاری کنیم که همه مردم تحت 
پوشش بیمه قرار بگیرند و در این راستا یکی 
از اقدامات مهم و بزرگ دولت یازدهم اجرای 

طرح بیمه سلامت همگانی بود.
رئیس جمهور ادامه داد: طرح بیمه سلامت 
همگانی کاری عظیم بود و ده ها نفر از سران 
کشــورهای مختلف دنیا بارها از من سوال 
کردند که این طــرح چگونه در ایران اداره و 
اجرا شــده اســت در حالی که بســیاری از 
کشورهای پیشرفته نتوانستند این طرح را به 
اجرا برسانند. اما این طرح در ایران حتی در 

این شرایط سخت اجرا می شود.
معادل 5۰۰ میلیارد دلار در ایران تحت 

پوشش بیمه قرار دارد
وزیر امــور اقتصادی و دارایــی گفت: ۵۰۰ 
میلیارد دلار از بخش های مختلف در کشور 
تحت پوشــش بیمه قرار داردو ضریب نفوذ 
بیمــه در دولت هــای یازدهــم و دوازدهم 

گسترش یافته است.
»فرهاد دژپسند «روز چهارشنبه در بیست و 
ششمین همایش ملی بیمه و توسعه افزود: 
صنعت بیمه نقش مهمی در اقتصاد کشــور 
داشــته و فرصت های گســترده ای را برای 

توسعه می تواند فراهم کند.
 وزیر اقتصاد یادآورشد: روند توسعه در کشور 
همواره نیازمند حمایت حکومت ها بوده، اما 
این حمایت نمی تواند برای همیشــه ادامه 

داشته باشد.
دژپســند افزود: صنعت بیمه می تواند همه 
منابــع را از بخش هــای مختلف را به نحوی 
شــکل دهد تا به روند توســعه و رفاه جامعه 

کمک کند.
وی دربــاره راه اندازی صندوق بیمه حوادث 
طبیعــی گفــت: دوره ای طولانــی بــرای 
راه اندازی این صندوق طی شــده است.و از 
اوایل دهه ۸۰ تا اوایل دهه 9۰ پیشرفت  لازم 
را داشــت، اما از اوایل دولت یازدهم اقدامات 
جدی برای راه اندازی این صندوق انجام شد.

دژپســند به وقوع حوادث طبیعی در ایران 
اشاره کرد و گفت: زمانی که حوادث طبیعی 
مانند سیل و زلزله رخ می دهد، علاوه بر مردم، 
دولت ها نیز دچار مشــکل می شوندو سیل 
اوایل ســال 9۸ نشــان داد کــه در مناطق 
برخوردار از بیمه مشکلات و دغدغه کمتری 

وجود داشت.
 وزیر اقتصاد اضافه کرد: چنانچه صندوق بیمه 
حوادث طبیعی شــکل بگیرد نیاز به حضور 
همه جانبه و پرقدرت دولت برای تامین منابع 

و جبران خسارت وجود نخواهد داشت و این 
صندوق می توانــد به دولت کمک کرده و به 

مردم اطمینان خاطر دهد.
 دژپســند اظهار داشت: بررسی ها نشان می 
دهد در دولت های یازدهم و دوازدهم ضریب 
نفوذ بیمه در کشــور گسترش خوبی یافت و 
به 2.4 درصد رســید، اما هنوز تا هدف پیش 
بینی شده در برنامه ششم توسعه ) ۱4۰۰- 

۱۳9۶ ( یعنی ۶ درصد فاصله دارد.
 وزیــر اقتصاد اضافه کرد: امروز از بحث های 
مهم در صنعــت بیمه، تقویت جایگاه بخش 
خصوصی است که خوشبختانه در این بخش 
پیشرفته خوبی داشتیم و بیمه ایران به عنوان 
تنها بیمه دولتی در ایران شناخته شده و 2۰ 
درصد از سهام بیمه البرز نیز در اختیار دولت 
اســت که در نظر داریم آن را واگذار کنیم  و 
صنعت بیمه می توانــد به طور کامل )به جز 
بیمه مرکزی( به بخش خصوصی واگذار شود.
علت ضریب نفوذ پایین بیمه در ایران ، عدم 

گسترش بیمه های زندگی است 
غلامرضا ســلیمانی در بیســت و ششمین 
همایش بیمه و توسعه که در برج میلاد برگزار 
شد، با تاکید بر اینکه مردم با حداقل خدمات 
صنعت بیمه آشنایی دارند، تصریح کرد: ۳2 
شرکت بیمه اعم از دولتی، تخصصی، اتکایی 
و مســتقر در مناطق آزاد هم اکنون در حال 
خدمات رسانی به بخش های مختلف کشور 
هستند و تنوع محصولات و خدمات بیمه ای 
2۵ رشته و موضوع را در بر می گیرد. در حالی 
کــه مردم به حداقل خدمــات صنعت بیمه 

آشنایی دارند.
رئیس کل بیمه مرکزی از شرکت های بیمه 
درخواست کرد تا با آگاهی بخشی به جامعه، 
زمینه را برای شناخت تمامی خدمات صنعت 
بیمــه را فراهم آورند تا ایــن صنعت بتواند 
اطمینان و آرامش را به جامعه بدهد و مردم 

هم نگران آینده خود نباشند.
وی افزود: هدف صنعت بیمه اخذ حداقل حق 
بیمــه از بیمه شــدگان و جبران خســارت 
رویدادهای فردی و گروهی با ارزیابی دقیق 

و در اسرع وقت است.
به گفته ســلیمانی با استفاده از قانون اعداد 
بزرگ، شرکت های بیمه می توانند خسارت 
های سنگین را هم در مواقع ضروری پرداخت 
نمایند. این در شــرایطی است که مکانیزم 
صنعــت بیمه جمع آوری پــول های خرد و 

تزریق آن به اقتصاد
ملی در راستای رفاه اجتماعی است که بر این 
اســاس افزایش ضریب نفوذ بیمه در سطوح 

مختلف نیز در دستور کار قرار گرفته است.
 به گفته وی هم اکنون ضریب نفوذ بیمه در 

ایران نسبت به برخی کشورهای خاورمیانه و 
حوزه قفقاز بالاتر بــوده به نحوی که تنها از 
کشــور امارات که ضریب نفوذ بیمه آن 2.9 
درصد اســت پائین تر هســتیم و نسبت به 
ترکیه، عربستان و پاکستان و حتی کشورهای 

آسیای میانه نیز وضع بهتری داریم.
رئیس کل بیمه مرکزی با بیان اینکه ریسک 
با بیمه عجین شــده است، خاطرنشان کرد: 
این ریسک در تمامی بنگاه ها و کسب و کارها 
وجــود دارد بر این اســاس بیمه مرکزی به 
دنبال ایجاد مرکز مدیریت ریسک در کشور 

است.
 وی افزود: صنعت بیمه در راســتای برنامه 
تحول سلامت از جمله برنامه های دولت برای 
کمک به افراد مختلف اســت، ۱۳.۵ میلیون 
نفر را تحت پوشش درمان تکمیلی قرار داده 
است تا بخشی از هزینه های سنگین درمان 

را جبران کند.
 سلیمانی تصریح کرد: بر این اساس در جهت 
رفاه و تأمین اجتماعی، صنعت بیمه کشور در 
بخش بیمــه های زندگی، عمر و پس انداز با 
حفظ کرامت انسانی از دریافت بخش کمی 
از درآمدهــای مــردم در یــک دوره زمانی 
توافقی، تلاش می کند تا آینده آنها را تضمین 
نماید.   رئیس کل بیمه مرکزی اظهار داشت: 
ما انتظار داریم از بیمه عمر و زندگی مشــابه 
سپرده های بانکی هیچ گونه مالیات مستقیم 
و ارزش افزوده ای دریافت نشــود تا تشویق 
لازم برای مــردم صورت گیرد. این در حالی 
است که علت اینکه دلیل نفوذ صنعت بیمه 
در کشور پائین اســت، عدم گسترش بیمه 
های عمر و زندگی بوده که بر این اساس نباید 
با دریافت مالیات افزایش این ضریب را تهدید 

کرد.
وی بــا بیان اینکه در پرتفوی ما ۱4.۵ درصد 
و در کشــورهای در حال توسعه ۶۰ درصد 
پرتفوی صنایع بیمه را بیمه های عمر و پس 
انداز تشــکیل می دهند، ادامه داد: باید طی 
یک برنامه ریزی دقیق مردم را به خرید بیمه 

های عمر و زندگی ترغیب کرد.
ســلیمانی همچنین از پرداخت خســارت 
آنلایــن بیمه ها از امروز خبر داد و گفت: ۱۵ 
شــرکت تلاش کرده اند تا بخش عمده ای از 
پرتفوی خود را به بیمه های شــخص ثالث، 
آتش ســوزی و درمان اختصاص دهند. در 
حالی که امروز این خدمات به صورت آنلاین 
ارائه شده و بیمه نامه ها نیز به صورت آنلاین 
از امروز صادر خواهد شــد و نیاز به مراجعه 
حضوری مــردم نخواهد بــود. ضمن اینکه 
ارزیابی خســارت بدون حضــور مراجعان 

امکانپذیر است.

رئیسجمهوردرهمایشبیمهوتوسعه:

ماهیتبیمهامنیتبخشیبهجامعهاست

تصویبآییننامهتشکیلستادهماهنگیو
پیگیریمناسبسازیكشوربرایمعلولان

سرلشکررحیمصفویرئیسپژوهشگاهعلومو
معارفدفاعمقدسشد

اعضای دولت هم چنین، در راســتای تکلیف مندرج در قانون 
حمایت از معلولان، آیین نامه اجرایی تشکیل ستاد هماهنگی و 
پیگیری مناسب سازی کشــور برای افراد دارای معلولیت را به 

تصویب رساندند.
هدف از تشکیل ســتاد مذکور، نظارت و هماهنگی به منظور 
مناسب سازی و دسترس پذیری کشور برای معلولان است و کلیه 
دســتگاه های مشــمول موظفند از زمان تصویب و ابلاغ این 
آیین نامه، ضمن نظارت بر امر مناسب سازی ساختمان  ها و اماکن 
عمومی، به گونه ای عمل نمایند که مناسب سازی ساختمان های 
مربوط، حداکثر ظرف سه سال پس از ابلاغ این آیین نامه بطور 

کامل پایان پذیرد.
دولت هم چنین، سازمان ملی استاندارد ایران را موظف به تدوین 
استانداردهای طراحی درگاه ها و وبگاه های الکترونیکی )سامانه 
های ارائه خدمات الکترونیکی( کلیه دستگاه های مشمول جهت 
مناسب سازی و دسترس پذیری افراد دارای معلولیت، ظرف سه 

ماه پس از ابلاغ این آیین نامه، کرد.
وزارت صمــت نیز مکلف شــد تمهیــدات لازم را برای تأمین 
خودروهــای موردنیاز معلولان و خدمــات پس از فروش آن از 
طریق شرکت های خودروساز داخلی یا شرکت های کاربری ساز 

)مناسب سازی خودرو( و یا واردات، به عمل آورد.
تولید برنامه های آموزشی و آگاه سازی مرتبط با مناسب سازی 
و پخش رایگان حداقل یک ســاعت در هفته، از دیگر اقداماتی 
است که سازمان صدا و سیما با همکاری وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی، بنیاد شهید و امور ایثارگران و سازمان بهزیستی کشور 

موظف به انجام آن هستند.
شهرداری ها و دهیاری های سراسرکشور نیز موظفند در جهت 
مناسب سازی و دسترس پذیری محیط، معابر، اماکن و وسایل 
حمل و نقل عمومی و مبلمان شــهری، اقدامات لازم را بعمل 

آورند.
لحاظ نمودن موضوع مناسب ســازی در متون درسی از سوی 
وزارت خانه های علوم، تحقیقات و فناوری و آموزش و پرورش و 
نیز رعایت ضوابط و مقررات شهرسازی و معماری برای معلولان 
در هنگام بررسی، تصویب و نظارت بر طرح های توسعه و عمران 
شهری و روستایی توسط وزارت راه و شهرسازی، از دیگر اقدامات 

مندرج در آیین نامه یاد شده است.
هیات وزیران در ادامه جلســه، تعداد دیگری از پیشنهادهای 
دستگاه های اجرایی را پس از بحث و بررسی، به تصویب رساند.

مهدیاخوانبهابادی
مدیرعاملهمراهاولشد

به گزارش اعتبار به نقل از اداره کل 
ارتباطات شــرکت ارتباطات سیار 
ایران، در جلسه هیأت مدیره، مهدی 
اخوان بهابادی به عنوان مدیرعامل 
جدید همراه اول معارفه و از زحمات 
دوساله مهندس حمید فرهنگ در 
این ســمت تقدیر شــد. در سوابق 
اخوان بهابادی »رئیس هیأت مدیره 
همــراه اول«، »قائم مقــام رئیس 

سازمان صداوسیما در امور فناوری و رسانه های نوین«، »دبیر شورای 
عالی و رئیس مرکز ملی فضای مجازی«، »عضو حقیقی شورای عالی 
فضای مجازی«، »معاون آموزش و پژوهش وزیر ارتباطات و فناوری 
اطلاعات« و »رئیس مرکز تحقیقات مخابرات ایران« به چشم می خورد. 
وی که دانش آموخته رشته برق)گرایش مخابرات( در مقطع دکترا از 
دانشگاه تهران است، موفق شده عناوینی همچون »کسب رتبه اول 
کنکور سراسری ســال ۱۳7۵«، »کسب رتبه اول کنکور کارشناسی 
ارشد سال ۱۳7۸«، »کسب رتبه اول المپیاد دانشجویی برق کشور در 
سال ۱۳79«، »انتخاب به عنوان دانشجوی نمونه سال کشور در سال 
۱۳79«، »فارغ التحصیل مقطع کارشناسی با کسب رتبه اول دانشکده 
فني دانشگاه تهران)در میان تمامی رشته ها( در سال ۱۳79«، »به 
اتمام رساندن دوره کارشناسي ارشــد در یک سال و فارغ التحصیل 
مقطع کارشناسی ارشــد با کسب رتبه اول دانشــکده فني دانشگاه 
تهران)در میان تمامی رشته ها( در سال ۱۳۸۰«، »برگزیده طرح ۱۱۰ 
جوان نمونه کشور در سال ۱۳۸۱«، »معرفی به عنوان برگزیده علمی 
ربع قرن کشور در سال ۱۳۸2 از سوی دولت« و »عضو هیات علمی 
دانشکده برق و کامپیوتر دانشگاه تهران از سال ۱۳۸7 تا ۱۳9۰« را در 

کارنامه علمی و دانشگاهی خود جای دهد.

سرلشکر صفوی با حفظ سمت در مسئولیت دستیار و مشاور 
عالی فرماندهی معظم کل قوا به ریاست پژوهشگاه علوم و معارف 

دفاع مقدس منصوب شد.
 آئین تکریم و معارفه رؤسای پیشین و جدید پژوهشگاه علوم 
و معارف دفاع مقدس برگزار گردید. در این مراسم ضمن تقدیر از 
خدمات سردار محمدنبی رودکی، رئیس سابق پژوهشگاه علوم و 
معارف دفاع مقدس، با موافقت و ابراز خرسندی مقام معظم رهبری 
درخصوص انتصاب سرلشکر صفوی به ریاست پژوهشگاه علوم و 
معارف دفاع مقدس، سرلشکر صفوی با حفظ سمت در مسئولیت 
دســتیار و مشــاور عالی فرماندهی معظم کل قوا به ریاست این 
پژوهشگاه منصوب شد. به گزارش تسنیم، پژوهشگاه علوم و معارف 
دفاع مقدس، مرجع و بزرگترین مرکز پژوهشی و آموزشی علوم و 
معارف دفاع مقدس در کشــور اســت که در ساختار جدید خود، 
مستقل و زیر نظر رئیس ستاد کل نیروهای مسلح اداره می شود. در 
این مراسم سرلشکر پاسدار محمد باقری رئیس ستاد کل نیروهای 
مسلح، حضور سرلشکر سلامی فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب 

اسلامی و سردار اشتری فرمانده نیروی انتظامی حضور داشتند.

خبـــر
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جناب آقاي دکتر علی اکبر ولایتي
مشاور عالي محترم مقام معظم رهبري

ضایعه درگذشت همشیره مکرمه موجب 
تأثر و تألم خاطر شد. مصیبت وارده را به 

حضرتعالي و خانواده محترم مرحومه، تسلیت 
مي گوییم و از درگاه خداوند رحمان براي آن 

بانوي مؤمنه رحمت و مغفرت الهي، براي عموم 
بازماندگان صبر و اجر و براي شما سلامتي و 

 مزید توفیق خدمت به نظام مقدس 
جمهوري اسلامي، مسألت داریم.

مهدی میرحیدری
مدیر و سردبیر هفته نامه اقتصادی اعتبار
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آگهــی تغییــرات شــرکت مهندســی فــن آوران خــرد راد ســهامی خــاص بــه شــماره ثبــت 
276291 و شناســه ملــی 1۰1۰3۰2۰278 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور 
فــوق العــاده مــورخ 98/۰8/۰8 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : موسســه حسابرســی آزمــودگان 
شــماره شناســه ملــی 1۰1۰۰252339 و موسســه حسابرســی نویــن نگــر مانــا شــماره شناســه 
ــرای مــدت یکســال  ملــی 1۰1۰352۰913 بترتیــب بعنــوان بازرســین اصلــی و علــی البــدل ب
مالــی انتخــاب گردیدنــد . ترازنامــه و حســاب ســود و زیــان ســال مالــی 1397 بتصویب رســید. 
آقایــان رضــا ماهــی گیــران ۰451174224 بســمت مدیرعامــل ونایــب رئیــس هیئــت مدیــره 
ــری  ــد جعف ــره و محم ــت مدی ــس هیئ ــمت رئی ــتکی ۰452791634 بس ــن دش و محمدحس
۰45۰579123 بســمت عضــو هیئــت مدیــره بــرای مــدت دو ســال دیگــر ابقــاء گردیدنــد. کلیه 
اوراق واســناد بهــادار و تعهــدآور از قبیــل چــک ســفته بــروات و قراردادهــا و عقــود اســلامی 
ــر از  ــاء دو نف ــا امض ــا ب ــا« و ی ــره متفق ــت مدی ــاء هیئ ــی از اعض ــل و یک ــاء مدیرعام ــا امض ب
اعضــاء هیئــت مدیــره متفقــا« همــراه بــا مهــر شــرکت و کلیــه اوراق عــادی و اداری بــا امضــاء 
مدیرعامــل منفــردا« همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر میباشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک 

کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )683192(

ــماره  ــه ش ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــتر ب ــف گس ــات طی ــرکت ارتباط ــرات ش ــی تغیی آگه
ثبــت 18۰58۰ و شناســه ملــی 1۰1۰2227875 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق 
العــاده مــورخ 98/۰6/1۰ تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : آقــای علــی اصغــر حاجــی مــرادی بــه 
شــماره ملــی 3933114543 بــا پرداخــت مبلــغ 711۰۰۰۰۰۰۰ ریــال بــه صنــدوق شــرکت ســهم 
ــماره  ــه ش ــدی ب ــا قی ــم ثری ــش داد . خان ــال افزای ــغ 79۰۰۰۰۰۰۰۰ ری ــه مبل ــود را ب ــرکه خ الش
ملــی ۰452285194 بــا پرداخــت مبلــغ 171۰۰۰۰۰۰۰ ریــال بــه صنــدوق شــرکت ســهم الشــرکه 
خــود را بــه مبلــغ 19۰۰۰۰۰۰۰۰ ریــال افزایــش داد . آقــای عبدالمجیــد اربابــی بــه شــماره ملــی 
39325۰15۰۰ بــا پرداخــت مبلــغ 9۰۰۰۰۰۰۰ ریــال بــه صنــدوق شــرکت ســهم الشــرکه خــود را 
بــه مبلــغ 1۰۰۰۰۰۰۰۰ ریــال افزایــش داد . د( آقــای محمــد قیــدی بــه شــماره ملــی ۰451282264 
ــغ  ــه مبل ــه صنــدوق شــرکت ســهم الشــرکه خــود را ب ــال ب ــغ 9۰۰۰۰۰۰۰ ری ــا پرداخــت مبل ب
1۰۰۰۰۰۰۰۰ ریــال افزایــش داد . در نتیجــه ســرمایه شــرکت از مبلــغ 1۰۰۰۰۰۰۰۰۰ ریــال بــه مبلــغ 
1۰۰۰۰۰۰۰۰۰۰ ریــال افزایــش یافــت ومــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد . لیســت شــرکا 
بشــرح فــوق اســت ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات 

غیرتجــاری تهــران )68319۰( 

ــماره  ــه ش ــاص ب ــهامی خ ــن س ــه ناری ــد پای ــرکت بلن ــرات ش ــی تغیی آگه
ثبــت 4375۰9 و شناســه ملــی 1۰32۰863۰8۰ بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع 
ــل اتخــاذ  ــوق العــاده مــورخ 96/۰8/15 تصمیمــات ذی عمومــی عــادی بطــور ف
شــد : اعضــای هیئــت مدیــره بقــرار ذیــل بمــدت دوســال انتخــاب گردیدنــد : 
شــهرام فولادونــد ش.م. 41888642۰6 بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره یونــس 
فولادونــد ش.م. 418۰۰۰7673 بــه ســمت مدیــر عامــل و عضــو هیئــت مدیــره 
ــره  ــت مدی ــس هیئ ــب رئی ــمت نائ ــه س ــد ش.م. 41897۰1467 ب ــی فولادون عل
ــفته  ــک - س ــل - چ ــرکت از قبی ــد آور ش ــادار و تعه ــناد و اوراق به ــه اس کلی
ــا  ــا ب ــادی و اداری و اوراق و قرارداده ــود و اوراق ع ــا و عق ــرات- قرارداده - ب
امضــاء رئیــس هیئــت مدیــره یــا مدیرعامــل منفــردا همــراه بــا مهــر شــرکت 
معتبــر مــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا 

ــران )683191( ــاری ته ــات غیرتج و موسس

آگهــی تغییــرات شــرکت خدمــات مهندســی صنعــت ســاختمان وآب تــاراز شــرکت 
ســهامی خــاص بــه شــماره ثبــت 446243 و شناســه ملــی 1۰2۰۰227233 بــه اســتناد 
صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ 97/۰6/17 تصمیمــات 
ذیــل اتخــاذ شــد : - اعضــاء هیئــت مدیــره بــه قــرار ذیــل تعییــن گردیدنــد: - آقــای 
داود ســیفی بــه کدملــی : 155۰898434 بــه ســمت )مدیرعامــل و عضــو هیئــت مدیره( 
و آقــای قاســم ســیفی بــه کدملــی : 1372۰26۰61 بــه ســمت )رئیــس و عضــو هیئــت 
ــب رئیــس  ــه ســمت )نائ ــه کدملــی : 1465819614 ب ــا موســوی ب ــم زیب ــره( و خان مدی
ــد . حــق امضــاء کلیــه  ــرای مــدت 2 ســال انتخــاب گردیدن و عضــو هیئــت مدیــره( ب
اوراق و اســناد بهــادار و تعهــدآور از قبیــل چــک ســفته و بــروات و قراردادهــا و عقــود 
ــود  ــد ب ــر خواه ــرکت معتب ــر ش ــا مه ــی و ب ــه تنهای ــل ب ــاء مدیرعام ــا امض ــلامی ب اس
ــی  ــازرس اصل ــه ســمت ب ــی : 1377565718 ب ــه کدمل ــد حــق کیــش ب ــای حام . - آق
ــازرس علــی  ــه ســمت ب ــه کدملــی 1582591423 ب ــی باروجــی ب ــای رضــا میرزائ و آق
البــدل بــرای مــدت یکســال مالــی انتخــاب شــدند. ســازمان ثبت اســنادواملاک کشــور 

اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )683197(

ــا  ــام ب ــبز ف ــه س ــاورزی گردون ــات کش ــرکت خدم ــرات ش ــی تغیی آگه
مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 19۰839 و شناســه ملــی 1۰1۰2328۰93 بــه 
اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ 98/۰7/21 
ــی  ــماره مل ــه ش ــردی ب ــران ک ــد مه ــای محم ــد : آق ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی تصمیم
2121297294 بــه ســمت مدیــر عامــل و رئیــس هیئــت مدیــره و خانــم محبوبــه 
ــماره  ــه ش ــور ب ــی پ ــی کیان ــای عل ــی 2249112797 و آق ــماره مل ــه ش ــی ب کیان
ملــی 21214۰13۰1 )خــارج از شــرکا( و خانــم مریــم صفرآبــادی بــه شــماره ملــی 
ــدت  ــرای م ــره ب ــات مدی ــا هی ــمت اعض ــه س ــرکا( ب ــارج از ش ۰519985869)خ
ــی و  ــادار و بانک ــمی و به ــناد رس ــه اوراق و اس ــد. کلی ــاب گردیدن ــدود انتخ نامح
ــادی  ــا و اوراق ع ــروات و قرارداده ــفته، ب ــک، س ــل چ ــرکت از قبی ــد آور ش تعه
ــی  ــر م ــا مهــر شــرکت معتب ــرداً همــراه ب ــل منف ــر عام ــا امضــای مدی و اداری ب
باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات 

ــران )683196( ــاری ته غیرتج

آگهــی تغییــرات شــرکت پرشــیا مهــر بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 1791۰3 و شناســه 
ملــی 1۰1۰2213366 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطور فــوق العــاده مــورخ 98/۰7/۰4 
تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : ـ آقــای بابــک یوســفیان بــه شــماره ملــی ۰۰41281551 بــه ســمت عضــو 
هیــأت مدیــره و مدیرعامــل و خانــم صدیقــه حاجــی کمالی بــه شــماره ملــی ۰۰49285491 ســمت : عضو 
و رئیــس هیــأت مدیــره و آقــای بابــک عمرانــی راد بــه شــماره ملــی 214۰221461 بــه ســمت عضــو هیأت 
مدیــره )خــارج از شــرکا( بمــدت دو ســال انتخــاب گردیدنــد ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره 

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )683195( 

ــه شــماره ثبــت  ــن توحیــد ســهامی خــاص ب ــع بســته بنــدی کارت ــرات شــرکت صنای آگهــی تغیی
78615 و شناســه ملــی 1۰1۰123457۰ بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده 
مــورخ 97/۰7/3۰ تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : -موسســه حسابرســی آزمــودگان بشــماره ثبــت :4684 و 
بشناســه ملــی:1۰1۰۰252339 بســمت بــازرس اصلــی و موسســه حسابرســی احــراز ارقــام بشــماره ثبــت 
ــی  ــال مال ــدت یکس ــرکت بم ــدل ش ــی الب ــازرس عل ــمت ب ــی : 1۰32۰294749 بس ــه مل : 2592۰ و بشناس
انتخــاب گردیدنــد. -ترازنامــه وحســاب ســودوزیان ســال مالــی منتهــی به ســال 1396 بــه تصویب رســید. 
ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )683198( 

آگهــی تغییــرات موسســه آرمــان اندیــش میعــاد بــه شــماره ثبــت 21431 و شناســه ملــی 
1۰1۰34۰۰747 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ 97/۰4/16 و مجــوز 
شــماره 82846 مــورخ 97/4/17 وزارت علــوم تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : - محــل موسســه در 
واحــد ثبتــی تهــران بــه آدرس : اســتان تهــران - شهرســتان تهــران - بخــش مرکــزی - شــهر 
ــان عبــده - پــلاک 24 طبقــه اول-  ــان ســربداران - خیاب ــاد - خیاب ــه بهجــت آب تهــران- محل
کدپســتی 1594974413 تغییــر یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد. ســازمان 
ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )683199( 

ــه شــماره ثبــت 417۰56 و  ــگار البــرز ســهامی خــاص ب آگهــی تغییــرات شــرکت دقــت ن
ــوق  ــور ف ــادی بط ــی ع ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 1۰32۰688188 ب ــه مل شناس
العــاده مــورخ 96/۰5/24 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : تــراز نامــه و حســاب ســود زیــان منتهی 
بــه اســفند 1396 بــه تصویــب رســید. - خانــم نازنیــن ترابــی بــه شناســه ملــی ۰۰79677134 
بــه ســمت بــازرس اصلــی و مصطفــی رخشــان بــه شناســه ملــی۰48۰124515 به ســمت بــازرس 
علــی البــدل بــرای مدت یــک ســال انتخــاب گردیــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره 

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )683194( 

ــدود  ــئولیت مح ــا مس ــزن ب ــارت رای ــعه تج ــت توس ــاوره مدیری ــرکت مش ــرات ش ــی تغیی آگه
ــی  ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 1۰1۰368372۰ ب ــه مل ــت 328۰26 و شناس ــماره ثب ــه ش ب
ــل اتخــاذ شــد : محــل شــرکت در واحــد ثبتــی تهــران  فــوق العــاده مــورخ 98/۰7/۰3 تصمیمــات ذی
ــه  ــران، محل ــهر ته ــزی ، ش ــش مرک ــران ، بخ ــتان ته ــه 15 ، شهرس ــران - منطق ــتان ته ــه آدرس:اس ب
آرژانتین-ســاعی ، خیابــان ســیزدهم ، خیابــان شــهید احمــد قصیــر ، پــلاک 38 ، طبقــه ســوم ، واحــد 
15، کدپســتی1513755538 تغییــر یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد. ســازمان ثبــت 

ــران )683193(  ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش اس

خریدقطعهخارجيخودروكهدركشور
تولیدميشودممنوعاست

تحویلمحصولاتسایپادرسال۹۸ازمرز
۳۰۰هزاردستگاهگذشت

مدیرعامل ایران خودرو بر قیمت گذاري محصولات و پرداخت عادلانه به 
قطعه سازان تاکید کرد و گفت: قطعه سازاني که با تولید محصولات با کیفیت 
رضایت مشتریان را فراهم مي کنند، شرکاي تجاري و استراتژیک ایران خودرو 
هستند.  فرشاد مقیمي روز گذشته در حاشیه بازدید از سه شرکت قطعه ساز 
در گلپایگان افزود: قطعه سازان با برنامه ریزي اصولي، محصولات خود را به 
موقع و مستمر به خطوط تولید برسانند تا تولید دچار مشکل نشود. وي با 
اشاره به ضرورت استفاده از ظرفیت هاي بومي براي تقویت امید و خودباوري 
در جامعه گفت: علم، دانش، ساختار و سازمان دهي جدید، ضرورت توسعه 
قطعه سازي است که با دست یابي به آن مسیر ورود به بازارهاي منطقه اي و 
صادرات محصول هموار مي شود. گفتني است، مدیر عامل ایران خودرو به 
همراه مدیرعامل ساپکو از سه شرکت تولید کننده قطعات خودرو از جمله  
شرکت هاي تلاش گران، رول محور سامان، صنعت پژوهان کیا و همچنین از 

نمایندگي  فروش و خدمات پس از فروش بازدید کرد.

قائم مقام مدیرعامل گروه خودروسازي 
سایپا در امور فروش از تحویل ۳۰۰ هزار 
خودرو به مشتریان از ابتداي امسال تا 
پایان آبان ماه خبر داد و گفت: با تلاش 
تیم مدیریتی و همــت کارکنان گروه 
سایپا در جهت افزایش و رونق تولید، 
روند تحویل خودروهای ثبت نامی قابل 
تولید به مشــتریان با سرعت در حال 
پیگیری اســت. به گزارش سایپانیوز، 
مجید باقري افزود: پس از اتمام تعهدات 
برجاي مانده از ســال 97، تحویل خودروهاي معوق مربوط به طرح هاي 
پیش فروش و فروش فوري و اعتباري سال جاري در دستور کار قرار دارد. وي 
ادامه داد: با توجه به تسریع در تکمیل خودروهاي کف کارخانه و همچنین 
اجراي برنامه تولید عبور مستقیم، در حال حاضر و به  صورت روزانه، تحویل 
خودروهاي مشتریان توسط سایپا از مرز ۳۰۰ هزار دستگاه گذشته و همچنان 
با سرعت بیشتري دنبال مي شود.  وي پیش بیني کرد در ماه هاي آتي باتوجه 
به نزدیک شدن به پایان سال و افزایش تولید محصولات، سرعت پاسخ گویي 
به تعهدات معوق افزایش یابد. قائم مقام مدیرعامل سایپا یادآور شد: سایپا انواع 
خودروهاي قابل عرضه را در طرح هاي جایگزیني محصولات غیرقابل تولید، با 
شرایط متنوع در اختیار مشتریان گذاشته تا از این طریق تعهدات خود را نیز 
تحت پوشش قرار دهد. به گفته باقري طرح هاي پیش فروش و فروش فوري و 
اعتباري محصولات سایپا با هدف کنترل بازار و پاسخ گویي به تقاضاي موجود 
نیز به عنوان یک روش مؤثر براي مقابله با واسطه گري و با هدف تنظیم بازار و 

کاهش التهابات در این بخش، ادامه خواهد یافت.

»جک دورسی« بنیانگذار و مدیرعامل کمپانی توئیتر در توئیتی با کنایه 
به گــوگل اعــلام کــرد کــه اســتفاده از موتــور جســت و جوی 
DuckDuckGo را که به مسأله حفظ حریم شخصی کاربران توجه 
خاصی دارد، ترجیح می دهد.  توئیت جنجالی دورســی در بحبوحه 
انتقادات اخیر از جمع آوری اطلاعات شخصی کاربران توسط غول فناوری 
گوگل منتشر شد. مدیرعامل توئیتر در حساب توئیتری شخصی خود 
نوشت: »عاشق DuckDuckGo هستم. مدتی است که از آن به عنوان 
موتور جست و جوی پیش فرض خود استفاده می کنم. نرم افزارش از آن 
هم بهتر اســت.« برخــلاف گــوگل، DuckDuckGo اطلاعات 
جست و جوی کاربرانش را ذخیره نمی کند. این بدان معناست که در این 
موتور جست و جو از تبلیغات هدفمند و نتایج شخصی شده خبری نیست. 
این نخستین بار نیست که دورسی به طور مستقیم یا غیرمستقیم از 
عملکرد غول های فناوری انتقاد می کند. وی چندی پیش در توئیتی 
مسأله تغییر لوگوی شرکت فیس بوک را برای متمایز کردن خود از شبکه 
اجتماعی این مجموعه به باد انتقاد و سُخره گرفت و در ماه اکتبر )مهر-

آبان( نیز در واکنش به انتقادات وارده به فیس بوک بر سر مسأله انتشار 
دروغ های سیاسی روی پلتفرم این شبکه اجتماعی، در یک رشته توئیت 
اعلام کرد که توئیتر انتشار تمام تبلیغات سیاسی را روی پلتفرم خود 

ممنوع می کند.

میثاقنامهايبرايرونقتولید:خبر

تضمین تولید روزانه 2هزار دستگاه خودروي بدون کسري
به منظور تحقق هدف تامین و تولید روزانه 2 
هزار دســتگاه خودروي بدون کسري،  میثاق 
نامــه اي میــان مدیرعامل ایران خــودرو و 
پیشکسوتان زنجیره ساخت و تامین امضاء شد.
تولید روزانه 2هزار دســتگاه خودروي بدون 

کسري در ایران خودرو تضمین شد 
به گزارش ایکوپرس- این میثاق نامه به امضاء 
7۰ نفر از تامین کننده و قطعه ســازان اصلي 
خطوط تولید ایران خودرو رسید که این تعداد، 
تامین حدود۶۰ تا 7۰درصد قطعات مورد نیاز 

ایران خودرو را برعهده دارند.
در این میثاق نامه آمده است: ما تلاش گران و 
پیشکسوتان تامین و تولید گروه صنعتي ایران 
خودرو با یکدیگر پیمان مي بندیم که با عزم و 
اراده راسخ،  توان مدیریتي و کارشناسي خود 
را بــه خدمت گرفته و در جهت تامین و تولید 
روزانــه حداقل 2 هزار دســتگاه خودرو از 9 

آذرماه همت گماریم.
فرشاد مقیمي مدیرعامل ایران خودرو با اشاره 
به عزم این خودروساز براي افزایش شمارگان 
تولید خودروي کامل و بدون کسري گفت:  با 
همدلي سازندگان و تامین و تدارک به موقع 

تولید این شرکت از دي ماه به تولید روزانه 2 
هزاردســتگاه و از بهمن ماه به روزانه 24۰۰ 
دستگاه خواهد رسید. وي تاکید کرد:  با تحقق 
افزایش شمارگان تولید روزانه خودروي کامل 
و بدون کسري و افزایش عرضه به بازار، قیمت 
هاي بازار نیز براســاس نظام عرضه و تقاضا به 

شرایط متعادلي خواهد رسید.

وي جلوگیري از توقف خطوط تولید و حفظ و 
ارتقاي کیفیت قطعات و محصولات را سرفصل 
برنامه هاي ایــران خودرو عنوان کرد و افزود:  
خطوط تولید با همدلي شما بسیجیان عرصه 
صنعت و تامین به موقع، متوقف نخواهد شد و 
به عهدي که با هم بسته ایم پایبند خواهیم بود.
مقیمــي با بیان این که ارتقاي ســطح کیفي 

قطعات از مهم ترین شروط توسعه همکاري با 
سازندگان است، خاطرنشان کرد: با بازرسي ها 
و نظارت هاي دقیق اجــازه ورود قطعات بي 
کیفیــت به خطوط تولید را نخواهیم داد و در 
این زمینه با هیچ سازنده اي مماشات نخواهیم 

کرد.
مدیرعامل ایران خودرو خاطرنشان کرد: برنامه 
این خودروســاز  توســعه محصولات با نشان 
ایراني با استفاده از توان قطعه سازان و جوانان 
نخبه است و محصول جدید برپایه پلتفرم ۳۰۱ 
با آرم و نشــان ایران خودرو بــه بازار معرفي 

خواهد شد.
وي با تاکید بر حضور فعال تر ایران خودرو در 
بازار لوازم یدکي قطعات خودرو اظهار کرد: با 
برنامه ریزي هاي انجام شده و با همکاري خوب 
قطعه سازان به دنبال کسب سهم بیشتري در 

بازار قطعات لوازم یدکي هستیم.
مقیمي یادآورشــد: با همت بلند سازندگان، 
خودروهاي  ناقص کف پارکینگ هم اکنون به 
کمتر از 24 هزار دســتگاه رسیده و این تعداد 
طبق برنامه تا ۱۵ آذر به کم تر ۱۵ هزار دستگاه 
و در دي ماه سال جاري به صفر خواهد رسید.

جمعی از کارشناســان اقتصاد و انرژی در نامه ای 
خطاب به رئیس جمهور خواستار انتشار اسامی 
کارشناسان موافق شوک بنزینی و اسناد کارشناسی 
مرتبط با این موضوع شدند و آمادگی خود را برای 

مناظره با کارشناسان دولت اعلام کردند.
به گزارش اعتبار به نقل از  خبرگزاری فارس،جمعی 
از کارشناسان اقتصاد و انرژی در نامه ای خطاب به 
رئیس جمهور نوشتند: همانگونه که استحضار دارید 
رهبر انقلاب در واکنش به اجرای طرح شوک آور 
بنزینی دولت شــما فرمودند که خودشان نظر 

کارشناسی ندارند و فقط از فرایند
تصمیم گیری شــما در جلسه سران قوا حمایت 
می کنند. اما به ایشان گفته شده که اجرای این طرح، 
موافقین جدی داشته و البته مخالفین کاملا جدی 
نیز دارد و به این ترتیب رهبر انقلاب بر تضارب آرای 

کارشناسی در این موضوع صحه گذاشتند.
ما به عنوان جمعی از فرزندان مردم و کارشناسان 
دانشگاهی، پژوهشــی و اندیشگاهی کشور- که 
صرف نظــر از ضرورت اصل هدفمندی یارانه ها با 
مدل، اجزای قیمتی، زمان، مصداق و نحوه اجرای 

طرح به طور قاطع مخالف هستیم.
این کارشناسان در ادامه خواستار شفاف  سازی و 
اقناع کامل درباره مسائل زیر از سوی روحانی شدند:

۱. اسامی کارشناسان موافق طرح بنزینی دولت را 
-چه از مدیران و کارشناسان میانی دولتی چه از 
مراکز علمی و پژوهشی- برای مردم به طور کامل و 

شفاف اعلام نمایید.
2. سند پیوست کارشناسی اقتصادی درباره طرح 
بنزینی خود را -که پایه تصمیم  سازی شما در جلسه 
هماهنگی سران قوا و نهایتا اتخاذ تصمیم شده- به 

طور کامل و با جزییات محاسبات منتشر نمایید.
۳. باتوجه به الزام ماده ۳9 قانون برنامه ششم توسعه 
مبنی بر لحاظ کردن تبعات اجتماعی اصلاح یارانه 
حامل های انرژی، سند پیوست مطالعه کارشناسی 
در دولت برای بررسی ابعاد اجتماعی اجرای تصمیم 
بنزینی دولت را -در صورت وجود- منتشر نمایید.

4. باتوجه به ابهامات به وجود آمده درباره موافقت ها 
و مخالفت های اعضای حاضر در جلسه تصمیم 
گیری نهایی شورای هماهنگی اقتصادی سران قوا، 
مشروح کامل مذاکرات جلسه مذکور را همراه با 
نامه های قبل و بعد در ارتباط با این مصوبه تاریخی 
برای آگاهی مردم عزیز و کارشناسان منتشر نمایید.

۵. ضمن تاکید بر اهمیت مکانیزم تدبیر شده نظام 
در شرایط جنگ اقتصادی، باتوجه به ابهامات جدی 
درباره فرایند تعیین دستور جلسه، نحوه اداره جلسه، 
مدل تصمیم گیری )رای اکثریت یا اجماعی اعضا( 
در جلسات شورای هماهنگی اقتصادی سران قوا، 
لطفا ایین نامه اداره جلسات شامل ارکان جلسه 
)رئیس، نایب رئیس، دبیر و...( و مدل تصمیم گیری 
را برای اطلاع مردم و کارشناسان شفاف  سازی و 

منتشر کنید.
در پایــان اعــلام آمادگی می کنیم بــه عنوان 
کارشناسان مخالف شوک بنزینی دولت، درباره 
جزییات تصمیــم، مدل اجرا و نیــز اصلاحات 
پیشنهادی و حتی طرح های جایگزین در سطوح 
مختلف با جنابعالی، وزرای اقتصادی و کارشناسان 
موافق طــرح، »جلســات مباحثــه و مناظره 
کارشناســی« برگزار نماییم و از رســانه ملی نیز 
می خواهیم مشروح این جلسات را برای اطلاع مردم 

عزیز و گله مندمان پخش و منعکس نماید.

در حالی که کارنامه خودروسازان با حمایت هایی 
که از آنها شــده همخوانی نــدارد، دبیر انجمن 
قطعه سازان از جدیدترین مصوبه هیئت دولت و 
شورای پول و اعتبار برای افزایش ۱۰ هزار میلیارد 
تومانی حد اعتباری ایران  خودرو و سایپا خبر داد.

مازیار بیگلو در گفت  و گو با خبرگزاری فارس با 
بیان اینکه افزایش ۱۰ هزار میلیارد تومانی حد 
اعتباری دو شرکت خودرو سازی ایران  خودرو و 
ســایپا در هیئت دولت و شــورای پول و اعتبار 
مصوب شده است، اظهار داشت: این مصوبه طی 

چند روز آینده ابلاغ خواهد شد.
وی ادامه داد: این مصوبه لزوماً به معنی آن نیست 
که حتماً تسهیلاتی به خودروسازان پرداخت شود 
بلکه ممکن اســت در بخش های دیگری مانند 
ضمانت نامه های گمرکی مورد استفاده قرار گیرد.
بیگلو با بیان اینکه در حال حاضر خودروسازان 
بــرای برخــورداری از این مصوبه با مشــکل 
مشــمولیت ماده ۱4۱ قانون تجــارت روبه رو 
هستند، افزود: این شرکت ها باید از شمولیت ماده 
۱4۱ قانون تجارت خارج شوند تا بتوانند از مصوبه 
جدید دولت استفاده کنند که این کار حدود دو تا 

سه ماه زمان می برد.
دبیر انجمن قطعه سازان با بیان اینکه مصوبه قبلی 
برای اختصاص تســهیلات هفت هزار میلیارد 
تومانی یا ۸44 میلیون یورویی برای خودروسازان 
اجرایی نشد، گفت:  مصوبه جدید دولت می تواند 

کمک بزرگی به خودروسازان کند.
وی در ادامــه بــا بیان اینکه کســری قطعات 
خودروهای داخلی کاهش یافته است، گفت: با 
اجــرای مصوبه دولت هر کدام از شــرکت های 

خودروساز در سال آینده، روزانه دو هزار دستگاه 
خودرو تولید خواهند کرد و قیمت های خودرو به 
ثبات می رســد. بیگلو همچنین در مورد حجم 
مطالبات شرکت های قطعه ساز از خودروسازان 
نیز گفت: مطالبات قطعه سازان به 2۰ هزار میلیارد 
تومان رســیده که البته بخشی از این مطالبات 

سررسید شده است.
به گفتــه وی، روال قبلی پرداخــت مطالبات 
قطعه سازان حدود ۱2۰ روز بود و در حال حاضر 
شرکت های خودروساز تلاش دارند تا به این روال 
طبیعی برگردند. دبیر انجمن قطعه سازان ادامه 
داد: وضعیت پرداخت مطالبات قطعه ســازان از 
سوی خودروسازان نسبت به چهار یا پنج ماه پیش 

بهتر شده است.
گفتنی است دولت در حالی باز هم به حمایت از 
خودروســازان ادامه می دهد که پس از سال ها 
حمایــت، همچنان محصــولات این غول های 

صنعتی بی کیفیت است.
ایران خودرو و سایپا که از انحصار برخوردارند و با 
سیاست های تعرفه ای دولت حمایت می شوند، در 
این سال ها به هیچ عنوان نتوانسته اند توقعات را 
برآورده کننــد و همچنان تولیداتی را روانه بازار 
می کنند که هم ایرادات فراوانی دارد و هم بسیار 
گران اســت. قیمت خودروهای بی کیفیت در 
ســال های اخیر و در پی نوسانات ارزی به شدت 
افزایش یافته است و کسی هم جلودار خودروسازان 
نیســت. دولت هم وعده کنترل قیمت ها پس از 
افزایش قیمت بنزین را داده بود، نه تنها مانع گرانی 
خودرو نشده که حالا با افزایش اعتبار خودروسازان 

بر حمایت های بی پایان گذشته افزوده است.

آغازداخلیسازیخودروهایخارجی
بادرصدبسیارپایین

انتصابمدیركلحوزهمدیریتعامل
وروابطعمومیبانکسینا

در حکمی از ســوی مدیرعامل 
بانک ســینا، مدیــرکل حوزه 
مدیریــت عامل و روابط عمومی 

این بانک منصوب شد.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط 
عمومی بانک سینادر حکم صادره 
از سوی آقای ضیاء ایمانی، آقای 
منصور شیخ الاسلامی به سمت 

مدیرکل حوزه مدیریت عامل و روابط عمومی بانک سینا منصوب 
شــد. وی پیش از این ســمت مدیرکل روابط عمومی و حوزه 

مدیریت بانک مهر اقتصاد را عهده دار بوده است.

كسری2لیترازسهمیهبنزینباهرباراشتباه!
شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران طی اطلاعیه ای اعلام کرد که 
احتمال از بین رفتن سهمیه کارت در صورت استفاده نادرست از کارت 
سوخت وجود دارد. به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی وزارت نفت، 
با اعلام شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی پس از پایان سوختگیری 
خودرو، بلافاصله کارت سوخت خود را خارج نکنید، زیرا در این صورت 
در هر مرحله تقریباً ۱/۵ تا 2 لیتر از سهمیه سوخت شما کم می شود. در 
صورت استفاده نادرست از کارت سوخت احتمال از بین رفتن سهمیه 
کارت وجود دارد؛ بنابراین پس از سوختگیری باید مراحل زیر را انجام داد.

۱- نازل را در جای خود قرار دهید
2- دکمه خروج روی دستگاه پمپ بنزین را بزنید

۳- پس از چند ثانیه و موقعی که مقدار ســهمیه بنزین شما در 
نمایشگر نشان داده شد، کارت سوخت خود را خارج کنید.

سعید مدنی کارشناس ارشد صنعت 
خودروگفت: لازم اســت آیین نامه 
های درستی داشــته باشیم با این 
محتوا که هر خودروسازی که قصد 
ورود به کشور را دارد باید با ۳۰ یا 4۰ 
درصد ساخت داخل کار را آغاز کند؛ 
این موضوع موجب تداوم ســاخت 
داخل در خودروسازی خواهد شد. 
وی درخصوص میزان اندک داخلی 
سازی صورت گرفته در خودروسازان 
خصوصی اظهار داشت: قطعه سازی 

نیازمند یک حداقل تیراژ است، البته این امکان وجود دارد که برای تیراژهای 
پایین نیز سیاست های خودکفایی را اعمال نمود اما واقعیت این است که این 
سرمایه گذاری توجیه اقتصادی پیدا نمی کند. و  نکته دیگر این است که 
وقتی یک خودروسازی ایجاد می شود تا با یک شرکت خارجی کار کند، 
طبق ضوابط داخلی، این امر باید با 4۰ درصد ساخت داخل آغاز شود اما 
متاسفانه از آنجا که قراردادها پایش نمی شوند خودروسازان چینی یا دیگر 
خوردوسازان که به کشور ما وارد می شوند با 4۰ درصد داخلی سازی کار را 
شروع نمی کند؛ آنها با مونتاژ کامل کار را آغاز می کنند و به تدریج به سراغ 
ساخت داخل می روند. وی افزود: باید از ابتدا آیین نامه درستی داشته باشیم 
با این محتوا که هر خودروسازی که قصد ورود به کشور را دارد باید با ۳۰ یا 
4۰ درصد ساخت داخل کار را آغاز کند و این همان کاری است که خود 
چینی ها با شرکت های اروپایی و آمریکایی انجام می دادند. چینی ها در 
شروع چنین کاری در کشورشان با 4۰ درصد قطعات چینی و داخلی کار را 
آغاز می کردند. ایشان افزود: اگر ما نیز در کشور به این شکل کار کنیم و 
خودروسازان خارجی مجبور شوند با 4۰ درصد ساخت داخل کار را شروع 
کنند یا به دلیل عدم توانایی اصلا این کار را آغاز نمی کنند و یا اگر کار را بر 
این اساس شروع کنند ساخت داخل ادامه خواهد یافت. این درحالی است 
که بسیاری از خودروهای ما این وضعیت را ندارند و با داخلی سازی های 

پایین و حداکثر 2۰ درصد کار تولید در کشور آغاز شده است.
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حسین میرزایی سخنگوی ستاد طرح معیشتی خانوار اعلام کرد: نتیجه ثبت نام 
کسانی که برای دریافت کمک هزینه معیشتی خانوار نام نویسی کرده اند، سه هفته 
 آینده اعلام می شود و مشکل ارسال پیامک برای جاماندگان یارانه حمایتی رفع 
گردید که برای آنها پیامک ارسال خواهد شد. وی با بیان اینکه در استان تهران 
۵7.2 درصد افراد مشمول دریافت کمک هزینه معیشتی حمایتی شده اند، گفت: 
در خود شهر تهران از هر ۱۰ نفر به طور میانگین 2.۵ تا سه نفر کمک هزینه 
دریافت کردند، اما در استان سیستان و بلوچستان به طور میانگین ۸2.۱ درصد از 
جمعیت مشمول دریافت کمک هزینه معیشت خانوار شده اند. سخنگوی ستاد 
طرح معیشتی خانوار ادامه داد: کسانی که در تهران ساکن هستند، اگر دارای خانه 
ملکی بالای یک میلیارد و 2۰۰ میلیون تومان باشند، مشمول نمی شوند، زیرا طبق 
اعلام بانک مرکزی در ۶ آبان 9۸ قیمت هر متر مربع آپارتمان در تهران به طور 
میانگین ۱2.7میلیون تومان بوده و عنوان مثال کسی که یک خانه 9۵ تا 9۶ متری 
دارد، ارزش آن بیش از یک میلیارد و 2۰۰ میلیون می شود و بنابراین به خاطر 

محدودیت منابع مشمول کمک هزینه معیشت نمی شود.

ارسالپيامکبرای
جاماندگانیارانه
حمایتی

حسین میرزایی

در دومین آیین تجلیل از چهره های نامی صنعت و اقتصاد کشور با 
محوریت برندهای مسوولیت پذیر اجتماعی، از مدیرعامل بانک ملت 
به عنوان مدیر موثر در رونق تولید، تجلیل شد. به گزارش اعتبار به 
نقل از روابط عمومی بانک ملت، در این مراسم که با حضور مصطفی 
کواکبیان نماینده مردم تهران به عنوان رییس شورای سیاستگذاری 
همایش در مرکز همایش های ســازمان صدا و ســیما برگزار شد، 
تندیس چهــره نامی صنعت و اقتصاد کشــور بــه محمد بیگدلی 
مدیرعامل بانک ملت اعطا شد. بر اساس این گزارش، ایجاد محیط 
فرهنگی مناســب در محل کار برای تمرین و کاربســت مسوولیت 
اجتماعی، ارائه مدل مناسب برای افشــای مولفه ها و شاخص های 
مسوولیت پذیری در شرکت ها، بررســی تاثیر مسوولیت اجتماعی 
سازمان ها بر وفاداری مشتریان، ایجاد ارتباط بین مسوولیت اجتماعی 
کسب و کار با برند ســازمانی، از جمله اهداف و محورهای همایش 

تجلیل از چهره های نامی صنعت و اقتصاد کشور بود. 

تجليلازچهرهنامی
صنعتواقتصاد
كشور

محمد بیگدلی

هاشم امینی مدیرعامل شرکت آب وفاضلاب استان اصفهان گفت: در هشت ماهه سال 
جاری 2۰۱ فقره انشعابات  غیر مجاز آب و فاضلاب در سطح استان اصفهان کشف شد 
این در حالیست که در مدت مشابه سال قبل این رقم ۵۵۳ فقره انشعاب  بوده ، که 
بیانگر کاهش 27۰ درصدی کشف غیر مجاز انشعابات آب و فاضلاب است. وی با اشاره 
به تعیین تکلیف کشف انشعابات غیر مجاز تصریح کرد: از ۱2۸ فقره کشف  غیر مجاز 
آب ۸۳ فقره آن تعیین تکلیف گردید. ایشان با بیان اینکه کشف انشعابات آب غیر مجاز 
در کاهش هدر رفت آب موثر است عنوان کرد: در هشت ماهه سال گذشته 249 فقره 
انشعاب غیر مجاز آب کشف گردید که در سال جاری با تلاش پیمایش گران کشف 
انشعابات غیر مجاز آب به ۱2۸ فقره کاهش یافت. این امر در جلوگیری از هدر رفت 
آب موثر است. وی گفت: حدود 9۵ درصد  شناسایی انشعابات غیر مجاز مربوط به 
مشترکین خانگی می باشد. ایشان نصب انشعابات غیر مجاز را خلاف اخلاق و غیر 
شرعی برشمرد و در نصب انشعابات غیر مجاز اصول فنی نیز به هیچ عنوان رعایت نمی 
شود ، همین مسئله  علاوه بر تخلف قانونی مشکلاتی را  در توزیع عادلانه آب ایجاد می 

کند، که نوسانات  در فشار شبکه توزیع یکی از تبعات ناشی از این امر است.

كاهش270
درصدیكشف
انشعاباتغيرمجاز

هاشم امینی

محسن هاشمی رییس شورای شــهر تهران گفت: آبیاری فضای سبز در امر 
چگونگی  استحصال آب و میزان آب مورد نیاز گیاهان دارای اهمیت است که برای 
این منظور شیوه های نوین مبتنی بر تکنولوژی روز به کار گرفته می شود. وی با 
اشاره به بازدید خود از  نمایشگاه آبیاری تحت فشار  گفت: متاسفانه ما در استفاده 
از تکنولوژی آبیاری در تهران عقب هستیم حال آنکه این ظرفیت را در داخل کشور 
داریم که این تکنولوژی را تولید کنیم البته به شرطی که همه شهر های کوچک نیز 
از آن استفاده کنند تا تولید آن به صرفه باشد. ایشان در ادامه با اشاره به اینکه 
متاسفانه هنوز اهمیت و ضرورت توجه به آبیاری فضای سبز درک نشده است 
گفت: اخیرا آقای فراهانی موضوعی را تحت عنوان نابودی درختان پارک چیتگر به 
واسطه عدم آبیاری مطرح کردند و در بازدیدی که از آنجا داشتیم مشخص شد به 
دلیل بدهی به آبفا آب آن منطقه قطع شده، وقتی جویا شدیم مبلغ بدهی چقدر 
است گفتند ۵۰۰ میلیون تومان حال آنکه هزینه جاری آنجا سالی ۱۰ میلیارد 
تومان بوده است. به هر دلیلی از جمله لجبازی مشکل آب در این پارک ایجاد شده 

و  نگاه مدیریتی متفاوت سبب شده آب به اندازه کافی به درختان نرسد. 

دراستفادهاز
تکنولوژیآبياری
عقبهستيم

محسن هاشمی

عباس رضایی استاندار اصفهان گفت: به منظور آشنایی مدیران استان با پیشنویس 
بودجه سال آینده و از این طریق مدیران استان ضمن آشنایی با ویژگی ها و ابعاد مختلف 
آن تمهیدات لازم جهت احقاق حقوق مردم فهمیم استان اصفهان  بر اساس واقعیت های 
موجود را درنظر گیرند و البته این پیش نویس مورد استناد نیست و پس از طی مراحل 
قانونی از طریق مراجع ذی صلاح کشوری اطلاع رسانی خواهد شد. وی خاطر نشان کرد: 
مدیران استان نسبت به لایحه بودجه بی تفاوت نباشند و نظرات کارشناسی، اصلاحات و 
نقطه نظرات خود را برای جمع بندی و ارسال به سازمان برنامه بودجه کشور، مجمع 
نمایندگان استان  و کمیسیون تلفیق ارسال کنند. همچنین رییس سازمان مدیریت و 
برنامه ریزی استان اصفهان در این جلسه با ارائه گزارشی از منابع درآمدی و هزینه های 
بودجه 99 گفت: اتکای حداقلی به درآمدهای نفتی  همواره مورد تاکید مسئولان کشور 
بوده است. نعمت الله اکبری با بیان اینکه درآمدهای عمومی، واگذاری های سرمایه ای 
واگذاری دارایی های مالی سه منبع مهم درآمدی کشور است، اضافه کرد: طی پنج برنامه 
قبل از پیروزی انقلاب و ۶ برنامه بعد از انقلاب همواره وابستگی شدیدی به واگذاری 

دارایی های سرمایه ای مثل نفت و میعانات گازی وجود داشته است. 

تمهيداتلازم
جهتاحقاق
حقوقمردم

عباس رضایی

سیدصالح هندی، مدیر اکتشاف شرکت ملی نفت ایران گفت: در خلیج 
فارس برنامه های اکتشافی در دست اقدام داریم، اما طبیعتاً خیلی انتظار 
نداریم که کشف های بزرگی را در خلیج فارس داشته باشیم. وی افزود: تنها 
جایی که مدیریت اکتشاف شرکت ملی نفت در اکتشاف نفت و گاز در آن 
منطقه کاری انجام نمی دهد، منطقه دریای خزر است. هندی با اشاره به 
کشف مخزن 22 میلیارد بشکه ای نفت در استان خوزستان که در ماه 
گذشته رسماً اعلام شد، گفت: خبر خوب بعدی نیز مربوط به همین 
منطقه است؛ چراکه اکتشافات در این منطقه ادامه دارد. وی ادامه داد: 
پیش بینی می کنیم تا پایان سال جاری، کشف یک مخزن جدید نفتی در 
استان خوزستان نهایی شده و خبر خوش آن به مردم عزیز ایران اعلام 
شود. مدیر اکتشاف شرکت ملی نفت ایران در خصوص جزئیات این مخزن 
جدید نفتی گفت: برآورد های ما نشان می دهد که بسیار شبیه به مخزن 
نام آوران بوده، البته مخزنی جدید با ذخایر جدیدی است که پیش از این 

کشف نشده بود.

كشفیکمخزن
بزرگنفتیجدید
درجنوبایران

سیدصالح هندی

عبدالناصر همتی رئیس بانک مرکزی گفت:  از ابتدای سال علاوه بر تامین بیش از ۱۰ میلیارد 
دلار ارز برای کالاهای اساسی و دارو و تجهیزات پزشکی توسط بانک مرکزی، حدود ۱۵ 
میلیارد دلار نیز در چارچوب سامانه نیما برای واردات مواد اولیه واحدهای تولیدی و سایر 
کالاهای ضروری تامین شده است. این روند به امید خدا و با ادامه تلاش های صادرکنندگان 
با قدرت تداوم خواهد یافت.  طی دو هفته اخیر به دلایلی که همگان واقفند انتظارات غیر 
واقعی در بازار ارز ایجاد و عمدتاً در برخی فضاهای دلالی و سفته بازی به آن دامن زده شد. با 
اطلاعاتی که از توانایی ها، امکانات و ذخایر ارزی کشور و ارز صادراتی دارم، این روند نمی تواند 
واقعی و پایدار باشد، چراکه تغییر خاصی در متغیرهای کلیدی اتفاق نیفتاده است. خبر بسیار 
امیدوارکننده اینکه، بانک ها در ماه های اخیر نیاز نقدینگی کوتاه مدت خود را عمدتاً از بازار 
بین بانکی تامین می کنند. لذا اضافه برداشت بانک ها با بیش از 4۰ درصد کاهش، به رقم 
بسیار کمتری در مقایسه با رقم آن در یک سال گذشته رسیده است. از مدیران بانکها به خاطر 
این انضباط مالی و همراهی در اعمال سیاست های پولی بانک مرکزی که نهایتاً در جهت 
کاهش نرخ تورم است تشکر می کنم. بانک مرکزی برخلاف مطالب منتشره، در حال حاضر 

برنامه ای برای انتشار اوراق مشارکت)ودیعه( ندارد.

تامين10ميليارد
دلارارزبرایكالای
اساسیودارو

عبدالناصر همتی

سورنا ستاری معاون علمی فناوری رئیس جمهور در هشتمین جشنواره ملی تعالی مدیریت 
تعاونی که با رویکرد شفافیت و نوآوری در بخش تعاونی در مجموعه فرهنگی تلاش برگزار 
شد اظهار داشت: مدل های بومی کسب وکار برآمده از دانش و تجربه متخصصان بومی از 
پایداری و ماندگاری برخوردار هستند. ستاری گفت: طرح های نوآورانه باعث تسریع رشد 
واحدهای صنعتی و تولیدی گردیده است و بسیاری از بنگاه های بزرگ به نقش مهم 
نوآوری و خلاقیت پی برده اند. وی خاطرنشان کرد: از مهم ترین ویژگی های مدل تعاون، 
بومی بودن آن است و هر مدل بومی قابلیت رشد و اثرگذاری اقتصادی و اجتماعی دارند. 
ستاری ارزش افزوده تولیدات نوآورانه را بسیار بالاتر از برخی روش های سنتی تولیدی عنوان 
نمود و گفت:  تولید محصولات مبتنی بر فناوری به واسطه بهره گیری از روش های نوین از 
حوزه های اشتغال آفرین و ارزش آفرین می باشد که ورود تعاون گران به این حوزه می تواند 
منشأ اثرات مثبت اقتصادی و اجتماعی گردد. وی تصریح کرد: راه اندازی خطوط تولیدی 
مراکز صنعتی بدون انتقال صحیح دانش و تجربه  و تکنولوژی ممکن است در مقطعی باعث 
جهش صنعتی منطقه ای گردد، آنچه باعث رشد و توسعه ماندگار است تجمیع دانش بومی 

و بهره گیری از آن در ارتقای سطح صنعتی کشور می شود.

تعاونیهاحاصل
یکمدل
بومیهستند

سورنا ستاری

محمدرضا حسین زاده مدیرعامل بانک ملی ایران ضمن ابراز خوشحالی از حضور 
در جمع همکاران روابط عمومی و فضای مجازی به پرسش ها و دغدغه های آنان 
در زمینه های گوناگون پاسخ گفت. وی در بخشی از سخنان خود از همکاران 
توانمند در حوزه های آی تی )IT( و الکترونیکی خواست تا معلومات و دانش 
خود را به دیگر همکاران انتقال داده و متقابلاً از توانمندی و نظرات آنها استفاده 
کنند تا از این طریق و هم افزایی ایجاد شده تجربه بهتری به مشتریان منتقل 
شود. حسین زاده استفاده از توان همکاران فعال در فضای مجازی جهت معرفی 
خدمات، تست محصولات و انتقال دغدغه های صف و مشتریان به بخش ستاد را 
ضروری دانست و گفت مدیران میانی ضروری است با نگاه مدیریت ارشد همراه 
شده و با نگاهی باز با همکاران برخورد نموده و مدیریت مشارکتی را در واحدهای 
خود توسعه  دهند. وی اشاره کرد بسیاری از دغدغه ها و نارضایتی ها در بدنه 
ســازمان ها ناشــی از کم اطلاعی همکاران از اقدامات و مصوبه ها یا اقدامات 
سلیقه ای مدیران میانی در اجرای آنهاست و اگر این مشکل حل شود قطعاً تأثیر 

به سزایی در افزایش رضایتمندی حاصل خواهد شد.

تمامتلاشمدیران
احقاقحقوق
كاركناناست

محمدرضا حسین زاده

محسن حاجی میرزایی وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه متناسب با 
صلاحیت حرفه ای و تخصصی معلمان، دریافتی آنها در طرح رتبه بندی 
متفاوت است گفت: منطق اصلی رتبه بندی ارتقای کیفیت و افزایش 
انگیزه معلمان است. برای این طرح 2۰۰۰ میلیارد تومان در بودجه دیده 
شده اســت. وی گفت: در هفته گذشــته اتفاقاتی رقم خورد که جزو 
وعده هایم در زمان رای اعتماد بود؛ یکی آیین نامه رتبه بندی است که در 
هیئت وزیران به تصویب رسید و براساس آن معلمان متناسب با رتبه هایی 
که کسب می کنند از مزایای متفاوتی برخوردار می شوند. هدف این است 
که معلمان با دانش، تجربه و عملکرد متفاوت از دریافتی متفاوتی برخوردار 
شوند. وی با اشاره به اینکه یکی از پیش نیازهای کیفیت، در نظر گرفتن 
پاداش برای کارهای باکیفیت است گفت: متناسب با صلاحیت حرفه ای و 
تخصصی معلمان، دریافتی آنها متفاوت است. منطق اصلی رتبه بندی 
ارتقای کیفیت و افزایش انگیزه معلمان اســت. برای این طرح 2۰۰۰ 

میلیارد تومان در بودجه دیده شده است.

اختصاصدوهزار
ميلياردتومانبرای
طرحرتبهبندیمعلمان

محسن حاجی میرزایی

حجت الاسلام نصرالله پژمانفر عضو کمیسیون فرهنگی مجلس با اعلام برداشته 
شدن موانع مالیاتی کتاب فروشان، خواستار گزارش تخلفات در این زمینه شد. 
وی ضمن تأکید بر اینکه با پیگیری های صورت گرفته کتاب فروشی ها از 
پرداخت مالیات معاف شدند، به فارس گفت: با توجه به افزایش قیمت ها و تورم 
در بازار و کاهش رویکرد به کتب و کتاب خوانی به منظور حمایت از این بخش 
با پیگیری های انجام شده کتاب فروشی ها از پرداخت مالیت معاف شدند. این 
نماینده مجلس اظهار داشت: معافیت کتاب فروشی ها از پرداخت مالیات در 
مصوبه مجلس در قانون معافیت های مالیات پیش بینی شــده بود، اما به 
بهانه های مختلف اجرا نمی شد. وی افزود: پیگیری برای اجرای این مصوبه 
مجلس از زمان وزارت آقای مسعود کرباسیان آغاز شد و در دوره وزارت آقای 
دژپسند به نتیجه رســید و امروز کتاب فروشــی ها دیگر مالیات پرداخت 
نمی کنند. عضو کمیسیون فرهنگی مجلس در پایان گفت: اگر موردی وجود 
داشته باشد که از کتاب فروشی مالیات اخذ شود، آن کتاب فروشی می تواند با 

مراجعه به ما این موضوع را مطرح کند تا ما آن را برایش پیگیری کنیم.

موانعمالياتی
كتابفروشان
برداشتهشد

نصرالله پژمانفر

 حمید قاسمی ده چشــمه ئی مجری طرح سی ان جی شــرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی ایران گفت:  من از مردم درخواست دارم که برای دوگانه سوز 
کردن خودروها حتما در سامانه جامع خودروهای گازسوز ثبت نام کنند. وی ادامه 
داد: مراحل دوگانه سوز کردن خودروها بدین صورت است که ابتدا متقاضیان در 
سایت ثبت نام کنند. سپس بسته به هر تقاضا، زمان و مرکز ارائه دهنده این خدمات 
به متقاضیان پیامک می شود و آنها می توانند در زمان مشخص شده رجوع کنند و 
از مراکزی که زیرنظر وزارت صمت هستند مخازن استاندارد دریافت کنند. مجری 
طرح سی ان جی کشور اظهار داشــت: اولویت اعطای مخزن و سایر تجهیزات 
موردنیاز برای یک میلیون وانت بار است. ما سعی می کنیم که این فرآیند را در 
سریع ترین زمان ممکن انجام دهیم و سعی ما این است که در شش ماه آتی 7۰ 
درصد این خودروها دوگانه  سوز شوند. وی گفت: هزینه این فرآیند براساس نوع 
مخازن مورد استفاده متفاوت است و ما در نظر داریم تا با افزایش تعداد جایگاه ها 
فرآیند خدمت رسانی را تسهیل کنیم. در این راستا مکاتباتی با شهرداری ها انجام 

شده است تا محل های مشخصی را در اختیار ما قرار دهند.

افزایشمتقاضيان
دوگانهسوزكردن
خودروها

 حمید قاسمی ده چشمه ئی
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مشکلاتعدمآشناییكافیكارفرمایان
نسبتبهقوانینتأمیناجتماعی

مصطفی سالاری مدیرعامل سازمان 
تأمیــن اجتماعی گفت: تجمیع و 
تنقیح بخشنامه ها از مسائل بسیار 
مهم سازمان تأمین اجتماعی است. 
با توجه به اینکه بخشنامه ها مبنای 
رفتار واحدهای اجرایی ســازمان 
تأمین اجتماعی است. کارگروهی 
برای تجمیع و تنقیح بخشنامه ها 
تشکیل شده اســت و در جلسات 
مربوط به تنقیح بخشنامه ها حتما ملاحظات شرکای اجتماعی مورد 
توجــه قرار گیرد. به گزارش اعتبار به نقل از اداره کل روابط عمومی 
سازمان تأمین اجتماعی، وی در هفتمین جلسه از سلسله نشست های 
دیده بان رفاه و تأمین اجتماعی که با موضوع بازرسی و حسابرسی از 
دفاتر قانونی که با حضور نمایندگان تشکل های کارفرمایی، نمایندگان 
شرکت های حسابرسی، استاتید دانشگاه و مدیران سازمان تأمین 
اجتماعی در موسسه عالی پژوهش تأمین اجتماعی برگزار شد، اظهار 
داشت: مباحث مطرح شده در این نشست ها با جدیت پیگیری می شود 
و در تصمیم گیری های سازمان نیز مورد توجه قرار می گیرد. ایشان با 
بیان اینکه مصارف ماهیانه سازمان تأمین اجتماعی ۸۶۰۰ میلیارد 
تومان منابع این سازمان ماهیانه حدود 9۶۰۰ میلیارد تومان است، 
گفــت: این فاصله ۱۰۰۰ میلیارد تومانی از طریق ســود حاصل از 
سرمایه گذاری ها و سایر منابع و همچنین دریافت مطالبات از دولت 
تأمین می شود و انتظار داریم حدود ۳۰۰ میلیارد تومان از این فاصله 
نیز با دریافت حق بیمه معوق کارفرمایان دارای بدهی قطعی تأمین 
شــود و از جامعه کارفرمایی انتظار داریم که همکاری بیشتری در 
پرداخت حق بیمه داشته باشند. وی توسعه بیمه های حمایتی در ادوار 
مختلف را از دیگر چالش های سازمان تأمین اجتماعی برشمرد و گفت: 
در سال جاری حدود ۳۰ هزار میلیارد تومان بابت بیمه های حمایتی 
به مطالبات سازمان از دولت اضافه می شود. درباره تعاریف و مصادیق 
مشاغل سخت و زیان آور نیز اشکالاتی وجود دارد و باید فضای مناسبی 
برای اصلاح قوانین و مقررات در این زمینه فراهم شــود. وی تسریع 
فرآیند رســیدگی به دفاتر قانونی و حسابرسی را از اولویت های این 
سازمان برشمرد و گفت: برای تسریع در حسابرسی دفاتر قانونی با 
انجمن حسابرسان رسمی و موسسات حسابرسی همکاری داریم و به 
زودی شــاهد تحولاتی در این حوزه خواهیم بــود و امیدواریم این 
همکاری ها منجر به تســریع در انجام حسابرســی و کاهش زمان 
رسیدگی به پرونده ها شود. وی عدم آشنایی کافی کارفرمایان نسبت 
به قوانین تأمین اجتماعی را یکی از مشکلات برشمرد و گفت: این 
موضوع درباره کارگاه هایی که به تازگی شروع به کار کرده اند اهمیت 
بیشــتری دارد و باید فرهنگ ســازی و ارائه آموزش های لازم به 

صاحبان کسب و کارهای نوپا در دستور کار قرار گیرد.

برگزاریجلسهمدیرانبانکسیناباحضوررئیسبنیادمستضعفانخبر

بانکسینابایددرخدمتگروهبنیاد
جهتكمکبهمحرومینباشد

سیدعباسصالحیدرهفتمیننشستشورایسیاستگذاریستادهماهنگیكانونهایفرهنگیهنریمساجد:

افزایش انگیزه خیرات از دیگر فرصت های ایجاد شده است
به گزارش اعتبار به نقل از مرکز روابط عمومی و 
اطلاع رسانی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، در 
ابتدای این نشست حجت الاسلام والمسلمین 
حبیب رضا ارزانی دبیر ستاد هماهنگی کانون 
های فرهنگی هنری مساجد کشور و دبیر این 
شورا گزارشی از مجموعه فعالیت های این ستاد 

در بخش های مختلف ارائه کرد.
وی گفت: این ســتاد شــاخص های متنوع و 
متعــددی در انجام فعالیت ها و ماموریت های 
خود دارد که ۵ شــاخص از این میان در اولویت 

هستند.
ارزانی تصریح کرد: فعالیت های اوقات فراغت 
یکی از این شاخص ها است که تابستان امسال 
در این حوزه، سامانه بچه های مسجد فعال شد.

وی ادامه داد: بر اساس ثبت فعالیت های اوقات 
فراغت در سامانه بچه های مسجد، افراد تمامی 
فعالیت های خود را ثبت کرده اند و در این سامانه 
2۳7هزار و 7۱۰ فعالیت در مساجد انجام شده 

است و در این سامانه به ثبت رسیده است.
دبیر ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری 
مســاجد افزود: موضوعات کتاب و کتابخوانی، 
هنری، قرآن و عترت، فعالیت های اجتماعی، 
آموزش و توانمندی و شــبکه ســازی و فضای 
مجازی از جمله فعالیت های اوقات فراغت است.

وی ادامه داد: بر اســاس آمار این سامانه تعداد 
فعالیت ها در حوزه های مختلف قابل دسترس 
است و به عنوان مثال ۸2۰ مسجد در حوزه تئاتر 
در بخش بچه های مسجد در شهرها  و روستاها 

فعالیت داشته اند.
ارزانی در ادامه با اشاره به دیگر فعالیت های این 
ســتاد گفت: فعالیت های پیاده روی اربعین از 
دیگر این فعالیت ها به شمار می آید. در این حوزه 
ســتاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری 
مساجد در حوزه های مختلف از جمله آموزشی، 
هنر، شعر، موکب و ... فعالیت داشته و در پیاده 
روی اربعین امسال ۱4 موکب در این ایام فعال 
بوده اســت که 4 موکب در خــاک ایران و ۱۰ 

موکب در خاک عراق است.
وی چهاردهمین جشــنواره سراســری تئاتر 
مردمی بچه های مســجد را فعالیت دیگر این 

ستاد برشمرد و گفت: آیین پایانی این جشنواره 
روز پنجشنبه چهاردهم آذر در قزوین برگزار می 
شود. ارزانی در عین حال تصریح کرد: ۱۳ دوره 
قبلی این جشنواره از سوی حوزه هنری برگزار 
شده و چهاردهمین دوره آن به صورت مشترک 
با همکاری ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی 
هنری مســاجد و حوزه هنری به صورت ویژه 

برگزار می شود.
وی افــزود: تاکنون ۱۶۰ اثر بــه دبیرخانه این 

جشنواره ارسال شده است.
ارزانی تشکیل شــورای هماهنگی کانون های 
فرهنگی هنری مساجد در استان ها را از دیگر 
اقدامات این ستاد برشمرد و ادامه داد: تاکنون 
در ۱9 اســتان این شوراها برگزار شده و در ۱2 

استان دیگر هم برگزار می شود.
وی گفت: فعالیت کمیته های تدوین سیاست 
های رویداد ملی فهما از دیگر فعالیت های این 
ستاد اســت. پایتخت فهما )پایتخت فرهنگی 
هنری مساجد ایران( کار بدیعی است که صورت 
گرفته و دارای ۶ کمیته تدوین سیاســت های 
رویداد ملی فهما، تدوین شاخص ها و فرایندها، 
پشتیبانی و فنی، هماهنگی استان ها، محتوایی، 
ارتباطات و اطلاع رسانی و پایش و کنترل است.

ارزانی تصریح کرد: پایتخت فهما به دنبال این 
است تا طیف های کیفی فعالیت ها را به طیف 

های کمی تبدیل کند.
در بخش دیگری از این نشســت گزارشــی از 
مراحل ثبت نام در سامانه فهما و روند فعالیت 

های آن ارائه شد.
در ادامه این نشست وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
بــا قدردانــی از مجموعه فعالیت های ســتاد 
هماهنگی کانون های فرهنگی و هنری مساجد 
کشــور، گفت: با تشکیل جلســات این شورا 
اقدامات رو به جلویی در این حوزه صورت گرفته 
اســت و سامانه بچه های مســجد یکی از این 
اقدامات است که تاثیرگذار بوده و به نقطه بلوغ 

رسیده است.
وی در عین حال تصریح کرد: بلوغ این ســتاد 
نشــان می دهد که با طی مراحلی که داشــته 
فرصت های مدیریتی روان، سریع و روان ایجاد 
کرده و منجر به کاهش بوروکراسی اداری شده 
است. همچنین فرصت های تعاملی از این طریق 
بــه وجود آمده تا بتواند بــا کانون های هم گرا 
ارتبــاط برقرار کند و باعث ایده ســازی، و ایده 
پروری و به اشــتراک گذاری اقدامات دستگاه 

های فعال در این حوزه شود.
وزیر فرهنگ و ارشــاد اسلامی ادامه داد: خبر و 
اطلاع رسانی فرصت دیگری است که این کانون 
ها به ویژه از طریق سامانه بچه های مسجد فراهم 
کرده اســت و ایجاد یک فرصت برای افزایش 

انگیزه خیرات از دیگر فرصت های ایجاد شــده 
آن به شمار می آید.

صالحی با اشاره به اقدامات صورت گرفته از سوی 
این ستاد، افزود: اوقات فراغت که از طریق سامانه 
بچه های مسجد شکل گرفته قدرت شبکه سازی 
را ایجاد می کند و آمارها نشان می دهد که می 
توان از این طریق قدرت تحلیل برای برنامه های 
آینده به دست آورد و در نهایت منجر به اشتراک 
گذاری برنامه های مشترک میان دستگاه های 

فعال در این حوزه می شود.
وی ادامه داد: اقدامات مناســبی در حوزه پیاده 
روی اربعین و پایتخت فهما از ســوی ســتاد 
هماهنگی کانون های فرهنگی هنری مساجد 

کشور صورت گرفته است.
عضو شــورای عالی انقلاب فرهنگی ادامه داد: 
پایتخت فهما در شاخص های مختلف فرصت 
هایی را فراهم می آورد و شبکه فعال کانون های 
فرهنگی هنری مساجد احساس همبستگی در 
یک رویداد ملی پیدا می کند که این امر دارای 

اهمیت بسیاری است.
صالحی افزود: فضای کانــون های فرهنگی و 
هنری مساجد به همگرایی و هم افزایی بیشتر 
دستگاه ها نیازمند است و باید از امکانات جمعی 
دستگاه ها و نهادهای موثر در این عرصه بیش 

از پیش بهره ببریم.
وی با اشاره به تشکیل شــوراهای کانون های 
فرهنگی هنری مساجد در استان ها، ادامه داد: 
استفاده حداکثری از شوراهای تازه تاسیس شده 
در اســتان ها از ضروریات است و از ابتدا باید با 
قــوت کار خود را آغاز کنند و با جدیت فعالیت 

های آن ها دنبال شود.
در بخش دیگری از این نشست گزارش ساختار 
ســازمانی و مجموعه آیین نامه های مدیریت 
منابع انســانی ســتاد هماهنگی کانون های 

فرهنگی هنری مساجد کشور ارائه شد.
در ایــن نشســت برخــی از اعضا نظــرات و 
پیشــنهادهای خود درباره مجموعه اقدامات و 
فعالیت های ســتاد هماهنگــی کانون های 
فرهنگی هنری مســاجد کشور در حوزه های 

مورد اشاره در جلسه را ارائه کردند.

جلســه مدیران بانک ســینا با حضور آقایان پرویز فتاح رئیس بنیاد 
مستضعفان انقلاب اســلامی، ضیاءایمانی مدیرعامل، اعضای هیات 
مدیره و هیات عامل بانک برگزارشــد. آقای فتاح در این جلسه با بیان 
آنکه بانک سینا بانکی خوشــنام و بی حاشیه است، گفت: با توجه به 
عملکرد خوب و موفقیت هایی که بانک سینا طی مدت فعالیت در نظام 
بانکی کســب کرده، انتظارات هم از آن بالاست. وی به ماموریت های 
بنیاد مستضعفان اشاره کرد و افزود: همانگونه که از نام بنیاد پیداست، 
این مرکز باید به نفع مردم، مســتضعفان، محرومــان، آبادانی، رفع 
محرومیت و اشتغال جامعه گام بردارد و لذا از بانک سینا هم انتظار داریم 
در راســتای این ماموریت ها و در خدمت گروه بنیاد باشد. بنیاد برای 
محرومان است و بانک سینا هم باید در خدمت محرومان و منافع آنان 
باشــد. این امر از طریق اعطای تســهیلات قرض الحسنه و کمک به 
اشتغال مناطق محروم می تواند میسر شود. رئیس بنیاد مستضعفان با 
بیان آنکه آقای ضیاء ایمانی، فردی جهادی، ارزشــی و مسلط به امور 
بانکی هستند، افزود: هر چه شما بانک را به سمت قرض الحسنه سوق 
دهید، ما هم از شــما حمایت می کنیم. از بانک سینا به عنوان عصای 
دســت بنیاد انتظار داریم تا در آبادانی میهن و اشــتغال مردم به ویژه 
مناطق محروم مشــارکت داشته باشد. وی در ادامه به وضعیت سهام 
بنیاد مستضعفان در بانک سینا اشاره کرد و بیان داشت: ما تابع قانون 
هستیم و برای کاهش سهام بنیاد در چارچوب مصوبات قانونی آمادگی 
داریم و اقدام خواهیم کرد. در ادامه ایشــان از آمادگی بانک ســینا در 
راستای کمک به ایفای ماموریت های بنیاد گفت و افزود: این بانک در 
راستای ماموریت های بنیاد که حمایت از مناطق محروم است نسبت 
به اعطای تسهیلات اشتغالزایی روستایی اقدام کرده که تاکنون تعداد 
4۳۰۰ طرح بالغ بر ۱9 هزار میلیارد ریال مصوب شده که از این تعداد 
2۵۰۰ طرح به مبلغ 7 هزار و ۳7۸ میلیارد ریال با اشتغالزایی برای ۱۶ 
هزار نفر به بهره برداری رســیده اســت. وی اظهار داشــت: در بحث 
تســهیلات قرض الحســنه ازدواج هم تاکنون ۱۶ هزار و 49۸ فقره 
تســهیلات به ارزش 27۸9 میلیارد ریال پرداخت شده که 92۱ فقره 
آن معادل 29۳ میلیارد ریال به ایثارگران عزیز پرداخت شده است. وی 
خاطرنشان کرد: با تلاش های صورت گرفته، سود هر سهم بانک سینا 
در پایان آبان ماه به میزان ۱۱7 ریال تحقق یافته که معادل ۶۱ درصد 
سود پیش بینی ســالیانه و 9۱ درصد سود طبق بودجه فصلی است. 
همچنین مجموع درآمدهای ۸ ماهه بانک مبلغ 2۱ هزار و 7۰۳ میلیارد 
ریال اســت که معادل ۶4 درصد بودجه کل سال و 97 درصد بودجه 
فصلی بوده اســت. در ادامه جلســه، مدیران بانک ســینا گزارشی از 

عملکردها و فعالیت های بخش های مرتبط ارائه کردند.



سید پیروز موسوی مدیرعامل منطقه ویژه پارس جنوبی در نشست با دبیرشورای 
عالی مناطق آزاد با اشاره به اینکه منطقه پارس جنوبی نشان از اقتدار صنعتی و 
تولیدی ایران اسلامی است اظهار داشــت: ایستادن بر قله پیشرفت در قطب 
صنعتی ایران مرهون تلاش کارکنان صنعت نفت و بهره گیری از توان متخصصان 
داخلی در بهره برداری از پروژه های بزرگ اســت.وی رویکــرد وزارت نفت را 
جلوگیری از خام فروشی دانســت و تصریح کرد: توسعه صنایع پایین دستی 
پتروشیمی و ایجاد ارزش افزوده از طریق توسعه زنجیره تولید در این صنعت از 
رویکردهای وزارت نفت تا ضمن جلوگیری از خام فروشــی برای کشــور نیز 
درآمدزایی داشته باشد.وی از تولید محصولات صنایع پتروشیمی در منطقه پارس 
جنوبی خبر داد و بیان کرد: پیش بینی می شود تا سه سال آینده میزان تولید 
محصولات پتروشیمی در منطقه پارس جنوبی به ۶۰ میلیون تن در سال برسد. 
موسوی با بیان اینکه تحقق این امر می تواند تحولی عظیم در اقتصاد کشور ایجاد 
کند افزود: توسعه صنایع پایین دســتی در منطقه پارس جنوبی در راستای 

سیاست های اقتصاد مقاومتی در اولویت برنامه ها است. 

افزایشتوليدمحصولات
پتروشيمیدرپارس
جنوبیبه60ميليونتن

سید پیروز موسوی

حسین انتظامی رئیس سازمان سینمایی جلسه ای را با سینماگرانی 
چون مرتضی شایسته، حبیب اســماعیلی، علی سرتیپی، داریوش 
بابائیان، مهدی صباغ زاده، بیژن امکانیان، ســعیدخانی و محســن 
مســافرچی برگزار کرد. در این جلســه موضوعاتی از جمله مسئله 
سرگروهی سینما که در سال های اخیر به صورت یک رانت درآمده 
است و تدوین دفترچه برنامه ریزی اکران و نمایش سال ۱۳99 مطرح 
شــد.طبق مذاکرات فی مابین و درخواست تمام پخش کنندگان با 
عنوان قرعه کشــی جهت گروه های متفاوت، قرار شد کار به نحوی 
پیش برود تا دست واسطه های سرگروه، پخش کننده و تهیه کننده 
مستقل و ارتباط به یک نفر که رانتی را به وجود می آورد، از بین برود. 
در این راستا رئیس سازمان ســینمایی از انجمن پخش کنندگان 
خواست که با اتحادیه ســینماداران به جمع بندی اکران برسند و 
پیشنهادهای خود را ارائه بدهند تا در صورت موافقت با هدف از بین 

بردن رانت، به مجموعه شورای نمایش و اکران ابلاغ شود.

تعيينراهکاربرای
ازبينبردنرانت
اكران

حسین انتظامی

رضا اردکانیان، وزیر نیرو اعلام کرد: توسعه همکاری بانکی و بیمه و ارائه پیشنهاد برای 
اســتفاده از ارز ملی در تأمین مالی طرح ها و پروژه ها از جملــه توافق های ایران و 
تاجیکستان بوده است. وی در مراســم اختتامیه سیزدهمین اجلاس کمیسیون 
مشترک همکاری های فنی، اقتصادی و فرهنگی ایران و تاجیکستان که با حضور 
عثمان علی عثمان زاده وزیر انرژی و ذخایر آبی تاجیکستان برگزار شد، اظهار داشت: 
طی دو روز گذشته مذاکرات برای تنظیم توافق ها و آماده سازی اسناد انجام شد اما کار 
هیأت کارشناسی با پایان اجلاس تمام نشد بلکه مسئولیت سنگینی برای توسعه روابط 
و عملیاتی شدن توافق ها برعهده ما است. وی خاطرنشان کرد: توسعه روابط همه جانبه 
با کشورهای اسلامی در صدر است و در این بین تاجیکستان جایگاه ویژه ای دارد و 
آنچه بعد از این اجلاس و امضای یادداشت تفاهم باید مورد توجه قرار گیرد پیگیری و 
توجه برای عملیاتی شدن توافق هایی است مثل تشکیل کمیته مشترک فنی و بانکی 
و الزامات منابع مالی است. وی اهم توافق های این اجلاس را در حوزه تجارت اقتصاد و 
بانک و بیمه عنوان کرد و ادامه داد: توسعه همکاری بانکی و بیمه و ارائه پیشنهاد برای 

استفاده از ارز ملی در تأمین مالی طرح ها و پروژه ها از جمله توافق ها بوده است. 

توافقایرانو
تاجيکستانبرای
استفادهازارزملی

رضا اردکانیان

حسین مدرس خیابانی قائم مقام وزیر صنعت، معدن و تجارت در امور 
بازرگانی گفت: ایران موضوع حذف دلار را با برخی از کشورها از جمله 
روسیه آغاز کرده و برای گسترش روابط تجاری با سایر کشورها نیز باید 
زمینه را برای استفاده از ارزهای ملی طرفین فراهم کند. وی الزام سوم برای 
اجرای موافقت نامه تجاری ایران با اوراسیا را ایجاد مکانیزم تهاتر کالا به کالا 
عنوان کرد و بیان داشت: مبادله کالایی بین دو طرف علاوه بر سیستم 
بانکی و افتتاح ال سی می تواند در توسعه روابط تجاری طرفین موثر باشد. 
وی اظهار داشت: الزام بعدی برای گسترش تبادلات تجاری بین ایران و 
اوراسیا گسترش صنعت گردشگری است و در این راستا باید تسهیل در 
صدور روادید بیــن دو طرف و اعطای ویزاهای تجاری، گردشــگری و 
گردشگری سلامت در دستورکار قرار گیرد. وی با بیان اینکه همزمان با 
انعقاد قراردادهای تجاری، تفاهم نامه های حوزه استاندارد نیز در دستورکار 
قرار گرفته، گفت: انعقاد تفاهم نامه بخش استاندارد برای رعایت روابط فنی، 

بهداشتی و سلامت بین دو طرف در دستورکار قرار دارد.

حذفدلاراز
مبادلاتایرانو
روسيه

حسین مدرس خیابانی

سید محمد حســین عادلی نماینده جمهوری اســلامی ایران در مجمع 
کشورهای صادرکننده گاز گفت: برخی از اعضای اجلاس کشورهای صادر 
کننده گاز مانند روسیه، ونزوئلا و ایران قربانی تحریم های خصمانه آمریکا 
هستند و این تحریم ها منافع همه اعضا را تهدید می کند، اهداف مسالمت آمیز 
این اجلاس را به خطر می اندازند و مانع از امنیت انرژی پایدار در جهان می 
شود.وی در ادامه سخنرانی خود در این اجلاس گفت: تحریم های اقتصادی و 
اقدامات یکجانبه گرایانه امنیت انرژی را به خطر انداخته و تاثیر منفی بر توسعه 
پایدارجهان دارد. چنین اقداماتی مغایر با حقوق بین الملل و اصول حقوق بشر 
است. عادلی خاطرنشان کرد که ایران و ونزوئلا به منظور مقابله با اقدامات 
زورگویانه و یکجانبه آمریکا از طریق فناوری بلاک چِین و رمز ارزها به دنبال 
اقدامات جایگزین برای انجام فعالیت های تجاری هستند. وی همچنین یادآور 
شد: کشورهای مستقل می بایست گام های لازم برای کاهش اثر مخرب 
تحریم ها را از طریق گزینه های دیگر و استفاده موثر از شیوه ها و مکانیسم 

های امنیتی مبادله مانند فناوری رمز ارزها و پول دیجیتال بردارند.

آمریکامانع
امنيتانرژیدر
جهاناست

سید محمد حسین عادلی

 پس از اصلاح قیمت بنزین،  توجه مالکان خودرو به سمت گازسوز کردن خودروها جلب 
شده اما افزایش قیمت تجهیزات و نایاب شدن مخازن باعث شده تا برخی افراد، مراکز 
غیرمجاز را برای گاز سوزکردن خودرو انتخاب کنند،  موضوعی که شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی ایران نسبت به آن هشدار داده است. پس از آنکه بنزین در بامداد 24 
آبان سهمیه بندی و اصلاح قیمت شد،  مالکان خودرو به فکر استفاده از سوختی ارزان تر 
برای خودرو افتادند. با این حال از همان زمان،  تجهیزات مورد نیاز برای گاز سوز کردن 
خودرو کمیاب و گران و در ادامه نایاب شد. پیگیریها از استان های مختلف نشان می دهد 
که مراکز مجاز تبدیل خودروها به دوگانه سوز همچنان با کمبود تجهیزات رو به رو هستند 
و این امر باعث شده تا افراد برای دو گانه سوز کردن خود به سمت مراکز غیر مجاز بروند. 
موضوعی که شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران طی اطلاعیه ای درباره گازسوز 
کردن خودروها در مراکز غیرمجاز هشدار داده است. در متن این اطلاعیه آمده است که 
شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران به اطلاع مالکان خودروهایی که متقاضی 
گازسوز کردن )CNG( خودروی خود هستند می رساند، برای ثبت درخواست خود به 

سامانه irngv.ir مراجعه و اقدام به ثبت نام کنند. 

هشدارنسبتبه
گازسوزكردن
غيرمجازخودروها

شرکت ملی نفت ایران

نیره پیروزبخت  رئیس سازمان ملي استاندارد ایران گفت: آزمایش هاي سازمان 
ملي استاندارد و سایر سازمان هاي مرتبط و مسئول نشان داده بنزین تولیدي 
کشور از نظر کیفي هیچ مشکلي ندارد و نمي توان از آن به عنوان عامل آلودگي 
هوا یاد کرد. به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی سازمان ملی استاندارد 
ایران وی افزود: آنچه این روزها به تشدید آلودگي هواي پایتخت دامن زده، 
پدیده وارونگي هواست، هرچند همانطور که بارها اعلام شد، عمده خودروهایي 
که اکنون در کشور تردد مي کنند، قدیمي اند و چنانچه بنزین باکیفیت دریافت 
کنند، به آلایندگي خود ادامه خواهند داد. وي با انتقاد از چگونگي استفاده از 
خودرو در کشور تاکید کرد: هرچند بخشي از این موضوع به کمبود وسایل 
حمل و نقل عمومي مربوط مي شود، اما باید فرهنگ عمومي استفاده از خودرو 
تغییر کرده و مردم در طول روز زیاد از  وسایل نقلیه شخصي استفاده نکنند. وي 
همچنین با اشاره به قدیمي بودن عمده کامیون هاي مورد استفاده در ناوگان 
حمل و نقل افزود: تردد این وسایل نقلیه دودزا به  ویژه در ساعت هاي شب 

موجب تشدید آلودگي شده و پدیده وارونگي هوا بیشتر نمایان خواهد شد.

بنزینتوليدي
كشورعامل
آلودگيهوانيست

نیره پیروزبخت

محمد جواد آذری جهرمی وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: با همکاری 
بخش خصوصی و اپراتورها می توانیم از سرمایه گذاری و توسعه کسب و کارها 
حمایت کنیم که خوشبختانه این موضوع در پست نیز در حال انجام است. 
وی با اشــاره به فعالیت های این وزارتخانه در راستای ارتقای فعالیت های 
ارتباطی گفت: این موضوع را نباید فراموش کنیم که در خصوصی سازی و 
ارتقای کیفیت، دولت بازیگر خوبی نیست و نمی تواند خرق عادت کند. وی با 
ابراز امیدواری نسبت به همکاری بخش خصوصی و اپراتورها در برطرف کردن 
بسیاری از نیاز های مردم، اضافه کرد: استارت آپ ها نیز در این حوزه فعال 
شــوند.وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات تصریح کرد: با همکاری بخش 
خصوصی و اپراتورها می توانیم از ســرمایه گذاری و توسعه کسب و کارها 
حمایت کنیم که خوشبختانه این موضوع در پست نیز در حال انجام  است. 
وی در پایان خاطر نشان کرد: خدمات بهتری با همکاری بخش خصوصی و 
اپراتور ها به مردم ارائه شده و میزان رضایت از فعالیت های نهادهای ارتباطی به 

خصوص توسط پست بیشتر می شود.

لزومهمکاریبخش
خصوصیبادولتبرای
توسعهكسبوكار

محمدجواد آذری جهرمی 

امیدعلی پارسا، رئیس سازمان امور مالیاتی با بیان اینکه موافق معافیت مالیاتی 
بیمه های عمر و زندگی نیستیم، گفت: درآمد مالیاتی کشور از اول سال جاری 
تاکنون، ۸9 هزار میلیارد تومان بوده است. پارسا گفت: همه به دنبال معافیت های 
مالیاتی هستند و این طور نمی توان کشور را اداره کرد. این در شرایطی است که 
کل مالیات اخذ شده کشور ۸ درصد کل درآمدهای مردم است که با این میزان 
از مالیات اداره کشور ممکن نیست. به گفته پارسا، قانونگذار در صنعت بیمه 
حمایت های لازم را به عمل آورده اما هم اکنون در اصلاحیه قانون مالیات های 
مستقیم که در مجلس در حال بررسی است، پیشنهاد شده تا بیمه های عمر و 
زندگی مشمول پرداخت مالیات شوند. پارسا در خصوص اخذ مالیات از پزشکان 
خاطرنشان کرد: تمامی پزشکان مکلف به نصب دستگاه کارتخوان در مطب های 
خود هستند و کسانی که آن دســتگاه ها را نصب نکرده باشند به طور قطع 
مشمول جرایمی خواهند شد. پارسا مجموع درآمد هشت ماهه کشور را از قبل 
دریافت مالیات ۸9 هزار میلیارد تومان عنوان کرد و گفت: 94 درصد از برنامه 

مالیاتی محقق شده است. برنامه ای برای اعمال معافیت مالیاتی سیگار نداریم.

موافقمعافيت
مالياتیبيمههای
عمرنيستيم

امیدعلی پارسا

یوسف حجت مدیرعامل سازمان حمل و نقل و ترافیک تهران گفت: باید داشتن خودرو 
را هر چه سخت تر کنیم چرا که برای رسیدن به هوای پاک نباید خرید خودروی 
شخصی سهل الوصول باشد.  وی درباره آلودگی هوا در پایتخت، به فارس گفت:  زمانی 
که وارونگی دما رخ می دهد قطعا هوا آلوده می شود و اگر بهترین سیستم حمل و نقل 
را داشته باشیم باز هم چنین وضعیتی به وقوع می پیوندد. حجت افزود:  ناوگان حمل و 
نقل عمومی در کاهش آلودگی هوا مؤثر است ولی در سال های اخیر تعداد اندکی 
اتوبوس به این ناوگان اضافه شده و این در حالی است که پایتخت حداقل به چهار هزار 
اتوبوس جدید نیاز دارد. وی با تاکید بر اینکه باید از تردد خودروهای فرسوده جلوگیری 
کنیم، گفت: ارائه نشدن کارت سوخت به این خودروها اقدام مؤثری در تحقق این 
مسئله است. این مقام شهرداری در پاسخ به این سوال که  اکثر رانندگان خودروهای 
فرسوده از قشر ضعیف جامعه هستند و آیا برنامه ای باید برای ارائه تسهیلات خرید 
خودروی جدید به آنها ارائه شود، اظهارداشت: هرگونه اقدام برای توسعه شخصی 
نادرست است و به نظرم باید داشتن خودرو را هر چه سخت تر کنیم چرا که برای 

رسیدن به هوای پاک نباید خرید خودروی شخصی سهل الوصول باشد!

نقشناوگانحملو
نقلعمومیدر
كاهشآلودگیهوا

یوسف حجت

اقتصاد کلان
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وزيرراهوشهرسازیازديگرموضوعاتموردتاکیدبرایجامعهمهندسیکشوراتوجهبهحرفههاوصلاحیتمجريانطرحعنوانکردوافزود:امروزهدرساختوسازدچارفقرنیرویانسانیماهر
ومتخصصهستیم.اسلامیادامهداد:انتظاراستتامعاونمسکنوساختمانوزارتخانهباهمکارینظاممهندسیساختمانازافرادواجدشرايطوحرفهایکهپروانهمعتبردارند،استفادهکنند.وی
ازساماندهیحرفههاومشاغلمهندسیدرکشورخبردادوگفت:نگهداریوبهرهبرداریازساختمانهاازديگرموضوعاتیاستکهبايدموردتوجهاعضاینظاممهندسیساختمانکشورباشد.
زيراتوسعهوسازندگیدرکشوردرگرونگهداریمناسبازساختمانهايیاستکهاحداثشدهاندودراينزمینهنیازمندايجادساماندهیمناسبهستیم.عضوکابینهدولتدوازدهمگفت:رفتار
حرفهایجزوالزاماتنظاماتمهندسیساختمانکشوراستوازديگرالزاماتیکهانتظاراستتاموردتوجهجامعهمهندسیباشداستفادهازتکنولوژیهاروزواستاندارسازیاست.ویادامهداد:
دربخشمهندسیومشاورهدرطراحیوساختمصالحوابزارآلاتهموارهازتوسعهتکنولوژیصحبتشدهاستامااينکاربايدبهصورتمنسجمانجامشودتابتوانباساماندهیازانجامامورپرهزينه
اجتنابکرد.اسلامیبرتاثیرگذاریوايجادجريانروبهرشددرامرمهندسیتاکیدکردوگفت:درخصوصموضوعاتمرتبطباشیوهنامهها،دستورالعملهاوبخشنامههاباتوجهبهاينکهدوره
جنجالیطیشدانتظاراستتاايندورهازپارهپارهشدنوچندتکهشدنجامعهمهندسیاجتنابکردوباهمدلیووحدت،اموررادنبالکرد.عضوکابینهدولتدوازدهمادامهداد:ممانعتازبکارگیری

افرادیکهدارایتعارضمنافعهستنددرشیوهنامههاودستورالعملهادنبالشود.انتظاراستتانسبتبهوظايفنظارتی،متعهدانهعملکنیموسوگنديادکنیمتابهبهترينشیوهعملشود.

اسلامی:
ساماندهی
حرفههاو

مشاغل
مهندسی

ارائهگزارشحسابرسیارزهایارزان
درقالبگزارشتفریغبودجه۹۷

عادل آذر رئیس دیوان محاسبات 
از تنظیم و ارائه گزارش حسابرسی 
عملکرد دولت در تخصیص ارز 4 
هــزار و 2۰۰ تومانــی در قالب 
گــزارش تفریغ بودجــه 97 به 
مجلس شورای اسلامی خبر داد و 
گفت: علت افزایش انضباط مالی 
در بخش عمومی را می توان هزینه 
کمتر پول به دلیل محدودیت های 
بودجه و منابع کشور دانست.  به 

گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت وی با اشاره به تدوین تفریغ بودجه 
97 گفت: اکنون در اوج تدوین و نهایی کردن تفریغ بودجه 97 هستیم، 
زیرا طبق قانون تا پایان دی باید آن را نهایی و تقدیم مجلس شــورای 
اسلامی کنیم. رئیس دیوان محاسبات با بیان اینکه اقدامات دستگاهی، 
هیئت های حسابرسی، استانی و حتی ملی نهایی شده و در حال جمع 
بندی و تلفیق است، اظهار کرد: اگر بخواهم تبیین کلی از شرایط حکومت 
داری در قالب بودجه عمومی کشور و دستگاه هایی که بودجه را هزینه 
کرده اند در مقایسه با سال های گذشته داشته باشیم، نتایج بررسی هایی 
که تاکنون به دست آمده، حاکی از انضباط بیشتر است که علت آن را 
می توان هزینه کمتر پول به دلیل محدودیت های بودجه و منابع کشور 
دانست. وی اضافه کرد: یکی از محور های تفریغ بودجه سال 97 ارز است 
که این ارز در قالب کالا های اساسی، کالا های وارداتی و کالا های مشمول 
ارز 4 هزار و 2۰۰ تومانی به واحد های مختلف پرداخت شده است. آذر 
ادامه داد: ارز 4 هزار و 2۰۰ تومانی به ویژه در نیمه دوم سال 97 اختصاص 
یافت، چون از نیمه دوم ســال 9۶ آغاز شد و در سال 97 ادامه یافت و 
حتماً بخش جامعی از گزارش تفریغ بودجه 97 مربوط به حسابرسی 
این ارز است. آذر تصریح کرد: این یکی از موضوعات پرچالش اقتصادی 
در سال 9۶ بود و در گزارش تفریغ بودجه 97 خواهیم گفت که سهم 
هر یک از کالا ها و افرادی که این ارز ها را دریافت کرده اند چقدر است و 
مشــخص می کنیم که آیا قانون رعایت شده و چقدر از قانون انحراف 
داشــته ایم. وی در پاسخ به پرســش دیگری مبنی بر اینکه آیا افراد و 
نهاد های متخلف در این خصوص از جانب دیوان محاســبات معرفی 
خواهند شــد، افزود: اگر وجه مجرمانه داشــته و تصرف مجرمانه در 
بیت المال مطرح باشد و کسانی ارز را به نفع خودشان ضبط کرده باشند 
و این اعمال مجرمانه در بررسی های دیوان محاسبات اثبات شود، اجرای 
آن به قوه قضائیه محول می شــود، چــون نیاز به ضابط قضایی دارد و 
مجرمان باید بازداشــت شــوند. رئیس دیوان محاسبات تأکید کرد: 
خوشبختانه قوه قضائیه شعب ویژه ای برای این کار تشکیل داده و تاکنون 
اقدامات ارزنده ای داشته و اگر در بررسی ها وجه مجرمانه موضوع اثبات 

شود، قطعاً نتایج بررسی ها را به دستگاه قضا خواهیم داد.

گفتوگو امسالوسالآینده،پیشراناقتصادایرانتوسعهصادراتاست

 راهبرد اصلی عبور از تحریم ها، حضور پررنگ مردم در همه عرصه ها است
وزیر صنعت، معدن و تجارت در بیست و سومین 
مراسم سالروز ملی صادرات در سالن اجلاس سران گفت: 
اهمیت حضور دکتر جهانگیــری، معاون اول رییس 
جمهور در این مراسم در روزهایی که دولت بودجه را 
بررسی می کند برای ما بسیار مهم است.  رضا رحمانی 
افزود: خدا را شــاکرم در جمع صادرکنندگان حاضر 
هستیم، یک از علتهای تاخیر برگزاری مراسم روز ملی 
صادرات به دلیل همزمانی آن با دهه پایانی ماه صفر بود 
که برای جابجایی آن درخواست های متعدد داشتیم. 
وی ادامه داد: بنده شخصا تاکید دارم که متولی برگزاری 
مراسم روز ملی صادرات خود اتاق بازرگانی، صنایع و 
معادن و کشاورزی باشد چرا که سیاست دولت و وزارت 
صمت بر این است که محور امور خود مردم و تشکل های 
بخش خصوصی باشند. رحمانی خاطرنشان کرد: یکی 
از راهبردهای اساســی برای عبور از تحریمها حضور 
پررنگ مردم و تشــکل های بخش خصوصی در همه 

عرصه ها به ویژه در حوزه اقتصاد است.
توجه به نظرات بخش خصوصی در 

تصمیم گیری ها
وی تصریح کرد: امروز به عنوان یک اصل مهم 
در همه حوزه ها به نظریــات اتاق بازرگانی و بخش 
خصوصی و فعالان اقتصادی در تصمیم گیری ها توجه 
می کنیم، به عنوان نمونه دستورالعمل رمز ارزها با نظر 
و مشورت اتاق بازرگانی ابلاغ شده است. وزیر صنعت، 
معدن و تجارت در مراسم بیست و سومین سالروز ملی 
صادرات در ســالن اجلاس ســران گفت: مسایل و 
مشکلات مطروحه در این  مراسم به نوعی جمع بندی 
مفید و جامعی از مســائل حوزه صادرات اســت که 

پیگیری آن در دستور کار است.

رشد عموم تولیدات کالایی کشور
رحمانی اعلام کرد: علیرغم همه این مشکلات 
با توجه به رصد روزانــه 44 گروه کالایی تولیدی در 
کشور، همزمان با رصد قیمت ۱۰۰ قلم کالای مصرفی 
مردم در سطح بازار، در حال انجام است؛ و طبق آمار 7 
ماهه موجود از 44 قلم کالای تولیدی به جز دو گروه ) 
خودرو و آلومینیوم( در سایر گروه ها با رشد تولید مواجه 
هستیم. وی ادامه داد: ظرفیت تولید خالی در برخی 
رشته ها داریم، به عنوان نمونه بالغ بر ۵۰ درصد ظرفیت 
تولید کاشی و سرامیک خالی است و همچنین در آرد 

و شیرینی و شکلات و...، هم ظرفیت خالی داریم.
ضرورت تامین نقدینگی برای تکمیل 

ظرفیت خالی تولیدی کشور
وزیر صمت تصریح کرد: این یک واقعیت است 
که علیرغم رشــد تولید، ظرفیت خالــی هم داریم، 
فعالسازی ظرفیت های خالی تولید جزو برنامه های 

امسال این وزارتخانه است. رحمانی خاطرنشان کرد: 
نیاز به ســرمایه در گردش و تامین مالی واحدهای 
تولیدی برای افزایش ظرفیت تولید و فعالسازی ظرفیت 
های خالی باید مد نظر قرار بگیرد. وزیر صنعت، معدن 
و تجارت در مراســم بیســت و سومین سالروز ملی 
صادرات در سالن اجلاس سران گفت: افزایش نرخ ارز 
باید سبب جهش صادراتی بشود، اشکالات ساختاری 
برای نیل به این هدف باید اصلاح بشود. رحمانی تاکید 
کرد: به دنبال شیوه های نوین تامین مالی هستیم، نظام 
بانکی باید تقویت بشــود و این نیازمند همکاری و 
همراهی مشترک است. وی خاطرنشان کرد: علیرغم 
تغییر نرخ ارز علت عدم رشــد چند برابری و جهشی 
صادرات، برخی اشکالات ســاختاری و عدم تأمین 

نقدینگی مورد نیاز واحدهای تولیدی بوده است.
ضرورت ایجاد زیرساخت های موردنیاز 

صادرات

رحمانی تصریح کرد : زیر ساختهایی مانند صنایع 
بسته بندی نوین، صنایع سورتینگ و پایانه صادراتی باید 
ایجاد شوند، لذا مشــکلات باید اولویت بندی شده و 
همچنین در این حوزه تخصیص منابع باید حساب شده 
باشد.  وزیر صمت اعلام کرد: در سایه اراده مشترک و 
تجمیع توان همه بخش ها و تخصیص صحیح منابع، با 
توجه به موقعیت جغرافیایی ویژه، نیروی انسانی و سایر 
فرصت ها و مزیتهای موجود می توانیم گام های بزرگی 

در عرصه صادرات کشور برداریم.
رشد 17 درصدی وزنی صادرات

رحمانی گفت: در 7 ماهه نخســت امســال، 
صادرات کشورمان از لحاظ وزنی ۱7 درصد افزایشی 
بوده است، صادرات به کشورهای همسایه تا ۱4۰۰ را 
می خواهیم دو برابر کنیم. وی افزود: الحاق به پیمان 
اقتصادی اوراســیا یک فرصت بزرگ صادراتی برای 
کشور است، در موافقتنامه با اوراسیا، کشورهای عضو 
۵۰2 قلم کالا با ۵۶ درصد تخفیف را به ما ترجیح داده 
انــد و ما ۳۶۰ قلــم کالا با ۳2 درصــد تخفیف را به 
کشورهای اوراســیا ترجیح دادیم، تشکلها و بخش 

خصوصی از این فرصت باید نهایت استفاده کنند.
صادرات پیشران اقتصاد ایران

وزیر صنعت، معدن و تجارت ادامه داد: توسعه 
صادرات جزو 7 برنامه محوری ماست و باور داریم که 
امسال و سال آینده پیشران اقتصادی ما همین صادرات 

است.
  رحمانی تاکید کرد: صادرات کالاهای کیفی 
باید در دســتور کار قرار بگیرد، ذیل برنامه توســعه 
صادرات 4 برنامه داریم که صادرات به کشــورهای 

همسایه در این راستاست.

خدادادغریبپور:ایمیدرودرطرحاحیایمعادنكوچک،اهتمامبهتسهیلاموربرایبخشخصوصیدارد
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی ایمیدرو، خداداد غریب 
پور که در نشســت “اتاق فکر معدن” سخن می گفت، افزود: در 
بخش اقدامات ســاختاری احیا معادن کوچک مقیاس با کمک 
شــرکت تهیه و تولید مواد معدنی ایران، رفع موانع و مشکلات 
اداری، تامین مالی، ایجاد و توسعه بازار محصولات معدنی و امور 
حقوقی و مشــاوره ای مورد توجه است. وی با اشاره به مشارکت 
دانشــگاه ها و مراکز علمی در این طرح گفت: تاکنون ۱4 تفاهم 
نامه سرمایه گذاری، هفت تفاهم نامه پژوهشی و آموزشی، پنج 

تفاهم نامه تامین مالی و 2 تفاهم نامه مرتبط با استارت آپ ها به 
منظور توسعه معادن کوچک به امضا رسیده است. رییس هیات 
عامل ایمیدرو با اشــاره به اقدامات اجرایی در طرح احیاء، فعال 
سازی و توسعه معادن کوچک مقیاس عنوان کرد: تاکنون 449۶ 
معدن غیرفعال شناسایی شده که از این تعداد ۱۰7۶ معدن در 
قالب 2۱۵ پروژه مورد بررسی قرار گرفت. غریب پور ادامه داد: در 
ایــن طرح اقدام کلینیکی بر روی 2۵۰ معدن در قالب 72 پروژه 
انجام شد که از این تعداد احیاء 42 معدن در قالب 2۸ پروژه آغاز 

شده است. معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت در بخش دیگری 
از سخنان خود با اشاره به اینکه سیاست ایمیدرو، بسترسازی و 
تسهیل امور برای بخش خصوصی است، اظهار داشت: بنابر اصل 
44 قانون اساســی مبنی بر افزایش ســهم بخش خصوصی در 
اقتصاد، در حوزه معدن اهتمام جدی به این مهم داریم. وی افزود: 
رونق تولید در این طرح با مشــارکت دولت و بخش خصوصی 
ممکن خواهد شد و به طور حتم تقویت این رویه در اقتصاد معدن 

و صنایع معدنی و کشور نیز اثرگذار خواهد بود.

شورایاقتصادیسرانسهقوه
موقتیاست

علی لاریجانــی رئیس مجلس 
گفت: در مورد حامل های انرژی 
ما در ســال ۸۸ قانونــی به نام 
هدفمندی یارانه هــا با ۱۶ ماده 
تصویب کردیم که بسیار دقیق 
بود. این قانون به دولت اختیار داده 
بود و او را ملزم می کرد ظرف مدتی 
یارانــه مربوط به انرژی و ســایر 
مســائل از جمله آب را شفاف کند و در آن قانون آورده بودیم که 
قیمت ها به چه میزانی برسد. حتی گفته شده بود چگونه مصرف 
شود، قرار بود ۵۰ درصد به مردم، 2۰ درصد به بودجه و ۳۰ درصد 
به تولید داده شود، قانون کاملی است. رئیس مجلس با بیان اینکه 
مجلس در این زمینه ریل گذاری کرده است، گفت: دولت به دقت 
موضوع را انجام نداد، در شــرایط فعلی و از دو سال پیش موضوع 
مطرح بود چرا که حجم زیادی یارانه اختصاص داده می شد و به 
شدت غیرعادلانه بود، بر اساس گزارش آژانس بین المللی انرژی، 
ایران در سال 2۰۱۵ رتبه اول در شاخص مصرف انرژی را داشت 
و 47 میلیارد دلار یارانه انرژی پرداخت می کرد که از جیب مردم 
بود و به شــدت غیرعادلانه توزیع می شد. علی لاریجانی رئیس 
مجلس شورای اسلامی گفت: اینکه یک نهادی که امام هم فرمودند 
در رأس امور اســت به معنای این نیست که مجلس در همه امور 
دخالت کند. بالاترین مقام در کشور مقام معظم رهبری است. آیا 
ایشان در همه امور دخالت می  کنند؟ رهبری جهت ها را مشخص 
می  کنند. مرتبه بعد مجلس است که ریل گذاری می  کند. لاریجانی 
درباره موازی کاری برخی از نهادها با مجلس در حوزه قانونگذاری 
با بیان اینکه البته یک مشکل درباره مجمع تشخیص و هیأت عالی 
نظارت وجــود دارد، ادامه داد: در زمان مرحوم آقای  هاشــمی 
رفسنجانی، هیأت نظارت برای بررسی اجرای دقیق سیاست های 
کلی تشــکیل و سازوکاری در نظر گرفته شد که جنبه مشورتی 
داشت و اگر بنا بود نظر قطعی داده شود مجمع تشخیص تصمیم 
می  گرفت. او با بیان اینکه موضوع هیأت عالی نظارت مشکلی است 
که باید مرتفع شود، گفت: بخصوص بعد از اینکه مقام معظم رهبری 
سیاست های قانونگذاری را ابلاغ کردند در آنجا قید کردند که مرزها 
مشخص شود. وی افزود: البته فکر می  کنم نظراتی درباره عملکرد 
شــورای هماهنگی سران قوا وجود داشته باشد که در این زمینه 
تأکید می  کنم این موضوع امری موقتی است، رهبری برای شرایط 
فعلی فرمودند سازوکاری در نظر گرفته شود و ما مقید هستیم که 

در این شورا قانونگذاری نشود.

مهدی جمالی نژاد معاون عمرانی و توسعه امور شهری و روستایی وزیر کشور گفت: 
استان بوشهر به عنوان پایتخت انرژی ایران ظرفیتها و قابلیتهای خوبی در راستای 
سرمایه گذاری در حوزه های مختلف عمرانی و اجتماعی و اقتصادی و فرهنگی و  
دارد و جا دارد که در این راســتا اقدامات و حمایتهای موثرتری توسط نهادهای 
مرتبط در سطح استان انجام پذیرد.  وی با ابراز خرسندی از فعالیتهای انجام شده و 
برنامه ها و پروژه هایی که در سطح شهر بوشهر به اجرا درآمده یا در دست اقدام می 
باشد، ضمن مثبت ارزیابی نمودن این اقدامات؛ ابراز امیدواری نمود در ادامه مسیر 
خدمت رسانی هم بتوانید به بهترین شکل ممکن به مردم شریف این دیار خدمت 
نمایید. ضمنا امیری شهردار بندر بوشهر در این نشست ضمن ارائه گزارشی کلی از 
روند فعالیتهای انجام شده در مدیریت شهری از ابتدای فعالیت خود در شهرداری 
بندر بوشهر؛ پیرامون موضوعاتی از جمله : طرح تفصیلی تجدید نظر محلات جنوبی 
،پدافند غیر عامل، مشکلات مربوط به تأمین قیر و حجم بالای کوچه های خاکی 
سطح شهر،تأمین تسهیلات جهت پروژه های مشارکتی سرمایه گذاری،سهم پایین 

ارزش افزوده شهر بوشهر نسبت به سایر استانها و  سخنانی ایراد نمودند.

بوشهربهعنوانپایتخت
انرژیایرانظرفيتهایخوبی
برایسرمایهگذاریدارد

مهدی جمالی نژاد

سرلشکر حسین سلامی فرمانده کل سپاه گفت: ما مردم را تنها نمی گذاریم و با همه 
سختی ها شریک آن ها هستیم و هر خطری امنیت و آرامش آن ها را تهدید کند، در 
قلب آن خطر حضور پیدا می کنیم چرا که ما پیشمرگ مردم هستیم. وی با بیان 
اینکه مردم، امنیت، عزت و اعتماد تنها فلسفه انقلاب است، اضافه کرد: مردم ما در 
نزدیک ترین جاذبه این میدان قرار دارند و در دیدگاه امام راحل و انقلاب مردم همه 
چیز ما هستند. با هر آنچه بخواهد در مقابل مردم ایران صف آرایی کند چه با فقر چه 
با محرومیت می جنگیم و دست به دست هم می دهیم چرا که ما یک تن واحد و 
اعضای یک پیکر هستیم که از این سختی های موجود می گذریم. وی با بیان اینکه 
ما به وعده خدا ایمان و اعتماد داریم و قلب های مان مستحکم است، تأکید کرد: 
دشمنان مراقب باشند ملت ایران بزرگ، قدرتمند، رشید، مقاوم و سربلند است و اگر 
به رفتار خبیثانه خود ادامه دهند ملت ما به آنان پاسخ های درشت خواهند داد؛ ملت 
ما هنرمند در شکست دادن دشمنان است و دشمنانش را در هر مقطعی شکست 
می دهد. ما اکنون پس از یک فتنه بزرگ به کمک فقرا می رویم، ما را در روستا ها و 

شهر ها خواهید دید چرا که ما فرستادگان رهبرمان هستیم.

مردمرا
تنها
نمیگذاریم

حسین سلامی
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هفتهنامهاقتصادیایران

معاونطرحوبرنامهوزارتصمت:

تصویب“لایحهتجارت”اسناد از تکمیل طرح شهید خرازی با قدرت حمایت می کنیم
تجاریرابهروزوشفافمیكند

از۴۴صادركنندهنمونهوممتاز
سال۱۳۹۸تجلیلشد

رییسخانهمعدنایران:

تامینمواداولیهذوبآهن
اصفهانازالزاماتاست

در مراسم بیست و سومین سالروز ملی صادرات که با حضور معاون 
اول رییس جمهور، معاون علمی و فناوری رییس جمهور و وزیر 
صنعت، معدن و تجارت برگزار شــد از 44 صادرکننده نمونه و 
ممتاز سال ۱۳9۸ تجلیل به عمل آمد. ۸ صادرکننده ممتاز و ۳۶ 
صادرکننده نمونه از دست معاون اول رییس جمهور، وزیر صنعت، 
معدن و تجارت و معاون علمی و فناوری ریاست جمهوری لوح و 
تندیس های خود را در سالن اجلاس سران دریافت کردند. بیش 
از ۳۰۰ متقاضی در ۱2 گروه کالایی و خدماتی برای احراز عنوان 
صادرکننده ممتاز و نمونه مورد ارزیابی قرار گرفتند. این گروه ها 
شامل کلیه گروه های کشاورزی، گیاهان دارویی، صنایع غذایی، 
صنایع دســتی، دارو و تجهیزات پزشکی، آرایشی و بهداشتی، 
محصولات شــوینده، لــوازم خانگی انرژی بر و غیــر انرژی بر، 
خودروسازی، تجهیزات و ماشین الات صنعتی، بازرگانی عمومی 
و گروه فناوری بالا)HI_TECH( بوده است.پراکندگی استانی 
44 منتخب صادراتی سال ۱۳9۸ نیز از ۱4 استان سراسر کشور 
بوده است. بیست و سومین سالروز ملی صادرات امروز یکشنبه 
در سالن اجلاس سران با حضور معاون اول رییس جمهور، معاون 
علمی و فناوری رییس جمهور، وزیر صمت، نمایندگان مجلس، 

صادرکنندگان و فعالان بخش خصوصی برگزار شد.

محمدرضا بهرامن در حاشیه شانزدهمین نمایشگاه ایران متافو 
در گفتگو با خبرنگار ما گفت : ذوب آهن اصفهان را همواره در کنار 
خودمان می بینیم و این صنعت مادر یکی از نعمت ها و سرمایه 
هایی اســت که ایران اسلامی بحمدا... از وجود آن به عنوان یک 

نقش آفرین در عرصه اقتصاد ملی بهره منده شده است.  
وی افزود : ذوب آهن اصفهان در دوره جدید رشد بسیار خوبی را 
در تولید محصولات متنوع داشته است و این افتخار بسیار بزرگی 

است که در دوران تحریم به ثمر رسید.
نیروی انسانی ذوب آهن اصفهان ثروت بزرگ ایران

رییس خانه معدن ایران تصریح کرد : نیروی انسانی ارزشمند ذوب 
آهن اصفهان ثروت بسیار بزرگی برای کشور به شمار می رود که 

در ساخت صنایع فولادی مختلف نقش بسزایی داشتند.  
محمدرضا بهرامن خاطر نشــان کرد : اعتقاد کامل داریم تامین 
مواد اولیه ذوب آهن اصفهان به عنوان نخستین تولید کننده فولاد 
کشــور از الزامات است زیرا این شــرکت در راستای مسئولیت 

اجتماعی بار سنگینی را به دوش می کشد.
نشست شورای ارتباطات شرکت های شستا در ذوب 

آهن اصفهان  با اصحاب رسانه استان اصفهان
 حسن محمدی در این نشست ، به تشریح فعالیت های هدلینگ 
شســتا پرداخت و گفت : این هلدینگ دارای سهام مدیریتی در 
بیش از ۱۸7 شــرکت می باشــد و ۶۰ هزار نفر در استان های 
مختلف کشور در آن فعالیت می کنند . وی با بیان اینکه مدیرعامل 
شستا توجه ویژه ای به حوزه رسانه  دارد، گفت: با توجه به گام های 
موثری که شستا برای بورسی شــدن برمی دارد، حوزه رسانه از 
اهمیت خاصــی برخوردار اســت، لذا به دلیل تنوع اســتانی 
شــرکت های تابعه شستا در کشور، نقش رســانه های استانی 
پررنگ تر و ویژه تر می شود. مدیر روابط عمومی شستا اظهار داشت 
: برخی از مسئولین روابط عمومی شرکت های تابعه شستا تشکیل 
دهنده شورای ارتباطات این هدلینگ هستند و این افراد از بین 
روزنامه نگاران با ســابقه ای انتخاب شــده اند که در حوزه خود 
تخصص دارند و از دانش آن ها جهت توسعه ارتباطات شستا بهره 
گرفته می شود . ایشان از تدوین سند راهبردی رسانه ای هلدینگ 
شستا خبر داد و گفت : این سند هنوز ابلاغ نشده است و با تایید 
دکتر رضوانی فر مدیرعامل شســتا بــه زودی ابلاغ می گردد تا 
فعالیت های رسانه ای شرکت های تابعه شستا از حالت جزیره 
ای خارج شــده و یکپارچه و هماهنگ شــود .   در این نشست ، 
اصحاب رسانه استان اصفهان ، نظرات و راهکارهای پیشنهادی 
خود را جهت توسعه ارتباطات شستا و رسانه های این استان بیان 

نمودند .

رئیس کمیسیون ویژه حمایت از 
تولید ملــی می گوید تصویب 
کتاب دوم لایحه تجارت موجب 
شفافیت، به روز شدن و استاندار 
شدن اســناد تجاری می شود. 
حمیدرضــا فولادگــر رئیس 
کمیسیون ویژه حمایت از تولید 
ملی و نظارت بر اجرای اصل44 
قانون اساســی در گفت وگو با 
خبرنگار خبرگزاری خانه ملتبا 
اشاره به بررسی لایحه تجارت در صحن علنی مجلس، گفت: کتاب 
دوم لایحه تجارت درباره اسناد تجاری است که تصویب آن موجب 
شفافیت، به روز شــدن و استاندار شدن اسناد تجاری می شود. 
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی افزود: اگرچه 
قانون تجارت به مسائل مربوط به برات، چک و سفته پرداخته اما 
در لایحه تجارت تمام موضوعات مربوط به اسناد تجاری براساس 
شــرایط فعلی تجارت و ابزار و لوازم جدید به روز شــده و شفاف 
می شود. عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس اضافه کرد: قانون 
تجارت در لایحه تجارت به صورت محتوایی و شکلی تغییر کرده 
و متناسب با شرایط روز کشور و استفاده از الکترونیک و کسب و 
کارهای جدید شده است. فولادگر اظهار کرد: دو سوم پیشنهادات 
نمایندگان مربوط به برات، سفته و چک در صحن علنی تصویب 
شد که این امر نشان می دهد در صورتی که نمایندگان در مهلت 
قانونی پیشــنهادات خود را ارائه دهند تمام آنها در صحن علنی 
بررســی می شود. رئیس کمیسیون ویژه حمایت از تولید ملی و 
نظارت بر اجرای اصل44 قانون اساسی ادامه داد: لایحه تجارت 
حدود ۱۶ ســال در مجلس مورد بررســی قرار گرفت و شورای 
نگهبان با بررسی آن به صورت اصل ۸۵ که براساس آن مجلس 
مــی تواند اختیار وضع بعضی از قوانین را با رعایت اصل هفتاد و 
دوم به کمیسیون های داخلی خود تفویض کند، مخالفت کرد در 
ادامه مجلس این لایحه را با حضور کارشناســان به دقت مورد 

بررسی قرار داد.

خبـــرخبـــر
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معاون طرح و برنامۀ وزارت صنعت، 
معــدن و تجارت پــس از بازدید از 
خطوط تولیــد فــولاد مبارکه در 
جلســه ای همایش گونــه با حضور 
مدیرعامل، معاونــان و مدیران این 
شــرکت گفت: بدون شک شرکت 
فولاد مبارکه با نقش آفرینی مؤثر در 
حوزۀ صنعت فولاد کشور و منطقه 
مایۀ افتخار جمهوری اسلامی ایران 

است.
دکتر زرندی ادامه داد: این که فولاد 
مبارکه ۵۰ درصد فولاد کشــور را 
تولید می کند بسیار ارزشمند است، 
امــا باتوجه بــه توانمندی های این 
شرکت، به یقین ظرفیت و بار دانشی 
و کاری مدیــران و کارکنــان این 

شرکت بیشتر از این است.
وی در ادامــه با بیان این که در حوزۀ 
تولید ورق و محصولات تخت همواره 
نیاز کشــور از عرضۀ آن بیشتر بوده 
است، گفت: فولاد مبارکه می تواند 
جهش تکنولوژیکی و صنعتی کشور 
را رقــم بزند و امیدواریــم این امر با 
احــداث خط نورد گرم شــمارۀ 2 و 
اقدامــات ایــن شــرکت در حوزۀ 
بومی سازی تکنولوژی میسر شود. 
به یقین این شــرکت می تواند نیاز 
کشــور به انواع ورق های فولادی را 
تأمین کنــد. معاونت طرح و برنامۀ 
وزارت صنعت، معدن و تجارت نیز از 
این طرح با قــدرت حمایت خواهد 

کرد.
او ضمن استقبال از ایدۀ طرح تهاتر 
محصولات این خط با شرکت سازندۀ 
طرف قرارداد خارجی که قرار است 
خط نورد گرم 2 این شرکت را احداث 
نماید، گفت: در شــرایط اقتصادی 
فعلی کشور، چنین ایده هایی بسیار 

ارزشمند است.
معاون طرح و برنامۀ وزارت صنعت، 
معدن و تجارت خاطرنشــان کرد: 
نبایــد در حوزۀ تکنولــوژی فاصلۀ 
زیادی از ســایر کشــورهای جهان 
داشته باشیم. در حوزۀ نانو تا حدودی 
به موقع دست به کار شدیم و جزو ۱۰ 
کشور برتر دنیا هستیم، اما در حوزۀ 
انقــلاب صنعتی چهارم، باید تلاش 

کنیم که به روز باشیم.
وی با تشریح آنچه در جریان انقلاب 
صنعتی نســل چهارم برای دنیا رخ 
خواهــد داد، خاطرنشــان کرد: در 
انقلاب صنعتی نسل چهارم، موارد 
قبلی و البته کامل ترشــدۀ آن ها در 
کنار هم قرار خواهد گرفت و انقلاب 
سایبرفیزیکال را شکل خواهد داد. در 
این انقلاب هوش مصنوعی جایگزین 
انســان ها خواهد شــد، تاجایی که 
پیش بینی می شود در سال 2۰27 
لازم اســت قوانین حاکــم بر رفتار 
ربات ها تنظیم شود و از سال 2۰۳۰ 
نیز موضــوع نقش آفرینی ربات ها و 

انسان ها مطرح خواهد بود.

زرندی بــا بیان این کــه در انقلاب 
صنعتی نســل چهــارم، بیش از ۸ 
تکنولوژی با هم کار می کنند، گفت: 
بنابراین ساختار شــرکت ها نیز بر 
اساس هوش مصنوعی، اینترنت اشیا 
و تحلیــل داده هــای ایــن حوزه و 
واقعیت مجازی استوار خواهد بود و 
شرکت ها باید خود را در این زمینه 

توانمند کنند.
وی با تأکید بر این که شرکت فولاد 
مبارکــه همواره در همــۀ حوزه ها 
پیشگام بوده و از ظرفیت های زیادی 
برخوردار اســت گفت: مشاهدات 
چندین سالۀ ما از شرکت های کشور، 
به ویــژه در حوزۀ معــدن و صنایع 
معدنی، نشان می دهد که این شرکت 
می توانــد در ایــن زمینه با ســایر 

کشورهای جهان همگام شود.
معاون طرح و برنامۀ وزارت صمت با 
اشــاره به این که فضای تحقیقات و 
نوآوری شرکت های بزرگ باید کاملا 
متفاوت و بزرگ شود گفت: امروز مرز 
تحقیق در جهان برداشــته شده و 
شرکت ها باید در حوزه های نوآورانه 
ســرمایه گذاری کنند، همچنان که 
شرکت گوگل با خرید واتس آپ و...، 
نه تنها حوزۀ II خود را تقویت کرد، 
بلکه درآمدزایی بسیار مناسبی نیز 
فراهم ساخت. به خاطر داشته باشیم 
حوزۀ نــوآوری،  آوردۀ مالی زیادی 
برای شــرکت ها به همــراه دارد و 
می تواند شرکت را همچنان سودده 

و پرانرژی در بازار رقابت نگه دارد.
وی گفت: سال آینده صنعت فولاد 
کشور باید در حوزۀ انقلاب صنعتی 
نسل چهارم برنامۀ منسجمی برای 
نوآوری داشــته باشــد و این مهم 
مســئولیت گروه فــولاد مبارکه را 
سنگین تر خواهد کرد، چراکه وزارت 
صمت بایــد الگویی ماننــد فولاد 
مبارکۀ توسعه یافته در حوزۀ نوآوری 
داشــته باشــد تا آن را الگوی سایر 
شرکت ها قرار دهد و توصیۀ لازم را 

به آن ها ارائه دهد.
زرندی اظهار داشت: فولاد مبارکه در 
حــال حاضــر جــزو بزرگ ترین 
بنگاه های اقتصادی کشــور است و 
باید در حوزۀ کمک به توسعۀ صنعتی 
کشــور و ایجاد ارزش افزودۀ بیشتر، 
بیش ازپیــش نقش آفرینی کند. به 
خاطر داشته باشیم که با وجود زیاد 
شــدن تعداد واحدهــای صنعتی 
کشور، متأسفانه ازلحاظ ارزش افزوده 
رونــد روبه رشــدی نداشــته ایم. 
خوشبختانه نورد گرم شمارۀ 2 فولاد 
ایجــاد  در  می توانــد  مبارکــه 
ارزش افزودۀ بیشتر نقش ارزشمندی 
داشته باشد. فراموش نکنیم که تولید 
تختــال و صــادرات آن دیگــر 

ارزش افزوده زیادی ندارد.
وی در بخش پایانی سخنان خود با 
اشاره به این که ساختار فولاد مبارکه 
ازلحاظ مهندسی از ابتدا بسیار خوب 
بنا نهاده شــده و تاکنون هم حفظ 
شده است، ادامه داد: در حال حاضر 
فولاد مبارکه از شــرکت های مرتب 
کشور است و می تواند نگاه جدیدی 

در کشور تزریق کند.
 در ادامۀ این جلسه مدیرعامل فولاد 
مبارکه نیز ضمن خیرمقدم به معاون 
وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: 
تأمین نیــاز صنایع پایین دســت 
کشـــــور به ورق های فـــــولادی 
از مهـــــم ترین اولویت های شرکت 
فولاد بوده و هســت. این شرکت با 
همین رویکرد همواره تلاش کرده 
است شرایطی فراهم کند که کشور 
در شرایط تحریم از حیث نیاز به ورق 

دچار مشکل نشود.
مهنــدس عظیمیــان با اشــاره به 
برنامه ها و اقدامات اخیر فولاد مبارکه 
بــرای اجرای طرح تکمیل شــهید 
خرازی )احداث نورد گرم شمارۀ 2( 
گفت: این شرکت به یاری خداوند و 
با حمایت و همیاری مسئولان در نظر 
دارد این پروژه 4/2 میلیون تنی که 

از ســال ها پیش معطــل  مانده و از 
نیازهای ضروری صنعت کشــور در 

حوزۀ فولاد است را  اجرا کند.
وی گفت: با تلاش و ابتکار کارکنان 
خلاق شرکت، حدود 2۵ سال است 
که نورد گرم شمارۀ یک فولاد مبارکه 
با 4/2 میلیون تن در سال و عملکرد 
بیــش از ۵ میلیــون تــن )بیش از 
ظرفیت اســتاندارد( بدون وقفه در 
حال کار اســت و در این شرایط که 
کشــور نیــاز روزافــزون بــه انواع 
محصولات خــاص دارد، نورد گرم 
شمارۀ 2 می تواند نقش ارزشمندی 
در حــوزۀ تولیــد محصولات تخت 

فولادی کشور ایفا کند.
 مهندس عظیمیان با اشاره به این که 
فشــار بیش ازحد به نورد گرم فعلی 
می تواند موجب فرسودگی پیش از 
موعد تجهیزات و همچنین تهدیدی 
برای صنایع پایین دســت باشــد، 
خاطرنشان کرد: در حال حاضر فولاد 
مبارکه برای تأمین حداکثری بازار 
داخل با ســرعت زیاد فقط می تواند 
بخشی از ورق موردنیاز و گریدهای 
محدودی را تولید کند. این در حالی 
اســت که با احداث و راه اندازی نورد 
گرم شمارۀ 2 نه تنها افزایش ظرفیت 
 بیشتری خواهیم داشت، بلکه توان 
کشور در تولید محصولات خاص و 
وارداتــی به شــدت افزایش خواهد 

یافت.
او در ادامــه تصریح کرد: احداث این 
خط از آن جهت اهمیت بیشــتری 
پیدا می کند که کشــور ما تولید ۵۵ 
میلیون تن فولاد را تا افق ۱4۰4 در 
دســتور خود قرار داده است، این در 
حالی است که هم اکنون نیز بخش 
تختال هــای  از  قابل توجهــی 
فولادسازان کشــور به صورت خام 
فروخته می شــود و ضــرورت دارد 

ظرفیت نورد کشور افزایش یابد.
وی اجرا شدن این طرح را منوط به 
همت و حمایت دولت  مردان کشور 

دانســت و گفت: بنابــر تحقیقات و 
حسابرســی های انجام شده اجرای 
این طرح به ۸ هزار میلیارد تومان و 
۶۰۰ میلیــون یورو ارز نیــاز دارد. 
بااین حال شــرکت فولاد مبارکه با 
درک صحیح از این که دولت محترم 
در شــرایط فعلی امکان اختصاص 
فاینانس های بیرونی و تســهیلات 
داخلی به این طرح را ندارد، مصمم 
است تا با اتکا به منابع داخلی خود، 

این پروژۀ ملی را اجرا کند.
 

این گــزارش حاکی اســت در این 
جلســه، همچنین اکبر گلبو مدیر 
سیستم ها و فناوری اطلاعات فولاد 
مبارکه گفت: در انقلاب های صنعتی 
پیشین شاهد پیدایش مکانیزاسیون 
و موتور بخار، تولیــد انبوه خطوط 
تولید و مهار الکتریسته، اتوماسیون 
و ورود کامپیوتر بودیم و در نســل 
چهارم نیــز شــاهد ورود به هوش 
مصنوعــی، اینترنت اشــیا و بزرگ 

داده ها هستیم.
وی خاطرنشــان کــرد: کارخانــۀ 
هوشمند حداقل به چهار عنصر نیاز 
بــه  مرتبــط  اول  دارد: عنصــر 
یکپارچه سازی ماشــین با ماشین 
)I2I( اســت؛ عنصر دوم مربوط به 
دانش حوزۀ مربوطه اســت؛ عنصر 
سوم مرتبط به هوشمندی تجاری در 
بخش هــای بیرونــی و داخلــی 
کارخانه هاست؛ و عنصر چهارم نیز به 

تقاضای بازار برمی گردد.
گلبو در بخش دیگری از سخنان خود 
با اشاره به اقدامات فولاد مبارکه در 
این حوزه گفت: از ســال گذشته در 
فولاد مبارکه مطالعاتــی در حوزۀ 
کلان روندها انجام شــد که بخش 
کوچکی از آن کلان روندها را حوزۀ 
تکنولوژی تشــکیل مــی داد و این 
موضوع در پنج حوزۀ دیجیتال سازی 
و اتوماسیون، زیرساخت های مالی، 
مراقبت های بهداشــتی پیشرفته و 
امنیت ســایبری مورد بررسی قرار 

گرفت.
وی برنامه های در دست اجرای فولاد 
مبارکه در این حوزه را به شرح ذیل 

برشمرد:
همکاری با دانشــگاه ها و مؤسسات 
تحقیقاتی کشــور به منظور تدوین 
نقشۀ راه هوشمند سازی کسب وکار؛ 
2- تدوین نقشۀراه هوشمندسازی 
.۳- مهندسی نیازمندی ها در حوزۀ 
مدیریــت دارایی هــای فیزیکی با 
رویکرد هوشمندسازی؛ 4- انتخاب و 
تدوین مــدل مرجع حاکمیت داده 
)Data Governance( و نقشۀ 
راه پیاده ســازی آن . ۵- انتخــاب و 
تدویــن مــدل مرجــع حاکمیت 
 Serv ice ( ســرویس 
راه  نقشــۀ  و   )Governance

پیاده سازی آن.

رکورد تولید آهن اســفنجی در دو خط تولید 
شرکت آهن و فولاد گل گهر به میزان ۱۰۰۱۱ 
تن زده شــد. به گزارش اعتبار به نقل از روایط 
عمومی شــرکت فولاد گل گهر مهدی مکی 
آبادی، معاون بهره برداری شرکت توسعه آهن و 
فولاد گل گهر با بیان اینکه شرکت توسعه آهن 
و فولاد گل گهــر دارای دو مگامدول یکی به 
ظرفیت ۱.7 میلیون تن و دیگری به ظرفیت 
۱.۸۵ میلیون تن است گفت: مجموع ظرفیت 
تولید آهن اسفنجی شرکت با در نظر گرفتن 
تزریق اکسیژن ۳ میلیون و ۵۰۰ هزار تن می 

باشد.

وی افزود: علیرغم اینکه هنوز تزریق اکسیژنی 
در این واحدها اتفاق نیافتاده و انجام نشده، شاهد 
تولید ۱۰ هزار تن آهن اسفنجی و عبور از ظرفیت 
اسمی بدون تزریق اکسیژن هستیم و توسعه 
آهن و فولاد گل گهر حتی بدون تزریق اکسیژن 
و با توجه به اســتمرار ایــن روند، به تولید ۳.۵ 
میلیون تن آهن اسفنجی دست خواهد یافت و 
درصورتی که تزریق اکسیژن نیز صورت گیرد، 

تولید حدود ۱۰ درصد افزایش می یابد. لذا از این 
منظر می توان گفت شرکت به دستاورد بزرگی 
رسیده و تولید ۱۰ هزار تنی تولید تثبیت شده 
چون تولید از دو روز گذشته بیش از ۱۰ هزار تن 

و روز گذشته 99۸۰ تن بوده است.
ایشان اظهار داشت: ظرفیت اسمی تولید بدون 
تزریق اکســیژن 9۶۰۰ تن بود در حالی که به 
تولید بیش از ۱۰ هزار تن رسیدیم و از این رو 4.2 

درصــد بالاتر از ظرفیت اســمی فعلی، تولید 
نمودیم. معاون بهره برداری شرکت توسعه آهن 
و فولاد گل گهر دلیل ثبت این رکورد را یک سری 
اصلاحــات در فرآیند تولید خواند و گفت: این 
اصلاحات عامل افزایش قدرت مانور تولید شد.

 عامل دیگر مربوط به عملکرد ریفورمر بود و باعث 
شد گاز احیایی بهتری با دما و شرایط مطلوب تر 
برای احیا گندله فراهم شود. مکی آبادی دست 
یابی به موفقیت های پی در پی شرکت را همدلی 
تیم مدیریتی جوان و تحصیل کرده شرکت و 
تلاش بی دریغ کارکنان در راســتای اهداف 

مجموعه عنوان کرد.

در پی انتشــار شــایعه ای درفضای مجازی و 
بازتاب این شــایعه در برخی رسانه ها روابط 
عمومی هلدینگ خلیج فارس موارد مهمی را 
در خصوص انتشــار این دســت شــایعه ها 

روشنگری  کرد. 
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی شرکت 
صنایع پتروشیمی خلیج فارس، در این جوابیه 
آمده اســت:  به دنبال انتشــار شــایعه ای در 
خصوص ارســال نامه ای از ســوی سازمان 
بازرســی کل کشــور به وزارت نفت در مورد 

تغییــرات مدیریتــی در شــرکت صنایــع 
پتروشــیمی خلیج فارس به اطلاع رسانه ها و 
افکارعمومی می رساند که اساساً چنین نامه ای 
از  سوی سازمان بازرسی کل کشور به وزارت 
نفت ارســال نشده اســت و به نظر می رسد 
شایعه پردازی یادشده با برخی اهداف خاص 

انجام می شود. 
بر اســاس این جوابیه، برای روشــن شــدن 
افکارعمومی ارائه این توضیح را لازم می دانیم، 
در شــرایطی کــه هلدینگ خلیــج فارس، 

رکورددار باارزش ترین  شــرکت بازار سرمایه 
ایران است، انتشار چنین شایعه هایی می تواند 
با هدف تأثیر موقت بر ارزش سهام این شرکت 
و ســودجویی  عده ای خاص از کاهش موقتی 
ارزش سهام باشد.  از سوی دیگر در شرایطی که 
کشور و بخصوص صنعت نفت و پتروشیمی در 
یک جنگ تمام عیار اقتصادی با  دشمن هستند 
و صادرات محصولات پتروشیمی با روش های 
سخت و پیچیده بدون وقفه ادامه دارد، می تواند 
مشــتریان خارجی محصولات پتروشیمی 

کشــور را دچار تردید کند و در  صادرات این 
محصولات استراتژیک وقفه و اخلال به وجود 

آورد. 
شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس، ضمن 
احترام به اصحاب رسانه و اعتقاد به گردش آزاد 
اطلاعات از رسانه ها درخواست می کند، پیش 
 از بازنشر چنین شــایعه هایی، اصل خبر را از 
منابع و مســئولان ابتدا کسب اطلاع کنند و 
 ســپس بــه انتشــار ایــن دســت اخبــار 

اقدام کنند. 

ملاکپرداخت
یارانهبنزینثروت
باشدنهدرآمد

شکوفاییاقتصادیشهرمشهدبا
پیرویازمثلثتوسعهاقتصادی

محمدرضا کلائی شهردار مشهد 
گفت: با هدف گذاری هایی که در 
زمینه جذب سرمایه گذار شده 
است، شاهد رشد اقتصادی دو 
رقمی در ســال جاری و آینده 
خواهیم بود، می خواهیم مشهد 
متمایزترین شهر کشور در حوزه 
اقتصادی باشد. وی تاکید کرد: 
هدف مدیریت شــهری ارتقای 

سطح زندگی و رفاه شهروندان و رشد اقتصادی شهر مشهد است. 
وی در حاشیه بازدید از نمایشگاه فرصت های سرمایه گذاری و 
اقتصاد شهری خاطرنشان کرد: با تدوین مثلث توسعه اقتصادی 
که توسط استاندار خراسان رضوی انجام شده است، ظرفیت های 
بالقوه کلانشهر مشهد بیشتر شکوفا خواهد شد. وی ادامه داد: با 
هدف گذاری هایی که در زمینه جذب سرمایه گذار شده است، 
شاهد رشــد اقتصادی دو رقمی در سال جاری و آینده خواهیم 
بود، می خواهیم مشهد متمایزترین شهر کشور در حوزه اقتصادی 
باشد. کلائی با بیان اینکه هیچ تفاوتی برای سرمایه گذاران داخلی 
و خارجی قائل نیســتیم تاکید کرد: مساله مدیران شهری رشد 
اقتصادی شهر مشهد اســت و تمامی مولدهایی که بتواند رفاه 
شهروندی و ارتقا سطح زندگی شهروندان را افزایش دهد در سبد 

هدف گذاری ما قرار دارد. 

وروداتوبوسگردشگرانبههسته
مركزینظمشهررابههممیریزد

ســید مرتضی ســقاییان نژاد 
شهردار قم در مخالفت با صدور 
مجوز ورود اتوبوس گردشگران 
بــه مرکز شــهر، گفــت: نظم 
ترافیکی مرکز شــهر باید حفظ  
شده و زائران و مسافران نیز ملزم 

به رعایت این نظم هستند.
وی در جلسه یکصد و بیست و 
یکمین جلســه علنی و رسمی 

شورای اسلامی شهر قم که در سالن جلسات ساختمان شورای 
اسلامی شهر برگزار شد، با بیان اهمیت حفظ نظم و ترافیک شهر 
به  ویژه در مرکز شــهر، اظهار داشــت: رعایت نظم شــهر برای 

شهروندان و مسافران الزامی است.
شــهردار قم در مخالفت با لایحه صدور مجوز ورود اتوبوس های 
برون شهر به مرکز شهر و اخذ عوارض، افزود:  اگر هتل داران در 
صدد ایجاد تسهیلات برای مسافران خود هستند باید آن ها این 
تسهیلات را فراهم کنند و نباید برای ارائه تسهیلات به توریست ها 
نظم و انضباط شهری را به هم زد،هتلداران مانند همه شهرها باید 
امکانات و تســهیلات لازم را در اختیار مسافران و مهمانان خود 
قرار دهند. سقاییان نژاد تصریح کرد: حفظ نظم شهر به ویژه در 
هسته مرکز شهر برای عموم مردم و زائران و مسافران الزامی است 
و با صــدور مجوز برای ورود اتوبوس های زائران و گردشــگران 

خارجی حقوق شهروندان ساکن قم ضایع می شود.
وی بابیان اینکه خیابان های این شهر دچار اشکال هندسی است، 
گفــت: نباید نظم و انضباط شــهری را بــرای ارائه خدمات به 
گردشگران بر هم زد. شهردار قم با اعلام مخالفت برای تصویب 
لایحه نرخ صدور مجوز ورود و تردد اتوبوس های توریستی در 
سطح شهر گفت: نظم و انضباط شهری برای کسانی که در شهر 
زندگی می کنند و هم برای کسانی که وارد شهر می شوند مهم 
است.نظم و انضباط شهری برای تمام وسایل نقلیه شخصی و 
عمومی در داخل شهر اســت و باید همه از این قوانین پیروی 

کنند.
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دستیابیبهسقفظرفیتاسمیتولیدآهناسفنجیبدونتزریقاكسیژن

ثبتركوردیجدیددرآهنوفولادگلگهر

تعمیراتاساسیمجتمعبنزينسازيشرکتپالايشنفتاصفهانپايانيافت
علیرضاقزوينیزادهمديرنگهداریوتعمیراتشرکتپالايشنفتاصفهانبااعلاماينخبرگفت:ازآنجاييکهاينمجتمعبراينخستینبارموردتعمیراتاساسيقرارمي
گرفتوممکنبودبهدلايليهمچونشرايطاستقرار،ارتفاعوفشردگيتجهیزات،کارراباچالشهاييروبروکندزمانانجامتعمیراتبهسختيقابلبرآوردبود.ايشانبا
بیاناينکهبرودتهوادرمدتانجامتعمیرات،گاهيبه7درجهمنهايصفرميرسید،افزود:ازدلايلديگرافزايشزمانپیشبیني،ميتوانبهعدمامکانتامینتجهیزات
واجناسموردنظرتعمیراتاساسي،نیازبهاستفادهازابزارآلاتووسايلتعمیراتيوتامینآنازپالايشگاههايديگراشارهکرد.ضمناينکهباتوجهبهنصببرخيتجهیزات
درارتفاع،احتمالريســکواتلافزمانبیشتريبرايتعمیراتانتظارميرفت.بااينوجودعلیرغمپیشبینيها،واحدNHTکهتعمیراتاساسيآن22روزتخمینزده
شــدهبودبا9روز،واحدCCRکه24روزپیشبینيشــدهبودبا4/5روزوواحدآيزومريزاسیونکه22روزپیشبینيشدهبودبا1/5روزصرفهجوييدرزمان،درمدار
سرويسقرارگرفتند.قزوينیزادهدربخشديگريازسخنانخودگفت:بدونشکآنچهموجبشدکهواحدهايمجتمعبنزينسازيدرکمترينزمانممکنوبابهترين
کیفیتانجامشودتايکيازمهمترينواحدهايتولیدسوختشرکتراهاندازيمجددگردد،تعهدوتلاشهمهجانبههمکاراناينشرکتبودکهبهحققابلتقديراست.

تلاشمديريتشهریبرایزندهنگهداشتنهنر
علیکمالیزادهشهردارکرجدرمراسماختتامیهاولینسمپوزيومساختسرديسمشاهیرايرانکهدرباغگلهای
پارکچمرانبرگزارشد،اظهارداشت:ساختسرديسمشاهیربهنوعیاحیاگذشتهماناست؛بايداينمیراث
رادرحوزههایمختلفزندهنگهداريم.ویبابیاناينکهجانمايیسرديسهادرمناطقمختلفشهربرایارجنهادن
بهمیراثگذشتهضروریاست،گفت:اينمهمبايدبهدستهنرمندانبرجستهکشوراجرايیشود.بهگفتهايشان؛
مديريتشهرینیزتلاشمیکندهنررادراينکلانشهرزندهنگهدارد.ویبااشارهبهاهمیتقانونبهرهوریاز
ظرفیتهایشهریبراســاسبرنامهششمتوسعه،خاطرنشانکرد:اينهنراستکهمیتواندنقشمهمیدر
بسیاریازحوزههاايفاکند.اولینسمپوزيومساختسرديسمشاهیرکهاز25آبانماهدرباغگلهایپارکشهید

چمرانآغازبهکارکردهبودبهکارخودپايانداد.
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فرهاددژپسندوزيراقتصادازآمادگیفروش17هزارمیلیاردتومانازاموالمازادبانکهاخبرداد.ویدرمراسمرونمايیازسامانهاموالمازادبانکهاکهباحضورمديران
عاملبانکهابرگزارشد،گفت:ايناقدام،گامیبرایآزادسازیمنابعبانکهابرایاعطایتسهیلاتبهبخشتولیدوايجاداشتغالبیشتردراقتصاداست.ویبابیاناينکهدر
فازنخست17هزارمیلیاردتومانازاموالبانکهادراينسامانهثبتشدهکهامکانحراجايناموالباهمکاریبورسنیزوجوددارد،گفت:البتهاموالمازادبانکهابیشازاين
ارقاماست.دژپسندگفت:بخشیازايناموالشاملهزارو246واحدکارخانهایوبیشاز277دامداریاستکهسرمايهگذارانبراساستخصصوتجربهخودمیتوانند

آنهاراخريداریکنندويامديريتاينواحدهابهسرمايهگذارانواگذارشود.ویبابیاناينکهمنابعوصولیاينطرحبهبانکهابرمیگرددودولتازآنمنتفع
نمیشود،افزود:از18بانکیکهدراينطرحقراردارد،4بانکملی،ملت،کشاورزیوصادرات50درصدمسئولیتواگذاریرابرعهدهدارندوبیشتريناموال
مازادبا14درصدمربوطبهبانکملیاست.وزيراقتصادهمچنیندرپاسخبهسوالیدربارهعرضهسهام6پالايشگاهدربورساوراقوبهادرگفت:مقدماتاين
کارانجامشدهومنتظردريافتاستعلامازدستگاههایمربوطههستیمواينکاربهزودیانجاممیشود.ویدربارهمطالباتمعوقهبانکهانیزاضافهکرد:

طبقاعلامبانکمرکزی،اينعددحدود170هزارمیلیاردتوماناست.

مطالباتمعوقه
بانکهاحدود

170هزارميليارد
توماناست

غلامرضاسلیمانیدرآیینافتتاحیههمایشبیمهوتوسعه:

مركزملیریسکدركشورراهاندازیمیشود

خبـــر

محمدعلی بخشی زاده معاون فناوری اطلاعات و بانکداری الکترونیک 
بانک دی با برشــمردن مزیت های اجرای طرح رمز دوم پویــا و تاثیر آن بر کاهش 
فیشینگ اظهار کرد: یکی از مهمترین مصادیق فیشینگ مربوط به خرید های اینترنتی 
است که استفاده از رمز دوم ایستا، تهدیدهای سایبری در این زمینه را افزایش می دهد.

وی افزود: در خرید های اینترنتی افراد سودجو با سوق دادن مشتری به سمت صفحات 
جعلی، رمز دوم مشتریان را در اختیار می گیرند و با سرقت دیگر اطلاعات، اقدام به خالی 
کردن حساب مشریان می کنند. بخشی زاده به کاهش فیشینگ با فعالسازی رمز دوم 
پویا اشاره کرد و گفت: رمز دوم پویا ،2 دقیقه اعتبار دارد که در صورت سرقت اطلاعات 
نیز افراد سودجو عملا نمی توانند اقدامی انجام دهند. معاون فناوری اطلاعات و بانکداری 
الکترونیک بانک دی تاکید کرد: رمز پویا تا حد قابل توجهی می تواند به مشــتریان 
اطمینان دهد که پرداخت آن ها در بســتر کاملا امنی انجام می شــود مگر این که 
خودشان سهل انگاری کنند و رمز را در اختیار افراد دیگری قرار دهند. وی به دغدغه 
های پیش روی بانک ها برای تشویق مشتریان به استفاده از رمز دوم پویا اشاره کرد و 
افزود: با توجه به اینکه مشتریان قبلا از رمز پویا استفاده نمی کردند باید فرهنگ سازی و 
آموزش های لازم در این زمینه ارائه شــود که بانک دی به منظور تسهیل این تغییر 
فناوری برای مشتریان با همکاری اداره روابط عمومی و تبلیغات، کمپین اطلاع رسانی 
گسترده ای را در این زمینه اغاز کرده است. وی با بیان اینکه پویا سازی رمز دوم برای 
امنیت مشتری امری ضروری است،گفت: با فعالسازی رمز پویا هزینه های زیادی متوجه 
سیستم های بانکی می شود که برای امنیت مشتری لازم است و بانک ها قبول کردند 
هزینه را پرداخت کنند. بخشی زاده تصریح کرد: استفاده ازروش اپلیکیشن یا پیامک به 
اختیار مشتریان بانکی است و اجباری در این زمینه وجود ندارد، اما در صورت استفاده از 

تلفن های هوشمند، اپلیکیشن ها از امنیت بیشتری برخوردار خواهند بود.

کاهشتهديدهایسايبریبافعالسازیرمزپويا
دکتر شیری مدیرعامل پست بانک ایران درجلسه شورای مدیران گفت: دغدغه 

اصلی همه مجموعه بانک مشتری مداری و تجهیزمنابع برای افزایش سودآوری و ارتقاء جایگاه 
آن است و همه باید متحد و یکدل شویم تا پایان سال به اهداف تعیین شده برسیم. وی افزود: 
طرح های بانکی که در هیأت مدیره تصویب می شود همه باید کمک کنیم تا به نحو مطلوب اجرا 
شده و مشتریان بانک به ویژه روستائیان نیز از آن بهره مند شوند. شیری تأکید کرد: براساس 
نظرسنجی های انجام شده از واحدهای اجرائی،  کارکنان این واحدها به این باور رسیده اند که 
احصاء مسائل و مشکلات استان ها و تلاش و تسریع مدیران ستادی در حل آنها می تواند در 
ارتقاء شاخص های مالی و اقتصادی بانک مؤثر باشد و نیروی انسانی یکی از سرمایه های اصلی 
بانک است که باید با ارائه آموزش های مؤثر و کاربردی، انحراف ها و خطاها را به حداقل رسانده 
و از ظرفیت ها و توان آنها به خوبی استفاده کنیم. وی با اشاره به جدیت عمومی در انجام فعل 
خواستن در همه ارکان پست بانک ایران اظهارداشت: این بانک یک سازمان تخصصی است و باید 
منافع سازمان تنها میثاق همه ما باشد و برای ارتقاء جایگاه آن به ویژه در ایام پایانی سال تلاش 
مضاعفی داشته باشیم. همچنین عبدالرحمان آقائی فرمانده حوزه مقاومت بسیج بانک در این 
جلسه نتایج بررسی های کانون بسیج متخصصین این حوزه درخصوص آسیب ها و عوامل مؤثر 
بر کارائی کارکنان را ارائه نمود. گفتنی اســت: هریک از مدیران ستادی نیز در این جلسه، 

گزارشی از اقدامات و برنامه های واحدهای خود را ارائه کردند.

دغدغهاصلیبانک،مشتریمداریوتجهیزمنابعاست

با یک نگاه کلی به فعالیت های این بانک می توان گفت بانکداری اخلاقی رفاه 
نوعی از بانکداری است که علاوه بر داشتن اهداف معمول نظام بانکی:

۱ - تلاش دارد تا در ارایه خدمات بانکداری به حقوق مشتریان، کارکنان و سهامداران بانک و حتی 
عموم افراد جامعه که در طبقه مشتریان بانک نیستند اما از فعالیت های بانک اثرپذیری دارند، احترام 
بگذارد. 2 - تلاش دارد با انجام رقابتی سالم با گروه رقبا به حفظ ثبات نظام اجتماعی- اقتصادی کمک 
کند. ۳ - ســعی دارد تا با دقت در طراحی و تجهیز ســاختمان شــعب و حتــی انتخاب گروه 
تسهیلات گیرندگان به مصرف بهینه انرژی و صیانت از محیط زیست یاری رساند. 4 - می کوشد با 
موضعی مسئولیت پذیر و پاسخگو، سطح اعتماد و اطمینان عموم جامعه به صنعت بانکداری را ارتقا 
بخشد. ۵ - تلاش می کند تا با توسعه تامین مالی خرد و بانکداری پیوندی) پیوند سازمان های مالی 
رسمی و گروه های محلی به شیوه تامین مالی خرد( به کاهش زمینه های فقر و بیکاری و بهبود کیفیت 
زندگی کمک برساند. بانک رفاه اعتقاد راسخ دارد برای دستیابی به یک جامعه سالم، آرام و مملو از 
نشاط باید خانواده هایی سالم و شاداب داشته باشیم. برای این منظور و هم راستا با کهن الگوهای ملی 
و میهنی، موظف به حمایت و یاری رسانی به اقشار کم برخوردار و بی بضاعت جامعه است. برخوردار 
شدن قریب به 2۰ میلیون مشتری و بیش از 42 میلیون ذی نفع مستقیم و غیرمستقیم، از خدمات 
بانک رفاه و رضایت آنان از این خدمات نشان می دهد که بانکداری اخلاقی نه به عنوان یک شعار، بلکه 

به عنوان یک حقیقت در تار و پود نیروی انسانی و خدمات این بانک جاری است.

بانکداراناخلاقمحورماندگارند

با حضور رییس اداره تبلیغات و تشریفات مدیریت روابط عمومی بانک 
پارسیان، مسئولین شعبه سرسبز و تعدادی از کسبه، جایزه ۵۰۰ میلیون ریالی طرح کیان 
بانک پارسیان به خانم مریم فاتحی در شعبه سرسبز تهران اهداء شد. رییس اداره تبلیغات 
و تشریفات در این مراسم گفت : طرح کیان پارسیان با هدف تشویق پذیرندگان دستگاه 
کارت خوان متصل به حساب پارسیان اجرا شده است. لیلا آهسته افزود : نخستین مرحله 
قرعه کشی طرح کیان بانک پارســیان دوم بهمن ماه 97 برگزار و برنده جایزه بزرگ ۳ 
میلیارد ریالی کمک هزینه خرید واحد مسکونی معرفی و برنده مشهدی این مرحله طی 
مراسمی جایزه خود را دریافت کرد. وی خاطرنشان کرد: مراسم قرعه کشی مرحله دوم 
طرح کیان پارسیان نیز برای معرفی ۱۰ برنده کمک هزینه ۵۰۰ میلیون ریالی خرید 
خودرو تولید داخلی، دوم شهریورماه 9۸ برگزار شد و برندگان خوش شانس از شهرستان 
های اهواز، مشهد،خرم آباد ، زابل، ساوه و ۵ نفر از تهران هدایای خود را دریافت کردند. 
آهسته تصریح کرد: بانک پارسیان توانسته است با ارایه خدمات نوین و متنوع و همچنین 
حمایت از کسب و کارهای کوچک و متوسط، به عنوان بانکی خوش نام و موفق در خدمت 
رسانی به مردم باشد. برنده جایزه ۵۰۰ میلیون ریالی طرح کیان پارسیان نیز ضمن ابراز 
خوشحالی و تشــکر از مســئولین شــعبه و همچنین ابراز رضایت از عملکرد بانک 

پارسیان،گفت: مایه مسرت است که مشتری این بانک هستم.

اهدایجايزه500میلیونريالیطرحکیان

مراسم اختتامیه نخستین جشنواره ملی »کاما ، کتاب افراد معلول ایران« با شعار 
شهروند معلول، جامعه فراگیر؛ با تقدیر از حامیان این جشنواره از جمله بانک مسکن برگزار شد. در 
این مراسم که با حضور اشرف بروجردی، رییس سازمان اسناد و کتابخانه ملی ایران، محسن جوادی، 
معاون امور فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، نیکنام حسینی پور، مدیرعامل موسسه خانه 
کتاب، علیرضا مختار پور، دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی کشور، علی اکبر جمالی، رییس هیات 
مدیره و مدیرعامل انجمن نابینایان کشور؛ منصور برجیان، مدیرعامل انجمن علمی و آفرینش های 
هنری ایران؛ منصور شادکام، قائم مقام انجمن نابینایان کشور و دبیر اجرایی جشنواره برگزارشد؛ 
مهدی احمدی رییس اداره کل روابط عمومی بانک به نمایندگی از بانک مسکن لوح تقدیر این 
جشنواره را دریافت کرد. در این جشنواره که با هدف جلب توجه جامعه به معلولان کشور، شناسایی 
و معرفی کتاب های برتر حوزه افراد دارای معلولیت، تقدیر از آثار برتر معلولان اهل قلم و تقدیر از آثار 
برتر نویسندگان ، پژوهشگران و مترجمان در موضوع انواع معلولیت برگزار شد، نخستین جشنواره 
ملی کاما با همکاری انجمن نابینایان ایران، انجمن علمی و آفرینش های هنری معلولان ایران و با 
مشارکت مؤسسه خانه کتاب برگزار و آثار رسیده به این جشنواره در موضوعاتی از جمله آسیب های 
اجتماعی مربوط به انواع معلولیت ها؛ توانبخشی افراد دارای معلولیت؛ شهرسازی و فضاهای شهری 
و مناسب سازی آن ها برای افراد دارای معلولیت؛ تربیت بدنی و فضاهای ورزشی و مناسب سازی آن 
ها برای افراد دارای معلولیت و ادبیات داستانی از سوی داوری ارزیابی، تفکیک و موضوع بندی شد.

تقديرانجمننابینايانازبانکمسکنبرایحمايتازمعلولان

شرکت سهامی بیمه ایران برای هفتمین سال پیاپی به عنوان بیمه گر قرارداد عمر 
گروهی کارگران بازنشسته و مستمری بگیر سازمان تامین اجتماعی انتخاب شد. مدیرکل بیمه های 
اشخاص بیمه ایران با بیان این مطلب افزود : افتخار بزرگی برای شرکت سهامی بیمه ایران خواهد بود که 
در طلیعه هشتاد و پنجمین سال خدمت رسانی خود ، به دلیل کسب رضایت بیمه گذار از ارایه خدمات 
، پراکندگی جغرافیایی مناسب و توانمندی مالی ، مجددا برای هفتمین سال پیاپی از سوی »کانون عالی 
کارگران بازنشسته و مستمری بگیر تامین اجتماعی کشور« به عنوان بیمه گر قرارداد عمر گروهی 
کارگران مذکور انتخاب شده است. دکتر اناری خاطر نشان کرد: تعهد غرامت فوت به هر علت هر یک از 
کارگران بازنشسته و مستمری بگیر تامین اجتماعی در قرارداد جدید )99-9۸( از سی میلیون ریال به 
پنجاه میلیون ریال افزایش یافته است. همچنین شرکت سهامی بیمه ایران و وزارت علوم ، تحقیقات و 
فناوری تفاهمنامه همکاری امضا کردند. این تفاهم نامه همکاری به امضای آقایان دکتر رضایی سرپرست 
بیمه ایران و نظرپور معاون اداری، مالی و مدیریت منابع وزرات علوم ،تحقیقات وفناوری رسید. به گزارش 
روابط عمومی بیمه ایران، تفاهم نامه همکاری بیمه ایــران و وزارت علوم با هدف تقویت همکاری، 
هماهنگی و هم افزایی، کارآمد سازی و ارتقاء توانمندیهای تخصصی و اجرایی و به اشتراک گذاری 
ظرفیت ها، دانش و تجربیات و بهره گیری از قابلیتها در جهت پیشــبرد اهداف اسناد توسعه ای و 
ماموریتهای محوله در حوزه های مختلف بیمه ای ، فناوری، علمی، آموزشی و پژوهشی، و بطور کلی 

ایجاد چارچوب براساس محوریت ارتقاء و ترویج فرهنگ بیمه مورد توافق دوطرف قرار گرفت.

بیمهايران،بیمهگرقراردادعمرگروهیکارگرانبازنشستهومستمریبگیر

مدیرعامل بانک پاسارگاد به دلیل همت و تلاش برای ساخت کتابخانه های عمومی در 
مناطق کمتر توسعه یافته ی ایران، از سوی نهاد کتابخانه های عمومی کشور به عنوان خیر نمونه کشوری 
انتخاب شد. به گزارش روابط عمومی بانک پاسارگاد، دکتر مجید قاسمی مدیرعامل بانک پاسارگاد به سبب 
اقدامات ارزشمند در ایفای مسئولیت های اجتماعی و ساخت چندین کتابخانه در مناطق کمتر توسعه 
یافته ی کشور، از سوی دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی مورد تقدیر قرار گرفت و به عنوان خیر نمونه 
کشوری معرفی شد. در بخشی از این لوح تقدیر آمده است: »از اینکه با بهره گیری از فیض لایتناهی الهی، 
با همت و حمیت وسیع و وثیق با مشارکت و معاضدت مالی و با تعمیق شناخت آثار خیرات و برکات 
احسان و نیکوکاری، سخاوتمندانه و کریمانه در امر خیر ساخت کتابخانه های عمومی اهتمام ورزیده اید، 
سپاسگزاری نموده و به شکرانه ی این توفیق الهی و عمل صالح، از حضرتعالی قدردانی می نمایم.«  گفتنی 
است بانک پاسارگاد در راستای ایفای رســالت های اجتماعی خود و در جهت ارتقای سطح دانش و 
بهره مندی هم میهنان از امکانات آموزشی و تحصیلی مناسب، در مناطق مختلف کشور اقدام به ساخت 
چندین مدرسه و کتابخانه عمومی کرده است. همچنین جهت جلوگیری از سوء استفاده کلاهبرداران از 
اطلاعات کارت های بانکــی و افزایش امنیت در پرداخت های اینترنتی مبتنی بر کارت، مشــتریان 
بانک پاسارگاد، از طریق سامانه های بانکداری مجازی و همراه بانک پاسارگاد نسبت به فعال سازی و 

دریافت رمز دوم پویا )یک بار مصرف( اقدام کنند.

انتخابمديرعاملبانکپاسارگادبهعنوانخیرنمونهکشوری

به گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران، محود شایان در همایش بررسی 
عملکرد هشت ماهه اداره امور شعب استان سمنان با اشاره به فرمایشات مقام معظم رهبری 
در حوزه اقتصاد مقاومتی و ضرورت جداسازی بودجه کشور از درآمدهای نفتی، افزود: کشور 
با تحریم های ظالمانه تحمیلی رو به روست و در چنین شرایطی تلاش برای استقلال 
اقتصادی کشور با ایجاد فرهنگ تبعیت از قانون در حوزه مالیاتی و مقاوم سازی اقتصاد 
کشور الزامی است. وی با بیان این که اقتصاد کشور ما، بانک محور است، ادامه داد: کمک به 
ایجاد کسب و کارهای جدید و حفظ کسب و کارهای کنونی، گذر از بانکداری الکترونیک به 
بانکداری دیجیتال در راستای کاهش هزینه ها و نیز افزایش سرعت ارائه و دریافت خدمات 
در روزگار کنونی اجتناب ناپذیر است. به گفته وی، کارکنان متعهد و متعصب بانک ملی 
ایران با جذب منابع ارزان قیمت، پرداخت تسهیلات خرید دین، صدور ضمانت نامه ها و 
تعیین تکلیف املاک تملیکی، گام های موثری در تامین مالی واحدهای تولیدی بر داشته 
اند. عضو هیات مدیره بانک ملی ایران با اشاره به تاکیدات بانک مرکزی و مراجع قانونی بر 
لزوم بسیج همه کارکنان در اجرای طرح استفاده از رمز دوم پویا، معرفی هر چه بیشتر 
امکانات بانک در این زمینه را خواستار شد. مدیر محترم امور شعب منطقه دو کشور نیز در 
این همایش با اشاره به پتانسیل های موجود در استان سمنان، تلاش بیش از پیش برای 
جذب منابع ارزان قیمت را به منظور حمایت از واحدهای تولیدی و صنعتی خواستار شد.

تامینمالیتعهدیبنگاههایاقتصادی،ضروریاست

ممنوعیتارائهخدماتبانکیبااستنادبهوکالتنامه
ارائهخدماتبانکیدرشــعببانکهابهاشــخاصثالثبهاســتناد
وکالتنامههایغیررسمی)داخلی(ممنوعشد.بهگزارشروابطعمومی
بانککارآفرين،براساساعلاممرکزاطلاعاتمالیشورایعالیمبارزه

باپولشويی،ازاينپسخدماتبانکیبهاشخاصثالثتنهادرصورتارائهوکالتنامهرسمی
)محضری(ارائهخواهدشد.لذاازمشتريانبانککارآفرينتقاضامیشودنسبتبهثبت
وکالتنامهرسمی)محضری(وارائهآنبهشعبهموردنظراقدامفرمايند.همچنینطیاعلام
قبلیاينبانک،مشتريانجهتدريافتخدماتبانکی،بايدکارتملیهوشمنديارسید

درخواستآنرابههمراهداشتهباشند.

افزايشصدورضمانتنامهريالي
میزانصدورضمانتنامهيادشدهتوسطاينبانکدر8ماههسال1397به5هزار
و600میلیاردريالرسیدهبودکهاينرقمدرمدتمشابهسالجاريبه12هزارو
150میلیاردريالرسیدهاست.گفتنياستباتوجهبهگسترهفعالیتبانکصنعت

ومعدنوفعالیتمؤثرآندرحوزهايجادوتوسعهصنايعکوچک،متوسطوبزرگوزيرساختيکشور
بهعنوانتنهابانکتخصصيبخشصنعتومعدندرشعباينبانکدراستانهايمختلفظرفیت
بسیارزياديبرایارائهخدماتبانکيوجوددارد.درضمنصدورانواعضمانتنامههايارزيوريالي
توسطشعببانکصنعتومعدندرراستايتحققرونقتولیدوبهمنظورحمايتازتولیدکنندگان

وصنعتگرانصورتميگیردکهازاهدافاينبانکاست.

 جواد عطاران معاون برنامه ریزی و فناوری اطلاعات بانک شهر 
گفت: رشد روز افزون تعاملات بانکی و روش های پرداخت الکترونیک در بستر 
اینترنت، منجر به ســودجویی با روش های مختلف فیشینگ از سپرده های 
مشتریان شده است و به همین منظور با تأکید بانک مرکزی مبنی بر استفاده 
از رمز پویا ، بانک شــهر اقدام بــه طراحی و تهیه نرم افــزار تولید رمز یکبار 
مصرف به نام »رمزنت« کرده اســت. وی در ادامه افزود: استفاده از نرم افزار 
تولید رمز یکبار مصرف »رمزنت«، به دلیل آن که زمینه دسترسی افراد به رمز 
یکدیگر را غیر ممکن می ســازد، موجــب ارتقاء امنیــت پرداخت و کاهش 
خطرات ناشی از برداشت های غیرمجاز و سوء استفاده از کارت های بانکی در 
تراکنش های اینترنتی می  شود. ایشان با اشــاره به ویژگی های این نرم افزار 
گفت: از جمله ویژگی های این نرم افزار آن است که بدون نیاز اتصال به شبکه 
اینترنت، قادر به تولید رمز یکبار مصرف اســت و در صورت عدم اســتفاده ، 
بازتولید می شود. وی در خصوص نحوه فعالسازی »رمزنت« ، اظهار کرد: این 
امکان برای مشتریان فراهم شده است تا به سهولت این نرم افزار را نصب کنند 
و تمامی شعب این بانک نیز برای راهنمایی مشتریان و اطلاع رسانی در این 

خصوص آمادگی دارند.

تاثیراستفادهاز»رمزنت«درامنیتتراکنشها

غلامرضا ســلیمانی رئیس کل بیمه 
مرکزی گفت: ارزیابی مدیریت ریسک 
باید به دو صــورت تخصصی موردی و 
ترکیبــی دنبال شــود و صنعت بیمه 
پرچمدار ریسک در کشور خواهند بود. بر 
اساس این گزارش وی از افزایش ضریب 
نفوذ بیمه به عنوان یکی از شاخص های 
مهم اقتصادی یاد کرد و اظهار داشت: بالا 
رفتن ســطح نفوذ بیمه در گروه تغییر 
رویکرد هایی  است که متاسفانه در حال حاضر با چالش های بسیاری دست و 
پنجه نرم می کند. وی افزود: صنعت بیمه به تمهیداتی نیاز دارد تا با رقابتی تر 
شدن بازار بیمه خدمات ارزان و با کیفیتی را به دست مصرف کنندگان برساند. 
رئیس شورای عالی بیمه با اشاره به اهمیت تعامل صنعت بیمه و دانشگاه در امر 
توسعه شاخص های صنعت بیمه اشاره کرد و گفت: در دنیای امروز  رقابت پذیری 
به اصل مهم اقتصادی مبدل شده و شرکت های بیمه باید این قابلیت را داشته 
باشند تا خدمات را به صورت ارزان تر و کیفیت تر ارائه کنند. ایشان با تشریح 
آخرین دستاوردهای صنعت بیمه و نقش آفرینی آن در اقتصاد کلان کشور به 
لزوم استفاده از ابزارهای فرهنگی اشاره کرد و افزود: رویکرد فرهنگی در ارائه 
محصولات بیمه ای یک ابزار تعیین کننده و جدیدی است که شرکت های بیمه 
باید به آن توجه ویژه ای داشته باشند. وی تفکیک ذخیره  ریاضی بیمه های 
زندگی و غیر زندگی را یک اصل مالی در مقوله حسابرسی صنعت بیمه دانست 
و گفت: بانک ها، نهادهای پولی و مالی، بنگاه های اقتصادی و بازار سرمایه از 
رقبای جدی صنعت بیمه در ارائه بیمه  نامه های زندگی به شمار می روند و در 
این مسیر  ،  اعطای حق انتخاب محل سرمایه گذاری به بیمه گذاران نیز در  
افزایش ضریب نفوذ این رشــته اثرگذار، کمک خواهد کرد. رئیس شــورای 
سیاســتگذاری بیست و ششــمین همایش بیمه و توسعه از صندوق های 
بازنشستگی اختیاری به عنوان یک فرصت مناسب برای افزایش ضریب نفوذ 
رشته بیمه های زندگی در کشور یاد کرد و اظهار داشت:اگر نمایندگان شبکه 
فروش صنعت بیمه تغییر نگاه خود را از فروشندگی صرف به مشاوران امین 
مردم جدی بگیرند حرکت بیمه های زندگی به سطح استانداردهای جهانی دور 
از دسترس نخواهد بود. وی بررسی چالش ها و ارائه راهکارها را از کارهای اصلی 
همایش های تخصصی دانســت و گفت: مسائل مهم صنعت بیمه از جمله 
اختلاف روش ها در مقوله ذخایر فنی هم از موضوعات تعیین کننده است که 
باید در این همایش ها نقد و بررســی شود. وی در پایان بیمه های درمان را از 
چالش های بزرگ کشورهای توسعه یافته یاد کرد و افزود: صنعت بیمه کشور 
می تواند با همیاری دانشگاه ها و مراکز تحقیقاتی راهکارهای علمی و عملی را 

برای توسعه بیمه های زندگی در کشور طراحی و اجرا کند.

محمودرضا گشادرو مدیرعامل صرافی سپهر صادرات از افزایش ۸۰ 
برابری حجم فعالیت این شــرکت در  یک ســال و نیم گذشــته خبر داد و حجم 
فعالیت های ارزی شرکت صرافی سپهر بانک صادرات ایران به ویژه حواله های ارزی در 
مقایسه با یک سال و نیم گذشــته بیش از ۸۰ برابر شــده که به همین تناسب با 
همکاری همه کارکنان، درآمدهای شرکت نیز افزایش یافته به نحوی که در مجموع 
توانسته ایم به صورت های مالی بانک کمک کنیم. این میزان عملیات به حدی افزایش 
یافته که برای استمرار فعالیت های شــرکت، ضروری به نظر می رسد با صلاحدید 
مدیریت عامل بانک تغییراتی در ساختار سازمانی و امکانات عملیاتی صرافی سپهر به 
عمل آید این تغییرات می تواند در ارتقای  افزایش عملیات ارزی در شــعب نقش 
مثبت تری ایفا کند. وی تاکید کرد: از زمان تشدید تحریم ها، مجموعه فعالیت های 
ارزی از جمله حواله های ارزی بیش از 2۰۰ شعبه ارزی بانک صادرات ایران مستقیما 
توسط صرافی ســپهر صادرات انجام می پذیرد. خدمات ارائه شــده به حدی برای 
مشتریان مطلوب بوده که حواله های ارسالی برخی از بانک های بزرگ کشور حتی 
بانک هایی که خودشان دارای صرافی مستقل هســتند، نیز در این شرکت با اخذ 
کارمزد مناسب مدیریت می شود و بخشــی از درآمدهای جاری صرافی حاصل این 

فعالیت ها است.  

80برابرشدنفعالیتهایصرافیسپهرصادرات

بانک ایران زمین و اتحادیه بارفروشان تهران تفاهم نامه ای با هدف همکاری و 
ایجاد بستری مناسب برای اشتغال و ارائه خدمات با کیفیت به اعضای اتحادیه بارفروشان امضا 
کردند. با حضور هیات مدیره و هیات عامل بانک ایران زمین و هیات مدیره اتحادیه بارفروشان 
تهران همچنین قاسم نوده فراهانی ریاست اتاق اصناف تهران، دکتر مهدی اسلامی پناه مشاورعالی 
رئیس کل بانک مرکزی و دکتر رمضان نژاد ریاست سازمان نظام مهندسی کشاورزی تفاهم نامه 
ای در راستای ایجاد اشتغال و ارائه با کیفیت خدمات به اعضای اتحادیه امضا کردند. عبدالمجید 
پورسعید مدیرعامل بانک ایران زمین، در مراسم امضا تفاهم نامه با اتحادیه بارفروشان تهران برای 
ارائه خدمات به اعضای این اتحادیه، اظهار داشت: با توجه به اهمیت فعالیت این اتحادیه، ما این 
اطمینان را می دهیم که از تمام توان و ظرفیت خود اســتفاده کنیم تا بتوانیم خدمات را به 
کامل ترین شکل به شما ارائه دهیم. وی افزود: هر سرویس و خدمتی که در نظام بانکی به مردم 
ارائه می شود در بانک ایران زمین نیز وجود دارد اما نکته ای که ما بر آن تاکید و تمرکز داریم و ارائه 
خدمات با کیفیت است. قاسم نوده فراهانی رئیس اتاق اصناف تهران در این جلسه گفت: ما با ۱۳۵ 
اتحادیه که اتحادیه بارفروشان از مهمترین این اتحادیه هاست هدفمان حمایت از حقوق مصرف 
کننده است. وی عنوان کرد الان مشکل تولید کالای قاچاق است که این امر مستلزم عزم ملی 
است، نوده فراهانی افزود: هدف ما از همکاری با بانک ایران زمین کمک به چرخه تولید و ایجاد 

اشتغال است که امیدوارم این حرکت الگویی برای دیگر اتحادیه ها باشد.

عقدتفاهمنامهدرراستایحمايتازتولیدواشتغال

بانک آینده از طرف بنکر، به عنوان بانک سال جمهوری اسلامی ایران در 2۰۱9 
میلادی انتخاب شد. نشریه معتبر بنکر)The Banker(، با بیش از 9۰ سال سابقه حرفه ای در زمینه 
بانکداری در سطح جهانی ، بانـک آینده را در سال 2۰۱9 میـلادی، به عنـوان بانـک سال جمـهوری 
اسـلامی ایران )Bank of The Year in Iran( انتخاب کرد. تندیس و گواهی مربوط به این 
موفقیت نیز طی مراسمی که با حضور مدیران ارشد بانک ها، از بیش از ۱۰۰ کشور جهان در روز 
پنجشنبه، هفتم آذر ماه ۱۳9۸ برگزار شد؛ به همراه سایر بانـک های برتر کشوری، منطقه ای و جهانی 
توسط نماینده بانک آینده دریافت شد. شایان ذکر است؛ کسب این عنوان، پس از انتخاب بانک آینده، 
به عنوان »برترین بانک تحول ساز خاورمیانه«، توسط مؤسسه یورومانی، بانک سال جمهوری اسلامی 
ایران توسط بنکر در سالهای 2۰۱7 و 2۰۱۸ میلادی و بانک برتر ایران در سالهای 2۰۱۸ و 2۰۱9 
میلادی به انتخاب یورومانی، ششمین افتخار جهانی و متوالی بانک آینده، در ۳  سال اخیر به شمار 
می رود.  همچنین بانک آینده زمان برگزاری دو مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده صاحبان سهام 
خود برای دوره های مالی منتهی به 29 اسفند ماه سال 97 و 9۸ را اعلام کرد. به گزارش خبرنگار ایبِنا، 
با انتشار اطلاعیه ای در سامانه کدال، زمان و محل برگزاری مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده  
شرکت بانک آینده که با نماد »وآیند« در بازار سهام حضور دارد، برای دوره منتهی به 29 اسفند ماه 
سال 97 و 9۸ اعلام شد. بر اساس این گزارش، بانک آینده مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده 

صاحبان سهام خود را روز پنجشنبه 2۱ آذر ماه 9۸ برگزار می کند.

انتخاببانکآيندهبهعنوانبانکسالجمهوریاسلامیايران

۱- مناسبت ۱2 اردیبهشت - حشره خالدار
2- محصل هنرستان - رنگ سیاه که به سرخی زند - بدنام
۳- بزرگ ترین و زیباترین دریاچه استان قزوین - محصول 

چتر - از پرسنل زحمتکش بیمارستان
4- قدرت مالی - دختر قهرمان بینوایان - جنس خشن - 

شرکت هوانوردی، هوافضایی و دفاعی روسیه
۵- چند تاجر - جمعه - طمع

۶- راندن بی ادبانه - بلا و زیرک - پند
7- رنج - شاخه ای از روانشناسی - دارای قیمت بالا

۸- دارا بودن - دومین شهر مهم آذربایجان غربی - مخفیانه 
خودمانی

9- سمت چپ - این نیمکت گاهی مبل می شود - بغل
۱۰- درد و مرض - این جزیره به سرزمین فراموش شده خلیج 

فارس مشهور است -دهان پرنده
۱۱- مایع رفع عطش - فدیه - آرامش و بی حرکتی

۱2- بار و بنه - بیخ نیلوفر - برادر مادر - اندوه سخت
۱۳- از صنایع دستی شهرهای قوچان و زنجان - شهر چرخ 

خیاطی - برادر عرب
۱4- زین و برگ اسب - جنس قوطی روغن - ارتفاع و درازای 

چیزی
۱۵- صبحانه - پل باستانی خرم آباد - که تاریخ ساخت آن به 

دوره حکومت آل حسنویه باز می گردد

۱- ارمغان - از عجایب هفتگانه جهان
2- الهه زیبایی  -  منزلت و شان اجتماعی کسی - مرکز 

حکومت سامانیان
۳-کشاورزی - امر به باز کردن- یکی از لوازم التحریر

4- شهر آبشارهای روان - حرف استثنا - ایوان - گرانتر از طلا
۵- بانگ تیز - کاغذ کپی - آرنج

۶-سردار اشکانی - مرکز کشور افغانستان - زنده
7- جایز و روا - باغ پشت شیشه - مربوط به ملت

۸- فیلمی به کارگردانی مسعود مددی با حضور مریلا زارعی - 
نمد زین - روش های پسندیده

9- حجم صبحانه! - پیامبر شوش - گروه ویژه
۱۰- قیمت واحد - بچه! - گلخانه

۱۱- نشان تجاری - روستایی زیبا در شهرستان سروآباد - وزغ
۱2- فرورفتگی عمیق بین دو کوه - به هیچ وجه - مخفف که 

او - درخت جنگلی
۱۳- نیکوروی - هویج -دستبرد زدن به غذا
۱4- گوشه ها - فیلم پر زد و خورد - معامله

۱۵- بخش استخدام ادارات - یک ماده شیمیایی و خوردنی که 
مصرف آن در دوره بارداری مضر است

جدول شماره 208 هفته نامۀ اعتبار

عمودی افقی

لطفاً جدول تکمیل شده را به دایرکت اینستاگرام هفته نامه ارسال نمائید.
etebar.magazine  به 5 نفر از برندگان، به قید قرعه جوایزی تقدیم خواهد شد.
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برانکوسرمربیتیمملیایرانمیشود؟!
فدراسیون فوتبال بسته جدیدی را به برانکو 
ایوانکوویچ پیشنهاد کرده اما مرد کروات که 
گرفتن طلبش از پرسپولیس را هدف اصلی 
قرار داده، فعلا پاسخی به این پیشنهاد نداده 
است. فدراسیون فوتبال ایران در حالی که 
پیگیر فســخ قرارداد با مارک ویلموتس، 
ســرمربی بلژیکی تیم ملی اســت، بسته 
جدیدی را به برانکو ایوانکوویچ پیشــنهاد 
کرده است. مســؤولان فدراسیون فوتبال 
قصد دارند نظر سرمربی پیشین پرسپولیس 

را برای عقد قرارداد پس از فســخ با سرمربی فعلی بلژیکی تیم ملی جلب کنند. 
برانکو برای نشســتن روی نیمکت تیم ملی خواهان عقد قرارداد ۳ ساله شده و 
عنوان کرده است باید مطالبات او از پرسپولیس و مالیاتش بابت حضور در این تیم 
پرداخت شود. فدراسیون فوتبال با عقد قرارداد بلندمدت با این مربی موافقت کرده 
اما به برانکو اعلام کرده تنها حاضر به پرداخت مالیات 22۰ هزار یورویی او است و 
خودش باید طلبش را از پرســپولیس بگیرد. برانکو هنوز پاســخ مدیران ارشد 
فدراسیون را نداده است تا تکلیف آینده نیمکت تیم ملی را روشن کند. این در 
حالی است که سرمربی پیشین پرسپولیس حاضر به بازگشت به جمع سرخپوشان 

پایتخت نشده و حضور در تیم ملی را اولویت خود عنوان کرده است.

ادامهسرمقاله

خبر

روز بزرگداشت فرماندهان شهید دفاع مقدسعکسنوشت 16آذر،شهادتمصطفیبزرگنيا-احمدقندچی-آذرشریعترضویوروزدانشجوگرامیبادعکسنوشت

 )  همان گونه که پارلمان کشوری باید در وسعت همین میزان اقدام کند ( متأسفانه 
رنگ باختند و در فرآیند سیاسی شدن و جناح گرایی از هدفها فاصله گرفتند تا خود 
سر منشأ بروز و ظهور مجراهای نوع پدید وتنش آفرین گردند ، مردمانی که احساسات 
شور انگیز و پاک در انتخابات دورۀ پیش شرکت جستند و به زعم بسیاری از تحلیل 
گران حماسه آفریدند با دیدن جناحی شدن شوراها و تعقیب اهداف جناحی توسط 
نام جویانی که مست از باده غرور شده و فقط چشم به منافع و مصالحه جناحی گشوده 
بودند ، به نا امیدی و واگرائی کشیده شدند و در زیر سایه های شوم نا امیدی درد را 
بیش از پیش تجربه کردند ، چه کسی باید تاوان این خسارات و آسیب های بزرگ 

اجتماعی را که بیش از همه نظام را به چالش کشاند، پرداخت کند ؟!!
به راستی تا که جدال هستی سوز جناح ها و خط ها در شوراها ادامه خواهد یافت 
و در غیاب اندیشمندان متعهد ، متخصصان ژرف اندیش و انسان های دل سوخته 
، قدرت طلبان آزمندی که با درد ها و آرزوهای مشترک مردم بیگانه اند ، زمام امور 
را در شوراهای شهر ها به خصوص کلان شهرها در دست خواهد گرفت تا نمط 
غم و اندوه مردمی که انقلاب شکوهمند ۱۳۵7 را در تاریخ رقم زدند و طی ۸ سال 
دفاع مقدس جان فشــانی کردند ، انتهایی نداشته باشد جای بسی تأثر و تأسف 
است که این شوراهای مزبور منصوبین خود را وام دار دانسته و منصوبین و وابسته 
گان خود را به رغم عدم صلاحیت و توانمندی به سمت های بالا می گمارند وآن 
قدر جناح بندی ها و مخاصمات پشت پرده در این نهادها شدید است که با حذف 
یکی از اعضاء و آمدن عضو عدل ، بدلی که از جناح رغیب لرزه بر ارکان شورا و اندام 
شورایان می افتد که مبدأ قدرت فائقه را از دست بدهند آیا تحت چنین شرایطی 

اصلا  می توان باور کرد که اینان دل نگران مردمند ؟! 
و آیا انتظار دارند در ادوار پسین مردم رغبتی برای شرکت در انتخابات از خود نشان 

دهند ؟!
شاید باورتان نشود ولی بدانید و ایمان بیاورید با چنین رفتارهایی نا خوشایند ، 
خواسته یا نا خواسته تبر تبهکاری و ریشه های درخت تناور انقلاب اسلامی فرود 
می آورید و بدانید در دوره بعد این مردم فهیم از خطوط عبور کرده و متخصصان 

و ژرف اندیشان خوشنام و دلسوز را بر خواهند گزید .

یکی از شایعاتی که پس از اعلام افزایش نرخ 
بنزین دربازار خودرو پخش شــد، توقف 
فروش و تحویل خودرو توسط خودروسازان 
داخلی تا روشن شدن تاثیرات تغییر قیمت 
بنزیــن برنرخ کلی تــورم و نیز نرخ تورم 
دربخش خودرو بود. تقارن این شــایعه 
باناآرامی های کشــور مزید برعلت شد تا 
واســطه های خودرویی شــروع به اعلام 
قیمت های غیرمنطقــی برای خودروهای 
داخلی کنند و شــایعه به راه بیندازند که 
فروش و تحویــل خودروســازان برای 
چندهفته متوالی یا حتی بیش از آن تعطیل 
خواهد شد. اما درست درهمان روزها، سایپا 
با استمراربخشی به روند فروش و تحویل 
خود و اعلام برنامه های مکرر و متنوع روزانه 
برای فروش و پیش فروش نقدی و اعتباری، 
اجازه نداد وضعیت بازار بار دیگر قرمز شود.

فروش پشت فروش
گروه خودروسازی سایپا درروز یکشنبه 26 
آبان شرایط فروش و پیش فروش نقدی و 
اعتباری محصــولات خود را اعلام کرد که 
براساس آن مدل های 151 و 111 از خانواده 
پراید، خودروهای تیبا، ســاینا، کوییک و 
کوییک آر، وانت نیسان زامیاد دردو مدل 
تک سوز و دوگانه سوز، وانت نیسان با موتور 
جدید دیزل با سطح استاندارد یورو5 و وانت 
دوکابین دودیفرانســیل ریچ عرضه شد و 
حرکت موثری درجلوگیــری از ثبت نام 
واســطه ها و افزایش امکان ثبت نام برای 
مصرف کننده نهایی خودرو بود. به ویژه آنکه 
کوییــک آر  متفــاوت  ســه محصول 
)پارس خودرو(، تیبا2 پــلاس )زامیاد( و 
نیســان دیزل یــورو5 )زامیــاد( برای 

نخستین بار عرضه می شدند.
به فاصله سه روز از این فروش، سایپا درروز 
چهارشنبه 29 آبان نیز درراستای جلوگیری 

از برهم خــوردن نظم بــازار و همچنین 
به تعادل رســاندن قیمت محصولات خود 
دربــازار آزاد، امکان فروش و پیش فروش 
نقدی و اعتباری همه محصولات مذکور را 
ارائــه داد. درامتداد ایــن حرکت، گروه 
خودروسازی سایپا از ادامه فروش فوری و 
پیش فــروش 12 محصول خود خبر داد که 
ضمن جلوگیری از ثبت نام دلالان، امکان 
ثبت نام برای مصرف کننده نهایی خودرو را 

فراهم می کرد.
سایپا روز دوشنبه هفته بعد نیز درهمین 
راستا و با همان اهداف، درجدیدترین طرح 
فروش فوری خود، پیش فروش اقســاطی 
کوییک را نیز آغاز کــرد و امروز نیز ادامه 
فروش فوری و پیش فروش 12 محصول خود 

را دربرنامه دارد.
تحویل پشت تحویل

گروه خودروسازی ســایپا حدود 5۰ هزار 
دستگاه خودرو به مشتریان درمهرماه 98 
تحویل داده و هرچند آمار مربوط به تحویل 
آبان ماه این گروه منتشر نشده است، به نظر 
می رسد درحدود همین میزان خودرو نیز در 
ماه گذشته تحویل مشتریان شده باشد؛ 
چراکه با توجه به تاکید مدیریت ارشد گروه، 
اجرای سیاست عرضه مستمر محصولات و 
تسریع درتحویل خودروهای معوق درسایپا 

باجدیت دنبال می شود.
ســایپا ضمن پاســخ گویی کامل به همه 
تعهدات مربوط به ســال 97 برآن است با 
تسریع در تحویل خودروهای قابل تولید، 
تعهدات برجای مانده از گذشته را روزبه روز 
کاهش دهد. اجــرای برنامه تولیدی عبور 
مستقیم و نهضت تکمیل کاری خودروهای 
ناقص درسطح گروه خودروسازی سایپا، 
شــرایط این مجموعه را درزمینه تحویل 
خودرو به مشتریان بهبود بخشیده و بنابر 

اعلام مدیران، درصدد است رویه کنونی را 
با هدف کاهش فاصله میان قیمت کارخانه و 
بازار، از بین بردن التهابات قیمتی و خروج 
کنترل قیمت ها از دســت واسطه ها ادامه 

دهد.
داخلی سازی توان سایپا را برای فروش بالا برد

آنچه توان سایپا را برای استمرار برنامه های 
فروش و تحویل خودرو بالا برده، جمع آوری 
گسترده خودروهای کف کارخانه و افزایش 

سهم داخلی سازی درخطوط تولید است.
گروه خودروسازی سایپا باهمین رویکرد، 
ضمــن انعقاد قــرارداد داخلی ســازی 
محصولات خــود درمیزســوم تعمیق 
ســاخت داخل، تولید 14 قطعــه دیگر از 
محصولات خود را به شــرکت های ایرانی 
واگذار کرد. درجریان برگزاری میزســوم 
تعمیق ساخت داخل درصنعت خودرو، گروه 
خودروسازی سایپا درمجموعه قراردادهایی 
بــا ســازندگان داخلی بــه ارزش 575 
میلیاردتومان، ارزبری محصولات خود را 
ســالانه بیش از 47 میلیون یورو کاهش 
می دهد. با تحقق اهداف میزسوم تعمیق 
ساخت داخل، بااحتســاب دستاوردهای 
دومیز قبلــی، درمجمــوع 53 قطعه از 
محصولات سایپا با کاهش ارزبری سالانه 

15۰میلیون یورو بومی سازی شده است.
باداخلی سازی قطعات میزسوم، 418 یورو 
برای تولید هردستگاه خودرو تیبا کاهش 
ارزبری محقق خواهد شــد که بابرگزاری 
دومیز چهارم و پنجم درآینده این رقم به 6۰۰ 

میلیون یورو خواهد رسید.
گفتنی اســت گروه خودروسازی سایپا 
درمجموع ســه میز تخصصــی تعمیق 
ساخت داخل قطعات خودرو، توانسته 53 
قطعــه مورد نیــاز محصــولات خود را 

داخلی سازی کند.

استمرار فروش »سایپا« در روزهای ناآرام
خودروساز نارنجی  پوش اجازه نداد بازار قرمز شود
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مهم ترین بخش سخنان فرشاد مقیمی در 
مراسم معارفه او در ایران خودرو درباره 
احیا شرکت ســاپکو و برنامه های این 
شرکت درباره جهاد خودکفایی قطعات 

بود.
موضوعی که گذشت زمان نشان داد تنها 
شــعار نبوده و مقیمی این موضوع را به 
عنوان یکی از سر فصل های اقدامات خود 
در شرکتی که به تازگی مدیرعاملی اش را 

بر عهده گرفته قرار داده است .
نخستین اقدام مقیمی باز گرداندن پیر 
محمدی با سابقه در صنعت قطعه سازی به 
ســاپکو با مأموریتی جدیــد بود که در 
چارچوب اهداف ساخت داخل با الویت 
توسعه فناوری و فنی و مهندسی تعریف 

شد.
او همچنین میزان سهم داخلی سازی 5 
ماژول اصلی محصولات ایران خودرو را 
مشــخص و تعریف کرد و نشان داد این 
موضوع برایش از اهمیت بالایی برخوردار 

است .
مقیمی در همان ابتدا ابلاغیه پنج بندی 
مأموریت های جدید ساپکو را تصویب کرد 
که در آن به توســعه و پیاده سوزی مدل 
جامع ارتباط با تأمین کنندگان ، نظام مند 
ساختن پرداخت ها ، تدوین دستورالعمل 
و شاخص های تعیین MRP ) تسهیم سهم 
ســازندگان ( و تشکیل کمیته راهبردی 
تعیین قیمت قطعات در ســاپکو ، لزوم 
حضور تمامی فرایندهای تأمین به طور 

متمرکز در ساپکو تأکید شده بود .
او همچنین قراردادی برای قطعاتی که در 
میز دوم تخصصی ســاخت داخل برای 
داخلی سازی با قطعه سازان بود را امضاء 
کرد . قراردادی که برای ایران خودرو 44 
میلیون یورو کاهش ارزبری در پی خواهد 
داشــت . از قطعات عرضه شده از سوی 
ساپکو در میز دوم صنعت جهت توسعه و 
تعمیق ساخت داخل می توان به مجموعه 
ECU ، ریل سوخت بنزینی ، کانکتورها و 
اجزای دسته سیم ، اویل پمپ ، کویل موتور 
EF7 ، رولیرینگ ها و بلبرینگها ، کالیپر، 

بوستر و ..... اشاره کرد .

ذکر این نکته نیز خالی از لطف نیست که از 
آغاز طرح جهاد خودکفایی تعداد 42 قطعه 
و مجموعه توسط 23 سازنده برتر داخلی 
بومی سازی شده که حدود 17۰4 میلیون 
یورو کاهش ارزبری عاید اقتصاد ملی شده 
است . شاهد این ادعا نمایشگاه قطعات 
امسال بود که ایران خودرو نشان داد روحیه 
خودباوری در صنعت قطعه سازی کشور 
وجود دارد و طی این مدت ساپکو در طرح 
جهاد خودکفایی و کاهش ارزبری اقدامات 

قابل تحسینی انجام داده است .
موضوعی که خود مقیمی هم در حاشیه 
نمایشگاه قطعات دوباره برآن تأکیدکرد : 
خودکفایــی 221 قطعه و مجموعه و مواد 
اولیه در ســال های 98 و 99 پیش بینی 
کاهــش ارزبری 244 میلیــون یورو ) با 
احتساب تیراژ تولید سالانه ( در برنامه های 
این خودروساز قرار دارد . فرشاد مقیمی 
همچنین از همکاری با 32 قطعه ساز برای 
داخلی سازی 68 قطعه در میز اول و دوم 
خودکفایی وزارت صمت خبر داد و گفت : 
خودکفایی این قطعات در مجموع 81۰1 
میلیون یورو کاهش ارزبری سالانه در بر 
خواهد داشت که از این تعداد قطعات 32 
قطعه به تولید انبوه رسیده و به زودی 7 

قطعه دیگر به تولید انبوه خواهد رسید .
یکی دیگر از اقدامات ایران خودرو در این 
پروژه تفاهم نامه ای بود که شرکت طراحی 
مهندسی و تأمین قطعات ایران خودرو در 
راستای طرح جهاد خودکفایی قطعات با 

شرکت های ایدم و چرخشگر در زمینه 
ساخت و بومی سازی موتور شش سیلندر 
دیزلی OM457 و گریبکس دستی 16 
سرعته و اتوماتیک متناسب با این موتور 
امضاء کرد . در این قرار داد با ســاخت و 
خودکفایی موتور OM457  گریبکس 
متناسب با آن توسط شرکت های ایدم و 
چرخشگر ، نوسازی تمامی ناوگان حمل و 
نقل جاده ای و عمومی کشور توسط ایران 
خودرو دیزل فراهم و قرار بر این شــد تا 
حداکثر در مدت 18 ماه پس از عقد قرار داد 
تولید انبوه موتور آغاز شود.  اما بعد از عقد 
قرار داد میز دوم خودکفایی به سرعت و در 
هفته های پایانی آبان ماه قرار داد میز سوم 
تعمیق ساخت داخل با تأکید بر جهاد برای 
خودکفایی آن هم در قطعاتی که نیازمند 
فناوری پیشرفته به امضا رسید ، در این 
قرار داد شــرکت ســاپکو در میانه برق 
دوربین ها در قالب هفــت پروژه برنامه 
عملیاتی تولید 17 قطعه از قطعات اصلی 
خطوط تولید گروه صنعتی ایران خودرو را 
آغاز کــرد و با واگذاری آن به صنعتگران 
داخلی نشان داد اعتماد به تولید گران ملی 
را به عنوان یگانه راه حل معضل صنعت در 

این روزهای کشور همچنان وجود دارد .
در این قرار داد قرار شد 17 قطعه با ارزش 
بالغ بر 7297 میلیارد ریال در قالب هفت 
پروژه به سر انجام برسد تا با اجرای این قرار 
دادها سالانه 46 میلیون یورو صرفه جویی 

ارزی نصیب صنعتو اقتصاد کشور شود .

اقدامات بی سابقه ایران خودرو در جهاد خودکفایی قطعات


